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ΚΑΡΑΛΑΚΗΣ  ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ,  ΚΟΣΜΑΔΑΚΗΣ  ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ,  ΜΑΡΝΕΛΛΟΣ  
ΙΩΑΝΝΗΣ ,   ΜΟΥΤΣΟΠΟΥΛΟΥ  ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ,  ΜΠΑΡΤΟΛΟΤΣΙ  ΠΑΥΛΟΣ ,  ΜΟΝΙΑΚΗΣ  
ΜΥΡΩΝ ,  ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ ,  ΠΛΑΤΥΡΡΑΧΟΥ  ΚΑΛΛΙΟΠΗ ,  ΠΕΡΟΥΛΙΟΥ  ΙΡΙΣ ,   
ΠΕΤΡΑΚΗ ΒΑΛΙΑ,  ΣΓΟΥΡΟΣ  ΟΔΥΣΣΕΑΣ ,  ΣΙΤΗ ΜΑΡΙΑ,  ΣΤΡΑΤΗΓΗΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ,  
ΣΧΙΝΑΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ ,  ΣΥΓΓ ΕΛΑΚΗΣ  ΠΟΛΥΑΝΘΗΣ ,  ΤΑΒΕΡΝΑΡΑΚΗΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ,  
ΦΡΑΓΚΙΑΔΑΚΗΣ  ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ,   ΧΑΡΩΝΙΤΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ ,  ΧΑΜΗΛΟΘΩΡΗΣ  
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ,  ΦΙΛΙΠΠΗΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ,    ΦΟΥΡΝΑΡΑΚΗΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ,  ΦΡΥΣΑΛΗ 
ΜΕΛΑΝΗ .  
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1.  Ανακο ινώσε ις  Προεδ ρε ίου .  
2.  Ενημέρωση  δραστηριό τητας  Διο ικούσας  Επιτροπής .  
3.  Έλεγχος  ερωτή σε ις  –  επερωτή σεις  προ ς  τη  Διο ικούσα  Επιτροπή .   
4.  Ανάπτυξη  σήμερα .  Ποιες  ο ι  δ υνατότητες  κα ι  ποιες  ο ι  προϋπο θέσε ις  επ ίτευξης  

της .  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ξεκ ινάμε  την  αποψινή  συνεδρίαση  έχοντας  
τη ν  απαρτ ία  τη ς  παραγράφου  9  του  άρθρου  7  του  νόμου  1486/19 84 του  
κανονισμού  της  Αντιπροσωπείας .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Πόσο  ε ίνα ι ;  Πόσο  ε ίνα ι  της  παραγράφου  9  του  άρθρου  7 ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Το  ¼ των  μελών  της  Αντιπροσωπείας .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  15  πρέπε ι ,  ε ίμαστε  17 ,  18 τώρα .  
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ  
 

ΘΕΜΑ 1 ο  
 

Ανακοινώσε ις  Προεδρείου  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Πριν  μπούμε  στην  ημερή σια  διάταξη  θα  
ξεκινή σουμε  με  ένα  θέμα  θλιβερό ,  ε ίχαμε  την  απώλεια  του  φίλου  κα ι  συναδέλφου  
το υ  Μανώλη  Τζαννίνη  μέλους  της  Αντιπροσωπείας .  Ενό ς  εκλεκτού  συναδέλφου ,  
αγαπητού ,  πο υ  πρόσφερε  τις  υπηρεσίες  του  στο  Σώμα  της  Αντ ιπροσωπε ίας  για  
αρκε τά  χρό νια .  Είνα ι  μεγά λη  η  απώλε ια  του  κα ι  προτε ίνω  στο  Σώμα  την  τήρηση  
ενός  λεπτού  σιγής  στη  μνή μη  του  Μανώλη .  
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ΕΝΟΣ  ΛΕΠΤΟΥ  ΣΙΓΗ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Παρακαλώ  την  Ειρήνη  τη  Βρέντζου  στο  βή μα .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Νομ ίζω  ότ ι  πολύ  θλιβερό ,  επίκα ιρο ,  συγκινητι κό  που  με  το  ζόρι  
σήμερα  μπορέσαμε  να  κάνουμε  την  επα ναληπτ ική  με  τόσα  άτο μα .  Αν  σκεφτούμε  
ότ ι  πραγματ ικά  ότ ι  ο  Μανώλης  το  τελευτα ίο  διάστημα  που  ήτανε  άρρωστος  
ερχότα νε  από  το  νοσοκο με ίο .  Δηλαδή  πραγματ ικά  έκανε  τη  χημε ιοθεραπε ία  του  
κα ι  μ ετά  ερχότα νε  εδώ .  Κα ι  αυτό  νομ ί ζω  ότ ι  ε ίνα ι  ένα  μάθη μα  για  όλους ,  γι ’  
αυτούς  που  ε ίμαστε  εδώ  κα ι  γι ’  αυτούς  που  δ εν  ε ίνα ι ,  γ ια  το  πόσο  υψηλό  αίσθημα  
ευθ ύνης  έχουμε  γι ’  αυτά  που  κάνουμε ,  γ ι ’  αυτές  τ ις  ευθύνες  που  ανα λαμβάνουμε ,  
για  πο ιο  λόγο  το  κάνουμε  κα ι  τι ς  αναλαμβάνουμε .  Διότ ι  αυτό  που  πραγματ ικά  
χαρακτήρ ιζε  το  Μανώλη  τον  Μανώλη  το ν  Τζαννίνη  ε ίνα ι  η  γεννα ιο δωρία ,  η  
ανιδ ιοτέλε ια ,  δεν  ζήτησε  ποτέ  τ ίποτα  από  το  ΤΕΕ ,  α πολύτως  τίποτα ,  ο ύτε  μία  
εκπροσώπηση ,  τ ίποτα  απολύτως .  Ούτε  καν  ό ταν  ε ίχε  μπλεξ ίματα  με  διάφορα  
θέμ ατα  σοβαρά ,  λέε ι  όχ ι  δεν  θέλω  να  ασχο ληθε ί  το  ΤΕΕ  με  αυτά  τα  ζητήματα  τα  
δικά  μο υ .  
 Αυτό  νομ ίζω  ε ίνα ι  ένα  μ άθημα  ζωής  που  πήραμε  από  το  Μανώλη ,  για  την  
παλικα ριά  του  κα ι  το  κουράγ ιο  το υ .  Θα  τον  θυμό μαστε  πάντα  κι  εγώ  κα ταθέ τω  κα ι  
αυτό  πο υ  δ ιαβάσαμε  τη  μέρα  της  κηδε ίας  σαν  ΑΜΑΚ ,  στη ν  Αντιπρο σωπεία  γ ια  τα  
πρακτ ικά  κα ι  καλωσορίζουμε  το  νέο  μέλος  μα ς .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Η  ανακο ίνωση  της  ΑΜΑΚ .  
 Ο  Μανώλης  δεν  ε ίνα ι  πια  μαζ ί  μας .  Ο  Μανώλης  Τζαννίνης  ήταν  πάντα  μαζί  
μας  σ’  ό ,τι  κι  αν  κάναμε ,  όπου  κι  αν  βρισκόμαστε ,  στ ις  συνελεύσε ις  κα ι  στ ις  
παραστάσε ις  έξω  από  το  ΤΣΜΕΔΕ ,  στις  εκλογές  του  ΤΕΕ /ΤΑΚ  κα ι  του  συλλόγου  
Ελευθέρων  Επαγγελματιών ,  στις  πλατε ίε ς  κα ι  στις  πορεί ες ,  στις  εκδρομές ,  στο  
θέα τρο ,  στα  γλέντ ια .  Ερχόταν  πρώτος  να  μας  αγκαλ ιάσε ι ,  να  σχολ ιάσε ι ,  να  μας  
πειράξε ι  με  μία  σεμνότητα ,  μία  απο φασιστικότη τα  κα ι  μια  αισιο δοξ ία  που  λ ίγο ι  
έχουμε .   
 Έτσι  στάθηκε  όλο  αυτό  το  μακρύ  διάστημα  κι  απέναντι  στην  αρρώστια ,  
αγωνιστής ,  παλικάρ ι .  Είνα ι  πολύ  δύσκολο  να  συνη θίσουμε  στην  ιδέα  ότ ι  δεν  θα  
ξαναδούμε  το  Μανώλη .  
 Ας  ε ίνα ι  καλοτάξ ιδο ς ,  εμε ίς  έ τσι  κι  αλλ ιώς  θα  τον  νο ιώθουμε  πάντα  
ανάμεσά  μας .  
 Έπε ιτα  από  το  θάνατο  του  Μανώλη  το  Προ εδρε ίο  της  Αντ ιπροσωπε ίας  
προχώρησε  στην  πράξη  αντ ικατάστασης  κι  έχοντας  υπόψη  το  γεγονός  του  
θανάτου ,  την  παράγραφο  1  του  άρθρου  2  του  κανονισμού  κα ι  τα  τελ ικά  
αποτελέσματα  των  εκλογών  το υ  ΤΕΕ  της  24-11-2013,  αποφάσισε  την  
αντ ικατάσταση  του  κ .  Τζαννίνη  Εμμα νουήλ ,  με  τον  συνάδελφο  τον  κ .  Σοφουλάκη  
Εμμανουήλ  Αρχιτέκτονα  Μηχανικό .  Τον  καλωσορίζουμε  κα ι  καλή  θητε ία  στο  μικρό  
διάστημα  που  απέμε ινε .  
 Στη  συνέχε ια  συνά δελφοι  κα ι  πριν  μπούμε  στα  θέματα  της  ημερήσιας  
διάταξης ,  θ α  ή θελα  να  σχολιάσω  την  επ ιστολή  την  οπο ία  λάβαμε  από  την  
παράταξη  της  ΔΗΣΥΜ  κα ι  σχετί ζετα ι  με  το  κύριο  θέμα  της  σημερινής  
συνεδρίασης ,  την  ανάπτυξη .  
 Το  έχετε  λάβε ι  στα  e -mai l  σας  ό λο ι ;  Το  έχετε  λάβε ι ,  ωρα ία  γιατ ί  προτιμ ώ  να  
μην  το  διαβάσω ,  ε ίνα ι  σημαντ ικό  ότ ι  το  έχε τε  λάβε ι  όλο ι  κα ι  το  έχετε  δε ι .  Υπάρχε ι  
φυσικά  κατατεθε ιμένο  στο  Προεδ ρε ίο  αν  κάποιο ς  δεν  το  διάβασε  κα ι  θ έλε ι  να  το  
δε ι .  
 Δεν  θα  σχολ ιάσω  το  περιεχόμενο  του  γ ιατί  σίγουρα  πάνω  σε  ένα  ζή τημα  η  
κάθε  παράταξη  κα ι  ο  καθένας  από  εμάς ,  το  κάθε  μέλος  τη ς  Αντ ιπροσωπε ίας ,  
μπορεί  να  έχε ι ,  δ ικα ιούτα ι  να  έχε ι  την  οποιαδ ήποτε  γνώμη  κα ι  άποψη .  Θα  

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


   σελίδα  5           ΠΡΑΚΤΙΚΑ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ    ΤΟΥ    Τ.Ε .Ε . /Τ.Α .Κ .  
 

διαβάσω  όμως  το  συμπέρασμα ,  την  κατάλη ξη ,  το  τι  αποφάσισε  κα ι  θα  μου  
επ ιτρέψετε  να  κάνω  ένα  σχόλ ιο  επ ’  αυτού .  
 Η  ΔΗΣΥΜ κα ι  τα  στελέχη  της  μ ε  επ ίγνωση  κα ι  έχοντας  γ ια  μια  φορά  ακόμη  
βλέμμα  στο  ευρύτερο  ορ ίζοντας  αποφάσισε :  Να  απέχε ι  από  τη  συνεδρίαση  της  
Αντ ιπροσωπε ίας  της  8 -6 -20 16,  να  α ποστε ίλε ι  την  παρούσα  ανακο ίνωση  προς  το  
Προεδρε ίο  της  Αντ ιπροσωπε ίας ,  να  προτε ίνε ι  προς  το  Προεδρε ίο  της  
Αντ ιπροσωπε ίας  τη  ματα ίωση  της  συζήτησης  κα ι  την  παραπομπή  του  θ έματος  
προς  περαιτέρω  επεξεργασ ία  στη  Διο ικούσα  Επιτροπή  κα ι  στ ις  μόν ιμες  επ ιτροπές  
το υ  ΤΕΕ /ΤΑΚ ,  προκε ιμένου  να  εξασφαλ ιστο ύν  οι  προϋποθέσε ις  γ ια  ευρύ  διάλογο  
στο  θέμα .  
 Η  ΔΗΣΥΜ ό πως  σταθερά  πράττε ι  δ εσμεύετα ι  να  συμμετέχε ι  ενεργά  κα ι  
ουσιαστ ικά  χωρίς  εύκο λες  κα ι  ανέξοδες  επ ικο ινωνιακές  ακρότητες  με  μοναδικό  
οδηγό  την  αγωνία  μας  για  το  μέλλον  του  τόπου  μας ,  των  ανθρώπων  του  κα ι  του  
τεχνικού  κό σμου .  

Ο  Γραμματέας  της  ΔΗΣΥΜ Ανατολ ικής  Κρή της  
Ιωάννης  Αναγνώστου  

 Συνάδ ελφοι  νομ ί ζω  ότ ι  σε  αυτή  τη  συνεδρία ση  κα ι  εκφράζω  καθαρά  
προσωπική  άποψη ,  γράφετα ι  μία  μαύρη  σελ ίδα  για  το  Τεχνικό  Επιμελητήριο  
Ανατολικής  Κρή της .  Είνα ι  μία  θλ ιβερή  στ ιγμή ,  πρώτα  απ’  όλα  ο  Πρόεδρος  του  
ΤΕΕ /ΤΑΚ  κα ι  κατά  δεύτερο  λόγο  η  παράταξη  του ,  να  απέχε ι  από  τ ις  συνεδριάσε ις  
τη ς  Αντιπρο σωπεία ς .  Να  απέχε ι  μάλιστα  συνεχιζό μενα ,  παρόλο  που  η  
ανακο ίνωση  ανα φέρε ι  ότι  θα  έλε ιπε  στις  8 -6-16,  παρόλα  αυτά  απουσιάζε ι  κα ι  
στη ν  επαναληπτ ική .  Σας  διαβεβα ιώ  ότ ι  δεν  έχε ι  γ ίνε ι  κάποια  προ φορική  
επ ικο ινωνία  μαζί  μο υ  γ ια  να  εξηγήσε ι  την  α πουσία ,  ούτε  του  Προέδρου ,  ούτε  της  
παράταξης ,  πέρα  του  κε ιμ ένου  που  διαβάσα τε  κα ι  κατά  τη ν  ταπεινή  μου  άπο ψη  
επανα λαμβάνω  θα  έπρεπε  η  παράτα ξη  να  έρθε ι  εδ ώ  να  εκφράσει  τ ις  ό ποιες  
διαφωνίες  ή  να  στε ίλε ι  έναν  εκπρό σωπο  να  εκφράσε ι  τ ις  όποιες  δ ιαφων ίες ,  όχι  
όμως  να  απέχε ι  από  το  όργανο  κα ι  από  τ ις  συνεδριάσε ις ,  μια  πα ράταξη  που  
χωρίς  να  θέλω  να  υπο τιμώ  τις  άλλες  παρατάξε ις ,  ασχέτως  που  ποσο στού  τους ,  
ε ίνα ι  η  παράταξη  η  οποία  έχε ι  τον  Πρό εδρο  της  Διο ικούσας .  
 Πρώτα  απ’  όλα  λο ιπόν  προ ς  την  παράταξη  κα ι  μετά  προς  τον  ίδ ιο  τον  
Πρόεδρο ,  ο  οποίο ς  δεν  ε ίνα ι  δυνατόν  να  α πουσιάζε ι .  Δεν  ε ί να ι  ένα  μέλο ς  της  
παράταξής  του  που  υπακούε ι  τις  απο φάσεις  της  παράταξης ,  έχε ι  ευθύνη  απέναντι  
στο  σύνο λο  των  μελών  της  Αντ ιπροσωπείας  κα ι  φυσικά  στο  σύνολο  των  
μηχαν ικών  της  Ανατολικής  Κρήτης .  
 Η  α πουσία  αυτή  η  οποία  με  βά ση  τα  λεγόμ ενα  κα ι  παλαιότερων  ε ίνα ι  
μοναδ ική ,  ε ίνα ι  ανεπανάληπτη ,  επα ναλαμβάνω  ε ίνα ι  για  μένα  προσωπικά  μια  
μαύρη  σελίδα .  Θα  πρέπει  να  τ ιμούμε  τα  όργανα  συνάδελφοι ,  σε  μερικούς  μήνες  
θα  ξανα ζητήσουμε  την  ψήφο  των  συναδέλφων ,  λέγο ντα ς  τ ι  κάνα με  ή  τ ι  θέλουμε  
να  κάνουμε .  Δεν  μπορούμε  να  απέχο υμε ,  γνωρίζετε  καλά  ό τι  το  τελευτα ίο  
διάστημα  κα ι  η  ε ικόνα  της  Αντιπρο σωπεία ς ,  αλλά  κα ι  η  ε ικόνα  της  Διο ικούσας  δ εν  
ε ίνα ι  η  πρέπουσα  γ ια  το  όργανο .  Δεν  ε ίμα ι  αυτός  πο υ  θα  πει  να  μη ν  γίνετα ι  καμ ία  
απουσία  πο τέ  κα ι  54  άτομα  πάση  θυσία  εδώ .  Αλλά  χωρ ίς  να  σχο λιάσω  κα ι  να  
επεκτα θώ  περισσότερο  σεβό μενο ς  το  χρόνο  σας ,  πιστεύω  ότι  όλο ι  κατανο ούμε  
ότ ι  δεν  ε ίνα ι  τρόπος  λε ιτουργ ίας  αυτός ,  ο ύτε  στη  Διο ικούσα  που  έχε ι  καταλήξε ι  να  
κάνε ι  λιγότερες  συνεδρ ιάσε ις  α πό  την  Αντ ιπροσωπε ία ,  ο ύτε  στην  Αντιπροσωπεία  
που  τα  μέλη  της  δεν  τ ιμούν  το  όργανο  κα ι  δεν  τ ιμούν  κα ι  την  προσπάθεια  των  
συναδ έλφων  κα ι  την  παρουσία  τους  εδώ .  Εσάς  που  ε ίστε  εδώ  αφή νοντας  
οικο γένε ιε ς ,  δουλε ιές  κ ι  όλα  τα  υπόλο ιπα  τα  οποία  εσε ίς ,  ο  καθ ένας  γνωρίζε τε  τι  
έχετε  αφήσει  γ ια  να  ε ίνα ι  εδώ  κα ι  επαναλαμβάνω  λ ίγους  μήνες  πριν  βρεθ ούμε  
όλο ι  στη  θέση  να  ξαναζητάμ ε  τη ν  ψήφο .  
 Είμα ι  πο λύ  στεναχωρημένος ,  γνωρ ίζε τε  ότ ι  ε ίμα ι  πολύ  μικρό  διάστημα  στη  
θέση  του  Προέδρου ,  ε ίμα ι  πολύ  στεναχωρημένος  από  αυτή  την  εξέλιξη ,  πολύ  
προβλη ματισμένος  κα ι  μάλ ιστα  συζητώντας  ένα  θέμα  που  αν  κα ι  μέσα  από  την  
ανακο ίνωση  της  η  ΔΗΣΥΜ το  απαξ ιώνε ι ,  όλο ι  οι  παρακολουθο ύντες  τα  δρώμενα ,  

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 Συνεδρίαση  4 η          14 η ς   Ιουνίου    2016             σελίδα    6  
 

βλέπουν  πόσο  επ ίκα ιρο  ε ίνα ι .  Θα  πω  ενδε ικ τικά  ότ ι  ο  Πρόεδρο ς  του  Τεχν ικού  
Επιμελη τηρίου  τις  προηγούμενες  δυο  μέρες  αν  θυμ άμαι  καλά ,  έκανε ,  έδωσε  
συνέντευξη ,  έκανε  αναφορά  σε  προτάσε ις  που  σχετ ίζοντα ι  με  την  ανά πτυξη .  Το  
ΤΕΕ  Κεντρικής  Μακεδονίας  που  ε ίνα ι  το  πιο  δ ραστή ριο  τμ ήμα  Πα νελληνίως ,  
διοργάνωσε  συνέδριο  με  θέμα  την  ανά πτυξη  κα ι  ά λλο ι  παράγο ντες ,  ο  Γιώργος  ο  
Προβόπουλος  ας  πούμε  έδωσε  συνέντευξη  λέγοντας  προτά σε ις  γ ια  τη ν  ανάπτυξη ,  
ο  Σταθά κης  κα ι  συγγνώμη  κι  αν  ξεχνώ  κ ι  ά λλους .  Ενδε ικ τικά  δ ηλαδή  ε ίπα  δυο  –  
τρε ις  περιπτώσεις  για  το  πόσο  αναγκα ίο  ε ί να ι  για  τη  χώρα  να  δώσουμε  έμφαση  
στη ν  ανά πτυξη  με  ό ποιο  τρόπο  ο  καθ ένας  την  ορί ζε ι  κα ι  σε  όποια  βά ση  κα ι  
άξο νες  αν  δ ίνε ι  προτερα ιότητα .  Αλλά  το  να  α παξ ιώνουμε  μία  συζήτηση  με  
αιτ ιολογ ίες ,  κατά  την  άποψή  μου ,  ο ι  οποίες  α ποτελούν  προ φάσεις  κα ι  ουσιαστ ικά ,  
θα  μου  επ ιτρέψετε  τη  φράση ,  πετούν  την  μπάλα  έξω  από  το  γήπεδο  
προσπαθώντας  να  αιτ ιολογήσουν  τη  σημερινή  απο υσία  που  κατά  τη  γνώμη  μου  
για  άλλο υς  λόγους  γ ίνετα ι  κι  όχ ι  γ ια  να  μην  συζητηθ ε ί  η  ανάπτυξη ,  αυτό  ε ίνα ι  
ντροπή  για  το  Επιμελητήρ ιο .  
 Παρόλα  αυτά  θα  συνεχίσο υμε  τη  συζήτηση  με  βάση  την  ημερήσια  διάταξη  
κα ι  θ α  προχωρήσουμε  σε  μια  ενη μέρωση  από  το  Γιάννη  τον  Κασα πάκη  πριν  
μπούμε  στις  ανακο ινώσε ις  γ ια  τα  θέματα  της  Διο ικούσας .  
 Από  την  ΑΜΑΚ  κατατέθηκε  στο  Προεδρε ίο  ένα  ψήφισμα ,  το  οποίο  
σχετίζετα ι  με  την  επ ιβολή  των  αναδρο μ ικών  ασφαλιστικών  ε ισφορών .  Το  
Προεδρε ίο  κρ ίνε ι  ότ ι  αποτελε ί  ψή φισμα ,  γ ίνε τα ι  αποδεκτό  ως  ψήφισμα  κα ι  μπορεί  
να  συζητηθε ί .  Θα  μπει  στη  σειρά  του  μ ετά  από  τα  θέματα .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Έχε ι  κατατεθε ί  επ ίσης  ε ισήγηση  από  την  
παράταξη  της  ΑΜΑΚ  γ ια  το  θέμα  της  ανάπτυξης ,  το  οποίο  θα  αναγνωστε ί  στη  
σειρά  του .   
 Σχετικά  με  το  ψή φισμα  θ α  μου  επι τρέψετε  να  συμβουλευτώ  τον  κανονισμό  
αν  πρέπει  να  αναγνωστε ί  κα ι  να  συζη τηθε ί  πριν  την  διάταξη ,  παρακαλώ  δώστε  
μου  δυο  λεπτά .   
 Συγγνώμη  επ ί  της  διαδ ικασίας  ο  Στέλιος  ο  Ορφανός .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Να  πω  από  εδώ .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Παρακαλώ  στο  βήμα .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Επειδή  ε ίμαστε  λίγο ι  από  άποψη  ουσ ίας  δεν  μπορούν  να  γίνουν  
τώρα  μεγάλες  συζητή σε ις  κα ι  μην  αναλωθο ύμε  σε  αλλεπάλληλες  τοποθετήσε ις  σε  
επ ιμέρους  θέματα ,  διαδ ικαστ ικά .  Και  σε  αυτά  που  ε ίπες  που  θα  μπορούσε  κανε ίς  
να  σχολ ιάσε ι ,  να  μη ν  γίνε ι… ,  (δ εν  αποδίδ ετα ι  καθαρά ,  μιλάε ι  εκτό ς  μικρο φώνου ).  
Πες  το  ψήφισμα  που  ετο ιμαζόμαστε  τώρα  να  συζητήσουμε  τι  λέε ι  ο  κανον ισμός ,  
να  μην  γίνε ι  ξεχωρ ιστό  θέμα  συζητήσεως ,  ούτε  στο  θέμα  της  ανάπτυξης  να  μην  
γίνε ι  ξεχωριστή… ,  (δεν  α ποδ ίδετα ι  καθ αρά ,  μιλάε ι  εκτό ς  μικροφώνου ) .   Αλλά  
προτε ίνω  διαδ ικα στικά  να  πούμ ε  ότι  ε ί να ι  να  πούμε  ε ί τε  γ ια  το  ψήφισμα  ε ίτε  για  
τα  υπόλο ιπα  θ έματα  της  α νάπτυξης ,  δηλαδή  δεν  θ έλω  να  μπω  στην  ουσία  τώρα ,  
αλλά  στην  ουσία  κα ι  η  ε ισήγηση  της  ΔΚΜ προτε ίνε ι  μια  διαδ ικασία ,  
προβλη ματισμο ύ  κα ι  διαλόγο υ ,  όχ ι  γ ια  να  καταλήξουμ ε  σή μερα ,  αλλά  μέσα  από  
μια  σε ιρά  επεξεργασ ιών  να  καταλήξουμε  σε  επόμενες  συνεδριάσε ις ,  μ έσα  από  
μια  διαδ ικασία .   

Ας  τοποθετηθούμε  λο ιπόν  στον  προβληματ ισμό  συνολικά  σε  ένα  κύκλο ,  
πως  θ α  χε ιρ ιστούμε  τα  όλα  θέματα  που  προ κύψανε  κα ι  να  μη ν  πάμε  δηλαδή…  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Τι  προτε ίνε ις  δ ηλαδή  Στέλ ιο ;  
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ΟΡΦΑΝΟΣ :   Διαδ ικαστ ικά  προτε ίνω  το ποθ ετήθηκες  γ ια  τη ν  απουσία  του  
Προέδρου  κα ι  της  παρά ταξης  του ,  το  κρατάμε .  Να  υπάρχε ι  μία  σύντομη  
το πο θέτηση  πάνω  στο  ψήφισμα ,  να  υπάρξε ι  κα ι  μία  σύντο μη  τοποθέτηση  δική  
σου  ή  ξέρω  εγώ  όποιος  άλλος  θέλε ι  κα ι  ένας  κύκλο ς  συνολικών  τοποθετήσεων  
όσων  θέλουν  να  τοποθετηθούν  σε  όλο  το  φάσμα  α υτών  των  θεμάτων  κα ι  να  
κλε ίσουμε  τη  συζήτη ση .  Μην  πάμε  δ ηλαδή  με  ένα  θέμα  κο μματάκ ια  μέχρι  τ ις  
10 :00 η  ώρα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  γνωρ ίζε τε  ότι  έ τσι  κ ι  αλλιώς  ε ίμα ι  υπέρ  της  
επ ιτάχυνσης  των  διαδ ικασιών .  Όμως  το  να  τηρούμε  τη  σε ιρά  δεν  νομ ίζω  ότ ι  από  
μόνο  του  θα  καθυστερή σε ι  τη  διαδ ικασία .  Να  ε ίσα ι  σίγο υρος  Στέλ ιος  ότ ι  θα  
προσπαθήσω  να  μην  πλατε ιάζουν  οι  συνάδελφοι  κ ι  όσο  το  δυνατόν  γρηγορότερα  
να  προχωρήσουμε  σε  όλα  τα  θέματα ,  σεβόμενος  το  χρόνο  σας  που  ε ίστε  
παρόντες  κα ι  σήμερα  εδώ .  
 Θα  μου  επ ιτρέψετε  για  τα  ψη φίσματα ,  από  το  άρθρο  14 ,  κατά  την  αρχή  της  
συνεδρίασης  ο  Πρόεδρος  ανακο ινώνε ι  στο  Σώμα  τα  ψη φίσματα  κα ι  μετά  από  
απόφαση  του  Προ εδρε ίου  προσδιορίζε ι  το  χρόνο ,  τη  σε ιρά  κα ι  τη  δ ιάρκε ια  της  
συζήτηση ς  για  το  κάθε  ένα .  Επί  αντ ιρρήσεων  το  Σώμα  αποφασίζε ι  χωρίς  να  
προηγη θε ί  συζήτηση .  
 Τα  ψηφίσματα  συζητούντα ι  κα ι  ψηφίζοντα ι  κατά  τη  δια δ ικασία  που  ισχύε ι  
για  τα  υπόλο ιπα  θέματα .  Έχετε  κάπο ιο  λόγο  να  το  προτάξουμε  ιδ ια ίτερα  α υτό ;  
Γνωρίζω  ότι  έχε ι  γ ίνε ι  γι ’  αυτό  το  θέμα ,  έ τσι  κι  αλλιώς  έχε ι  αποσταλε ί  από  τη  
Διο ικούσα  επιστολή ,  προφανώς  ελαφρώς  διαφοροποιημένη ,  σίγουρα  θα  το  
συζητήσουμε ,  σίγο υρα  θα  το  ανα γνώσετε  να  περιμένε ι  τη  σε ιρά  του  αν  δεν  έχετε  
αντ ίρρηση ;  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Συνάδελφοι  εάν  δεν  υπάρχουν  αντ ιρρή σε ις  να  
το  προτάξο υμε ,  συνά δελφο ι  με  α κούτε ;  Υπάρχουν  α ντιρρήσε ις  να  προτά ξουμε  το  
ψήφισμα  τη ς  ΑΜΑΚ ;  Ωραία .  
 Πριν  μπούμε  στο  ψή φισμα  στ ις  ανακο ινώσε ις  του  Προεδρε ίου  να  
συμπληρώσε ι  ο  Γιάννης  ο  Κασαπάκης .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Αρνούμαι  να  συνεχίσω  κα ι  αποχωρώ ,  συμμετέχο ντας  στο  δ ιασυρμό  
κα ι  υποβάθμ ιση  σε  επ ίπεδο  ευτελούς ,  άξεστου  καφενε ίου  του  οργάνου  θεσμού  
τη ς  Αντ ιπροσωπε ίας  του  ΤΕΕ /ΤΑΚ .  Που  αλίμονο  κάποιο ι  ή  κάποιες  ασφαλώς  
αγνοούν  ότι  ζήτησαν  ή  εκβίασαν  τον  ψήφο  των  συναδέλφων  για  α  μη  τ ι  άλλο  
παρουσία  στις  συνεδριάσε ις  τους ,  γιατί  για  συμμετοχή  σε  διάλογο ,  προτά σε ις ,  
δημοκρατ ικές  διαδ ικασίες  μ ήτε  λόγο ς .  
 Όνειδο ς  κα ι  ντροπή  κι  ο  ευτελισμός  έχε ι  όρ ια .  Η  παραίτηση  πράξη  ανδρε ίας  
κα ι  αρετής .  Αλλά  πού  φιλότ ιμο ,  λεβεντ ιά ;  Κάποιο ι  την  έχασαν  αλλά  ποιο ι  άλλο ι  να  
τη  βρούνε ;  
 Ο  Πρόεδ ρος  ίσως  δεν  έχε ι  συνε ιδητοποιήσε ι  ό τι  ο  Πρόεδρο ς  του  τμήματος  
ε ίνα ι  Πρό εδρος  κα ι  στο  γάμο  κα ι  στ ις  κηδ ε ίε ς .  Δεν  μπορεί  κατά  το  δοκούν  όπου  
το ν  συμφέρε ι  να  παρο υσιάζε τα ι  κα ι  να  λέε ι  Πρόεδ ρος  του  ΤΕΕ /ΤΑΚ ,  δεν  ε ίνα ι  
Πρόεδρος  της  παράταξης  του ,  ε ίνα ι  Πρόεδρος  του  ΤΕΕ /ΤΑΚ .  Ίσως  δεν  το  έχε ι  
συνε ιδητοποιήσε ι .  Μήπως  θα  έπρεπε  να  σκεφτούμε  κά ποια  πρόταση  μομφής ;  
Διότ ι  δις  εξαμαρτάνε ιν  ου  ανδρός  σοφού .  Την  άλλη  φορά  ε ίχαμε  πάει  πάλι  στο  
Ρέθυμ νο  η  Αντ ιπροσωπε ία  κι  εκε ί  ε ίχε  πάρε ι  πάλι  η  παράταξή  το υ  απόφαση  να  
μην  έρθε ι .  Τι  θα  πε ι  ε ίχε  πάρει  η  παράταξή  του  να  μη ν  έρθε ι ;  Είνα ι  Πρόεδρος  της  
Παράτα ξης  ή  Πρό εδρος  του  τμήμα τος ;   
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   (Δεν  αποδίδε τα ι  καθαρά ,  μιλάε ι  εκτός  μικροφώνο υ )  
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ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Ανεξάρτητα  γιατ ί  αυτά  τα  πράγμα τα  κάπο ια  στ ιγμή  πρέπε ι  να  
ε ιπωθούνε  κα ι  να  ξεκαθαρίσο υμε .   
 Εγώ  λο ιπό ν  απο χωρώ ,  δεν  δέχομαι  αυτόν  τον  εξευτελ ισμό .  Φεύγω  από  τη  
συνεδρίαση .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   (Δεν  αποδίδε τα ι  καθαρά ,  μιλάε ι  εκτό ς  μικροφώνο υ )  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Με  συγχωρείς ,  δ εν  ε ίπα  εγώ  τ ίποτα ,  εγώ  αποχωρώ  διότι  δ εν  
αντέχω  αυτό  το  πράγμ α ,  τρε ι ς  φορές  να  μην  έρθ ε ι  ο  Πρόεδρο ς ;  Στο  πρόσωπο  το  
δικό  σο υ ;  Δεν  κατάλαβα  στο  πρό σωπο  το  δικό  σου ;  Γ ιατί  θίχθηκες  εσύ ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Να  σο υ  πω  γιατ ί .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Γιατ ί ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   (Δεν  αποδίδε τα ι  καθαρά ,  μιλάε ι  εκτό ς  μικροφώνο υ )  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Μα  συγγνώμη  Στέλιο ,  δεν  ολοκλήρωσε  ο  
Γραμμα τέας ;  Δεν  εδόθη  ο  λόγο ς ;  Μισό  λεπτό ,  δεν  θα  φύγε ι  αν  δεν  σε  ακούσει ,  
παρακαλώ  να  τηρο ύμε  λίγο  τη  δια δ ικασία ,  δεν  θα  καθυστερήσουμε  Στέλ ιο  έ τσι ;  
Να  τηρο ύμε  όμως  λ ίγο  τη  διαδ ικασία .  
 Γιάννη  ολο κλήρωσες  τη ν  το ποθ έτησή  σου ;  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Ολοκλήρωσα ,  να ι  ο λοκλήρωσα ,  τοποθέτη ση ,  επ ιλο γή  δεν  έχω ;  
Επιλογή ,  μπορώ  να  κάνω  ό ,τ ι  θέλω  κα ι  ο  καθ ένας  μπορεί  να  κάνε ι  ό ,τι  θ έλε ι .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ο  λόγος  στο ν  Στέλιο  τον  Ορφανό .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Αφού  διαχωρίζο υμε  λο ιπόν  το  θέμα  που  έθεσες  Πρόεδρε  εσύ  κα ι  
συνεχίζε ι  με  τη  δική  του  το ποθ έτηση  ο  Κασαπάκης…  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Αυτό  ε ίνα ι  σε  προσωπικό  θέμ α .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   …θ έλω  να  τοποθετηθώ  εκ  μ έρους  τη ς  Πανεπιστημον ικής .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Ναι  ωραία .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Συγγνώμη ,  συγγνώμ η .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Ακούστε  να  δε ίτε ,  διαφωνούμε  με  την  τοποθέτηση  Μιχάλη  κα ι  της  
δική ς  σο υ  κα ι  του  Κασαπάκη  με  πο ια  έννο ια ;  Ο  Χαρωνίτης  κα ι  η  παρά ταξή  του  
δεν  ε ίνα ι  ο  Πρό εδρος  του  ΤΕΕ  κα ι  η  παράταξη  το υ  πο υ  εκλέχθηκαν  μ ε  τ ις  ψήφους  
τη ς  πα ράταξής  του ,  εκλέχθ ηκαν  με  τ ις  δικές  σας  ψήφους  σε  κομπρενί  κα ι  με  την  
παράταξη  του  κ .  Κασαπάκη .  
 Είνα ι  όνε ιδος  δικός  σας  κα ι  των  τριών  παρατάξεων  που  συμπράξατε  κα ι  
αναδε ίξα τε  αυτό  το  Προεδρε ίο ,  το  οποίο  τώρα  σας  πικρα ίνε ι  πο υ  με  τη  στάση  του  
απέχε ι  από  τη  συζήτηση  αυτού  του  θέματο ς  κα ι  εκφράζετε  τη  λύπη  σας .  Δικός  
σας  Πρόεδ ρος  ε ίνα ι ,  δικός  σου  Πρόεδρος  ε ίνα ι  Κασαπάκη .  Δεν  θα  μου  λες  τώρα  
λο ιπόν  ό νε ιδ ος  σε  όποιον  παραμείνε ι  στη  συνεδ ρίαση  εδώ  πέρα  κι  εσύ  πο υ  ε ίσα ι  
ο  τ ιμημένος  θα  αποχωρήσε ις .  
 Λοιπόν  κο ιτάξ τε  να  δε ίτε ,  τώρα  επιχε ιρε ίτε  κα ι  ο ι  δύο  παρατάξε ις  που  
συμμετέχετε  στο  Προεδρε ίο  της  Αντ ιπροσωπε ίας  κα ι  της  Διο ικούσας ,  επ ιχε ιρε ίτε  
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να  αποστασιοποιηθε ίτε  από  την  πα ράταξη  την  ο ποία  εσε ίς  στηρίξατε  κα ι  εξέλι ξε  
Πρόεδρο .  Αν  θέλετε  να  κάνετε  μο μφή ,  γιατ ί  αναφέρθηκες  σε  αυτό  το  πράγμα .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Αναφέρθηκα  να ι .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Κάντε  εσε ίς  μομ φή  αποσύρετε  τη  στήριξη  που  ε ίχατε  δώσε ι  εξαρχής  
για  τρία  χρόν ια  σε  αυτή  την  παράταξη  κα ι  συμμετε ίχατε  στη  δ ιανομή  των  θ έσεων  
το υ  Προεδρε ίου  της  Διο ικούσας  κα ι  της  Αντ ιπροσωπε ίας  με  αυτή  την  παράταξη .  
Απο σύρετε  την  πρόταση  σας  κα ι  ανο ίξ τε  τη  διαδ ικασία  νέας  ψηφοφορίας  γ ια  νέα  
όργα να  διο ίκησης  δηλαδή  το υ  Επιμελη τηρ ίου  της  Αντιπροσωπείας  κα ι  τη  
Διο ικούσα .  Αλλά  μην  μας  λέτε  τώρα  ντροπές  κ .τ .λ .  κα ι  τέ το ια  πράγμα τα ,  δικο ί  
σας  ε ίνα ι ,  εάν  σας  πικρα ίνουν  ε ,  πάρτε  τη ν  ευθύνη  κα ι  πείτε  διαχωρίζο υμε  τη  
θέση  μας ,  αλλά  καθαρά  κα ι  ευθ έως  όχι  με  μισόλο γα .   
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Γιατ ί  μισόλογα  άκουσες  συνάδελφε ;  Άκο υσες  μισόλογα ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Είπες  θα  αποχωρήσε ις  τώρα  εσύ  τάχα  μου…  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Ναι  με  συγχωρείς…  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Θα  αποχωρήσε ις  τώρα  εσύ  τάχα  μο υ  κ ι  εγώ  θα  κάτσω  εδ ώ  πέρα  να  
κάνω  διάλογο .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Εν  πάση  περιπτώσει  με  το  ζόρι  θα  τους  φέρουμ ε  δηλαδή ;  Με  το  
ζόρ ι  θα  το υς  φέρουμε ;  Να  τους  φέρετε  εσε ίς ,  με  το  ζόρι ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  διάλογος ,  παρακαλώ  όχι  διάλογος .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Με  το  ζόρι ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Ε ,  δικο ί  σας  ε ίνα ι  όμ ως .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Με  το  ζόρι  θα  τους  φέρουμε ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Δικό  σας  Προεδρε ίο  ε ίνα ι .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  διάλογος ,  Στέλ ιο  ολο κλήρωσες ;  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :  Με  το  ζόρι  θα  τους  φέρουμε  ή  με  τον  χωρο φύλακα ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Κι  εγώ  θα  κάτσω  δη λαδή  να  συμμετέχω…  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Ε ,  βέβαια ,  σο υ  ε ίπε  κανε ίς  να  κάτσε ις ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Κα τά  τα  λεγόμενά  σου .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Σου  ε ίπε  κανε ίς  να  κάτσε ις ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Μα  όχι  διάλογος ,  παρα καλώ  όχι  διάλογος .  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Δεν  κατάλα βα  δεν  μπο ρούμε  να  εκφράσουμε  κι  εκ  των  υστέρων  
δεν  μπορούμε  να  καταλάβουμε  ό τι  κάναμε  λάθ ος ;  Δεν  κα τάλαβα ,  ο  Πάπας  
ε ίμα στε ;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Γιάννη  παρακαλώ  δεν  καταγράφεσαι  στα  
πρακτ ικά .  
 Δεν  την  ξεκ ινήσαμε  καλά  τη  διαδ ικασία ,  δηλαδή  ήδη  δώσαμε  το  λό γο  στο  
Στέλιο  δυο  φορές  το  λό γο  πριν  να  έρθε ι  η  ώρα  των  παρατάξεων ,  ε ίπαμε  να  
τη ρήσουμε  μια  διαδ ικασία ,  τέλος  πά ντων .  
 Στέλιο  αν  χρε ια στε ί  να  απαντήσουμε  κα ι  σε  αυτό  να  α παντή σουμε  κ ι  ας  μην  
επ ιταχύνετα ι  η  διαδ ικασία .  Το  αν  κάποιος  στήρ ιξε  κάποιον  κα ι  έκανε  ένα  λάθος  τι  
σημαίνε ι ;  Ότι  ο  έξυπνος  άνθ ρωπος  αλλάζε ι  γνώμη  ή  δεν  α λλάζε ι .  Ή  τ ι  πρέπει  να  
πούμε  ότ ι  πρέπε ι  σήμερα  να  κάνουμε  μομφή ;  Ο  κάθε  ένας  ξέρε ι  τ ι  πρέπε ι  να  
κάνε ι  κα ι  κρίνε τα ι  από  τα  έργα  του ,  από  τα  λόγια  το υ  κα ι  από  τα  έργα  του  κα ι  
από  τη  συνέπεια  αυτών .  Τώρα ,  αν  κάποιος  πρέπε ι  να  κατηγορε ίτα ι  κα ι  
μελλοντ ικά  γ ια  μια  απόφασή  του ,  εντάξε ι  κα ι  να  κατηγορε ίτα ι ,  δ εν  ε ίνα ι  όμως  το  
θέμ α  της  συζήτησης  αυτό .  
 Δεδομένου  ότι  κλε ίσα με  με  τ ις  α νακο ινώσε ις  του  Προεδρε ίο υ…  
 
ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ :   Δεν  έπετα ι  ό τι… ,  έσφαλα ,  δεν  έπετα ι  ότι  πρέπε ι  να  συνεχ ίσω  να  
σφάλω ,  δεν  κατάλαβα  δηλαδ ή .  Και  ύστερα  αν  ο  συνάδελφος  ο  Ορφανός  νομ ίζε ι  
ότ ι  θίγε τα ι  κ ι  αυτός  να  αποχωρήσε ι ,  ποιος  τον  κρατά ε ι .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  θα  παρακαλούσα  Γιάννη  να  παραμείνε ις ,  
Γιάννη  εγώ  θα  παρακαλούσα  πάντως  να  παραμείνε ις ,  Γ ιάννη  πρέπε ι  να  τηρούμε  
το υς  παρόντες  άσχετα  με  τη ν  όποια  στεναχώρια …  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  Ο  ΔΙΑΛΟΓΟΣ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Συνάδελφοι  την  πήρε  τη  θ έση  ο  Γιάννης  ε ίτε  
καταλάβα τε  ε ίτε  όχι  την  πήρε  τη  θέση ,  λο ιπόν  να  προχωρούμε .      
 

ΘΕΜΑ 2 ο  
 

Ενημέρωση  δραστηριότητας  Διοικούσας  Επιτροπής  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Έχουμε  λο ιπό ν  δεύτερο  θέμα  τη ν  ενημέρωση  
δραστηριότητας  της  Διο ικούσας  Επιτρο πής  που  προφανώς  κα ι  δεν  μπορε ί  να  
γίνε ι  με  το  να  μ ην  υπάρχε ι  ο  Πρόεδ ρος  εδώ ,  δεν  μπορεί  να  γίνε ι .  
 Όμως  οι  παρόντες  οι  οποίο ι  ε ίνα ι  μέλη  της  Διο ικούσας ,  θ α  πάρο υν  το  λόγο  
για  να  τοποθετηθούν .  Παρακαλώ  λο ιπόν  όποιο  θέλε ι  το  λόγο ,  ο  Αντιπρόεδρος ,  η  
Ειρήνη ,  ο  Κώστα ς ,  παρακαλώ  το  Νικήτα  το  Μαυράκη  να  πάρει  το  λό γο .   
 Καταλαβαίνετε  ότι  κανονικά  κα ι  τυπ ικά  θα  έπρεπε  εκ  της  Διο ικούσας  
Επιτροπής  να  υπήρχε  σήμερα  εκτυπωμένο  γ ια  εσάς  δελτίο  δραστηριό τητας  των  
τελευτα ίων  μη νών .  Εντάσσετα ι  κι  αυτό  στον  πρόλογο  το ν  οποίο  έκανα .  Παρακα λώ  
ησυχία  συνάδελφοι ,  παρακα λώ  ησυχία ,  Νικήτα .  
 
ΜΑΥΡΑΚΗΣ :  Ως  Αντιπρόεδρος  τη ς  Διο ικούσας  Επιτροπής  δεν  έχω  ενημ ερωθεί  
για  διάφορα  θέματα  τα  οποία  έχουν  παρθεί  οι  αποφάσεις .  Είμα ι  να ι  μεν  παρών  
σε  όλη  τη  δια δ ικασία  της  Διο ικούσας  Επιτροπής ,  αλλά  στα  επ ιμέρο υς  θέματα  που  
θα  έπρεπε  να  έχω  ενη μέρωση  κα ι  από  την  υπη ρεσία ,  δεν  έχω  καμ ία  ενημέρωση .  
Οπότε  δεν  μπορώ  να  δώσω  περ ισσότερες  πληροφορίες .  
 Αν  θέλετε  να  δώσετε  κάποια . . ,  Κώστα ,  Ειρήνη  κάποια  επ ιπλέον  θέματα  
μπορεί τε  να  τα  πε ίτε  έτσι ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ο  λόγος  στη ν  Ειρήνη  Βρέντζου .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Ναι .  
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 Θα  πω  κάποια  πράγματα  που  έχουν  γ ίνε ι ,  καταρχήν  η  προ ηγούμενη  
Αντ ιπροσωπε ίας  έγινε  14 /6 ο υ ,  συγγνώμη  η  προηγο ύμενη  Αντ ιπροσωπε ία  έγ ινε  
21 /4 ο υ ,  ε ίχαμε  θέμα  τα  απορρίμματα .  Η  προηγο ύμενη  Διο ικούσα  έγ ινε  10 /5 ο υ ,  
ε ίχαμε  διάφορα  θέματα  κα ι  πήρα με  κάποιες  αποφάσε ις ,  γ ια  τ ις  οποίες  υπάρχε ι  
ένα  κενό  σε  σχέση  με  το  τ ι  υλοποιήθηκε  κα ι  τι  όχι .  Από  τότε  εστά λθηκε  μία  
πρόσκληση  μ ετά  τ ις  10 /5 ο υ ,  μ ε  μοναδικό  θέμα  τα  τε ίχη ,  σε  σχέση  με  την  
παραχώρηση  κι  όλα  αυτά  που  γίνανε  στο  Δήμο  Ηρακλε ίου .  Δεν  έγινε  όμ ως ,  
ακυρώθηκε  την  τελευτα ία  στ ιγμή  κα ι  έκτοτε  δεν  έχε ι  προγραμματ ιστε ί  η  
Διο ικούσα .   
 Εμείς  σε  επ ικο ινων ία  με  τον  Πρόεδρο  τη ς  Διο ικούσας ,  το υ  βάλαμε  το  
ζήτημα  ότ ι  πρέπε ι  να  γίνε ι  άμεσα  μια  Διο ικο ύσα ,  διό τι  εκκρεμούνε  πάρα  πολλά  
ζητήματα .  Καταρχήν  φύγα νε  κα ι  κάποιες  επ ιστολές  που  εμ ε ίς  διαφωνήσαμε  σε  
σχέση  κα ι  με  το  ύφο ς  κα ι  με  το  περιεχόμενο  κα ι  ίσως  κα ι  κάποια  σε  σχέση  με  
το υς  αποδέκτες ,  δύο  επ ιστολές .  Η  μία  ήτανε  σε  σχέση  με  τ ις  ασφαλ ιστι κές ,  στην  
απόφαση  το υ  ΤΣΜΕΔΕ  για  να  ζητηθούν  οι  αυξή σε ις  που  ε ίχανε  τότε ,  οι  αυξημένες  
ε ισφορές  του  ’11.  Κα ι  η  δεύτερη  ε ίνα ι  ένα  θέμα  το  οποίο  δεν  το  έχουμε  
διευκριν ίσε ι  κα ι  ε ίνα ι  μ άλιστα  ένα  από  τα  ζητήματα  που  θέλουμ ε  να  μπει  στη  
Διο ικούσα  γ ια  συζήτηση ,  σε  σχέση  με  το  γ ιατί  δεν  δέχε τα ι  η  υπηρεσία  δό μησης  
το υ  δήμου  Ηρακλε ίο υ  τη  βεβαίωση ,  εν  μέρε ι  τέλος  πάντων  οφε ιλής  ή  όπως  
αλλ ιώς  λέγετα ι ,  γ ια  την  έκδο ση  ιδ ιωτ ικών  έργων .  Δηλα δή  οικοδομ ικών  αδε ιών ,  
αδε ιών  χρήσης  κ .τ .λ .  Σε  ερώτηση  που  κάναμε  δεν  πήραμε  κάποια  απάντηση ,  όλα  
αυτά  γ ίνανε  τηλεφων ικά .  Το  ε ίπε  δη λαδή  ο  Πρόεδρος  του  ΤΣΜΕΔΕ ,  ότ ι  να ι  δ εν  
ισχύε ι  γ ια  τα  ι δ ιωτ ικά  έργα .  Δεν  ξέρουμε  τι  γίνετα ι  κα ι  ήταν  κι  ένα ς  λόγος  που  
θέλαμε  να  γίνε ι  μ ια  κουβέντα .  Όλα  αυτά  γ ίνανε  τηλεφωνικά  ή  μ ε  mai ls  τέλος  
πάντων  κα ι  εμε ίς  βάλαμε  κάπο ιες  α ντιρρήσε ις  σε  σχέση  με  το  περ ιεχόμ ενο .  
 Επίσης  εκκρεμούνε  διάφορα  ζητήμ ατα  σε  σχέση  με  τη  ΔΕΥΑ  Μαλεβιζ ίου  κα ι  
το ν  οργα νισμό  εκε ί .  
 Εκκρεμούν  ζητήματα  σε  σχέση  με  κάπο ια  ένσταση  που  ε ίχε  ζητήσε ι  ο  
Στέλιος  ο  Ορφα νός ,  όπου  δ εν  ξέρουμε  τ ι  έχε ι  γίνε ι .  
 Εκκρεμε ί  ένα  έγγραφο  διαμαρτυρία  που  θα  στέλναμε  γ ια  παρέμβα ση  του  ΔΣ  
τη ς  ΔΕΥΑ  σε  επ ιτροπή  δ ιαγωνισμού .  Ταυτόχρονα  έγινε  σαν  ενημέρωση  σας  λέω  
ότ ι  καταθέσαμε  προσφυγή  για  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ ,  όπου  κα ι  θ α  εξε τα στε ί  το  
προσεχές  δ ιάστημ α .  
 Όλα  αυτά  κα ι  άλλα  πολλά  μαζί  με  τις  τελευτα ίες  ιστορίες  με  το  ασφαλιστ ικό  
που  δεν  ξέρω  τ ι  έγινε ,  ήταν  να  καλεστε ί  ο  Πρόεδρος  σε  μια  κουβέντα  μ ε  τον  
Κατρούγκαλο ,  δεν  ξέρω  τελ ικά  αν  πήγε ,  εμάς  δεν  μας  κάλεσε .  Και  βέβα ια  πάρα  
πολλά  θέματα  τα  ο πο ία  τρέχουνε  κα ι  μας  έχουνε  βάλε ι  κα ι  στο  CRETA LIVE,  το  
πού  ε ίνα ι  το  ΤΕΕ  κα ι  σε  επ ικο ινων ία  μ ας  με  το ν  Πρό εδρο ,  ο  ίδ ιος  θ εωρεί  ότ ι  ως  
Πρόεδρος  έρχετα ι  η  πρόσκληση ,  το  έχουμε  ξανασυζητήσε ι  αυτό .  Εμείς  δ εν  
ενημερωνόμα στε ,  δεν  παίρνο υμε  δηλαδή  σαν  ΑΜΑΚ  το υλάχιστον ,  δεν  ξέρω  αν  
παίρνουν  τα  άλλα  μέλη  της  Διο ικούσας  πρό σκληση  για  τα  διά φο ρα  θέματα  που  
υπάρχουν  κα ι  γ ίνοντα ι  ε ί τε  σε  διαβο ύλευση  ε ίτε  για  τα  απορρίμματα  ε ίτε  για  τα  
ενεργε ιακά  ε ίτε  για  το  χωροταξ ικό ,  για  οτ ιδήποτε .  Κα ι  τώρα  πρόσφατα  μάλ ιστα  
βγήκε  κα ι  μια  ανακο ίνωση  στο  CRETA LIVE ότ ι  ε ίνα ι  απών  το  ΤΕΕ  στη  
διαβούλευση  γ ια  τη  μελέτη  των  αναπλάσεων  στο  Δήμο  Ηρακλε ίου .  Και  απάντησε  
ο  Πρό εδρος  ότ ι  έστε ιλε  ένα  μέλος  της  μόνιμ ης  επ ιτροπής  μελετών ,  δεν  θυμάμαι  
τώρα  κιόλας  πια .  
 Αυτό  ε ίνα ι  ένα  γενικό  κλίμα  το  οπο ίο  υπάρχε ι ,  ανεξάρτητα  τώρα  από  τα  
ζητήματα  πο υ  προσπάθησα  στο ιχε ιωδώς  να  σας  πω ,  τουλάχιστον  ποια  ε ίνα ι  σε  
εκκρεμότητα ,  γιατ ί  απαντήσε ις  δ εν  έχω ,  αλλά  ό σον  αφορά  το  προ ηγούμενο  
ζήτημα  θα  πω  πολύ  λ ίγα ,  ότ ι  δεν  ξέρω  για  ποιο  λό γο  ενοχλήθηκε  η  ΔΗΣΥΜ,  
προφανώς  ίσως  ήτανε  η  πρώτη  φορά  που  δεν  ενημερώθηκε ,  για  το  θέμα ,  για  την  
ε ισή γηση ,  γ ια  οτ ιδήποτε .  Εμε ίς  πάντως  έχω  να  καταθέσω  εδώ  ότ ι  ε ί να ι  πόσο  
κα ιρό  τώρα  από  την  προη γούμενη  Διο ικούσα ,  ότ ι  διαρκώς  δεν  ενη μερωνόμαστε ,  
από  τ ις  προηγούμενες  εκλογές  κα ι  μετά  τη  σύσταση  της  νέας  διο ίκησης ,  δ εν  
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ενημερωνόμα στε  για  τα  θέμα τα .  Δεν  ενημερωνόμαστε  για  τ ι  θέματα  θα  μπουν ,  
δεν  ενη μερωνόμαστε  γ ια  το  ό τι  αν  θ α  έχουμε  παρουσία  Αντιπεριφερε ιάρχη ,  ό τι  θα  
έχουμε  Αντ ιδημάρχους  στη  Διο ικούσα ,  ότι  θα  έχουμε  συναδέλφους  
προσκεκλημ ένους  για  διάφορα  θέμα τα .  Έχουμε  βάλε ι  εγγράφως  πά ρα  πολλά  
ζητήματα  τα  οποία  μέχρι  ένα  ορισμένο  σημε ίο  σας  τα  δια βάζαμε  εδώ .  Είνα ι  
ανώφελο ,  ε ίνα ι  μία  τεράστια  λίστα  με  επαφές  μ ε  Δημάρχους ,  με  
Αντ ιπεριφερε ιάρχες ,  με ,  χαμό ς .  Είμα στε  στην  απέξω  κι  έχε ι  δ ίκ ιο  ο  Στέλιος  που  
ε ίπε  όσον  αφορά  το  Προεδρε ίο ,  ότι  όντως  ε ίνα ι  ένας  Πρόεδρος  που  δεν  βγήκε  
έτσι ,  δεν  βγήκε  με  το  5 0+1,  βγήκε  με  μια  συναίνεση ,  βγήκε  με  μία  ψήφο .  Και  άρα  
υπάρχουν  ευθύνες ,  δεν  ε ίνα ι  έτσι  απλά  τα  πρά γματα .  
 Εμείς  καταγγε ίλαμε  αυτές  τ ις  διαδ ικασίες  κα ι  δυστυχώς  επ ιβεβα ιωθήκαμε  
όσον  αφορά  κα ι  την  πο ρεία  του  Επιμελητηρίου  μέχρι  τώρα .  Δεν  ξέρω  αν  
μπαίνουμε  σε  μελανή  ιστο ρία ,  α λλά  σίγουρα  ή τανε  μία  τριε τία  πάρα  πολύ  
υποβαθμ ισμένη .  Είμαστε  εδώ  όπως  ε ίμαστε  πάντα  ακόμα  κι  αν  δ εν  
ενημερωνόμα στε ,  ακόμα  κι  αν  τελευτα ία  στ ιγμ ή  τρέχουμε  να  καλύψουμε  διάφορα  
θέμ ατα  κα ι  να  βρούμ ε  ώρα ,  μέρα  κ ι  όλα  τα  σχετικά ,  με  αίσθημα  ευθύνης  κα ι  θα  
παραμείνουμε  μέχρι  το  τέλος .  Τώρα  ως  προς  το  αποτέλεσμα  νομ ίζω  τ ι  να  πω ,  θα  
φανε ί .  
 Αυτά  σαν  ενημέρωση  κα ι  συνεχ ίζουν  τα  υπό λο ιπα  μέλη .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Υπάρχε ι  άλλο  μέλος  της  Διο ικούσας  που  θα  
ήθελε  να  τοποθετηθε ί ;  Όχι ,  άρα  ξεκινά  κατάλογο ς  ερωτή σεων  προς  τη  Διο ικούσα  
κα ι  μετά  θα  έχουμε  αν  θ έλε τε  κα ι  το ποθ ετήσε ις  των  υπολο ίπων  μελών  πάνω  στα  
θέμ ατα  τα  οποία  ε ίπε  η  Διο ικούσα .  
 Λοιπόν ,  ερωτήσε ις ,  ο  Μιχάλης  ο  Γολοβάνης ,  άλλος ;   
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Σε  ποιον  απευθύνο ντα ι  οι  ερωτήσε ις ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Σε  όσα  από  τα  μέλη  της  Διο ικούσας  μπορο ύν  να  
τι ς  απαντήσουν .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Κα ταρχήν  απ’  ό ,τ ι  κατάλαβα ,  α π’  ό ,τ ι  μας  ε ίπε  η  Ειρήνη  κ ι  έχω  
συζητήσε ι  κα ι  με  τον  Νικήτα ,  δεν  συζη τήθη κε  η  εκπροσώπηση  του  ΤΕΕ  από  το  
Σχινά  στο  ΣΟΑΠ  έ τσι ;  Από  την  άλλη  ούτε  προ ωθήθ ηκε  πρόσκληση  για  το  ΣΟΑΠ  
στα  μ έλη  της  Διο ικούσας ,  άρα  αυτές  ε ίνα ι  α παντημ ένες .  
 Όσο ν  αφορά  τώρα  τα  ακ ίνητα  του  Σαμί  Μπέη ,  το  ακ ίνητο  του  Σαμί  Μπέη ,  
εκε ί  πέρα  πίσω ,  θέλω  να  ρωτήσω  γιατ ί  εγώ  το  ε ίδα  κατεδαφισμένο  τον  όροφο  
από  πάνω  κα ι  σε  συζήτηση  με  τον  Αντιδ ήμαρχο  μου  μετέφερε ,  ότ ι  ε ίχε  υπάρξε ι  
κάποιο  αίτημα  από  το  δήμο  για  να  γίνε ι  προγραμματ ική  σύμβα ση  με  το  Τεχν ικό  
Επιμελη τήριο ,  να ι  αυτό  συζη τήθη κε  Ειρήνη  στη  Διο ικούσα ;  Γιατ ί  δεν  άκουσα  να  
γίνε ι  αναφορά  γ ι ’  αυτό .  Δη λαδή  συζητήθηκε ;  Υπήρξε  τέτο ιο  θέμα  που  συζη τήθη κε  
στη  Διο ικούσα ;  Δηλαδή  προβληματ ίζε ι  αυτό  γ ιατ ί  α νάλογο  ε ίχε  γίνε ι  κα ι  στο  θέμα  
εκε ί  με  το  Τοπικό  Διαχε ιρ ιστ ικό  του  Ηρακλε ίου  που  ε ίχε  σταλε ί  μία  πρόσκληση .  
Λέω  μήπως  ήτα ν  δ ηλαδή  δεν  μπήκα  στη  διαδ ικασία  να  το  ρωτήσω  α ν  ή ταν  κάτι  
επ ίσημο  ή  αν  ήταν  κάτ ι  που  εστάλη  με  e -mai l ,  γι ’  αυτό  επε ιδή  δεν  ε ιπώθη κε  αν  
έχε ις  την…  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Για  τα  πρώτα  απα ντή θηκαν ,  προφανώς  δεν  στάλθηκε  καμ ία  
πρόσκληση ,  το  μάθαμε  από  τα  Μέσα  Μαζικής  Ενημέρωσης .  Ούτε  γ ια  την  
απάντηση  επ ίσης ,  δ ηλαδή  ότι  απάντησε  το  Τεχν ικό  Επιμελητήριο  στο   CRETA 
LIVE συγκεκριμ ένα  που  έκανε  τη ν  ανακο ίνωση .  
 Τώρα  σε  σχέση  με  τη ν  προγρα μματική  του  Δήμου  Ηρακλε ίου .  Πράγμ ατι  
συζητήθ ηκε  από  το  προηγούμενο  χρόνο  μία  προγραμματ ική  η  οποία  θα  
υπογρά φαμ ε  με  το  Δήμο  Ηρακλε ίου  σε  σχέση  με  την  αξιοποίη ση  του  μ νημον ιακού  
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πλούτου  κα ι  του  αποθέματος  του  οικ ιστικού ,  συνο λικά ,  όχ ι  συγκεκριμ ένα  γ ια  το … ,  
όχι ,  όχ ι .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Πριν  ένα  μ ήνα ,  πριν  ενάμ ιση  μή να .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Όχι ,  δεν  μιλάμ ε  γ ια… ,  συγκεκριμένα  εγώ  δεν  ξέρω  τ ίποτα ,  για  το  
συγκεκρ ιμένο  ακίνητο  δεν  έχε ι  γίνε ι  καμ ία  συζή τηση ,  τουλάχ ιστον  που  να  ε ίμα ι  
εγώ  μπροστά  ή  να  ξέρω .  
 Για  το  συνολ ικό ,  δη λαδή  γ ια  όλα  τα… ,  για  όλο  το  δήμο  μες  στην  παλιά  
πόλη  σε  σχέση  κα ι  με  το  ΕΜΠ  που  έγινε  κα ι  μία  κουβέντα  πρόσφατα  ότ ι  θα  
βοηθο ύσε  κα ι  το  ΕΜΠ  κα ι  θα  γινό ταν  μια  προγραμμα τική  την  οποία  την  
περιμέναμε ,  εκε ί  ορίστηκα  εγώ  αναπληρωματικό  μέλος ,  διότ ι  πήγε  ο  Πρόεδρος  
μέλος  τακτ ικό  κα ι  κάποια  στ ιγμή  που  γινό τανε ,  ε ίχα  πάει  σε  μια  συνεδρίαση ,  
κάποια  στ ιγμή  που  ήτανε  τέλο ς  πά ντων  να  προχωρήσε ι  το  θέμ α  κα ι  να  παρθούν  
κάποιες  αποφάσεις  σε  σχέση  με  το  πώς  ανεξάρτη τα  από  το  ΕΜΠ  θ α  προ χωρούσε  
αυτό ,  εμε ίς  ε ίχαμε  το  συνέδριο  της  ΕΜΔΥΔΑΣ .  Εγώ  δή λωσα  ό τι  ε ίνα ι  η  μόνη  μέρα  
που  δεν  μ πο ρούσα  να  ε ίμα ι  η  τάδ ε  μέρα  που  ή ταν  η  ΕΜΔΥΔΑΣ  κα ι  βάλανε  εκε ίνη  
τη ν  ημέρα  ως  συνεδρίαση  κα ι  πήγε  ο  Πρό εδρος ,  έκτοτε  δεν  έχουμ ε  καμ ία  
ενημέρωση .  Ούτε  για  το  ε ιπώθηκε ,  ούτε  για  το  πώς  προ χώρησε  αυτό .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Πριν  από  ενά μ ιση  με  δύο  μήνες  έγ ινε  α υτό .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Όχι  δ εν  έχουμε  καμ ία  συζή τηση ,  ούτε  στη  Διο ικούσα ,  ούτε  σαν  mai l  
ήρθε  κάτ ι ,  δεν  έχουμ ε  καμ ία  ά ποψη  γ ι ’  αυτό .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εάν  δεν  υπάρχε ι  άλλη  ερώτηση  θα  ή θελα  εγώ  
να  αναφερθώ  σε  ένα  θέμα  που  συζη τήθη κε  στη  Διο ικούσα  κα ι  στη  συνέχε ια  να  
γίνουν  οι  υπόλο ιπες  τοποθετή σε ις .  Ένα  από  τα  σημαντικότερα  θέματα  που  
«συζητή θηκε» αυτό  το  διά στημα  στη  Διο ικούσα ,  τώρα  το  συζητήθηκε  μέσα  σε  
ε ισαγωγ ικά  θα  το  βάλω ,  ή ταν  το  θ έμα  τη ς  επένδ υσης  στη  Μονή  Τοπλού  κα ι  την  
απόφαση  το  να  κάνε ι  το  ΤΕΕ /ΤΑΚ  προσφυγή  ή  όχ ι .  Δεν  θα  σχολιάσω  τη  
διαδ ικασία ,  γιατ ί  αυτό  έχε ι  ξαναγίνε ι  μέσω  e -mai l  να  παρθε ί  μ ια  απόφαση ,  απλά  
προφανώς  δεν  έγ ινε  καμ ία  ανάλυση  του  θέμ ατος  γ ια  να  φτάσουμε  σε  αυτή  την  
απόφαση .  Εγώ  θα  ξεκινήσω  από  την  ολοκλήρωση ,  δηλα δή  από  τη  λήψη  της  
απόφασης  κα ι  μετά .  
 Εστάλη  προς  εμένα  από  το  Τεχνικό  Επιμελητήρ ιο ,  από  το  ΤΕΕ /ΤΑΚ  προς  
εμένα  μία  επιστολή  α πό  τη  Διο ικούσα ,  την  οποία  την  υπογράφει  ο  Πρόεδρος  που  
όμως  επαναλαμβά νω  ε ίνα ι  απών  σήμερα  κα ι  αναφέρε ι ,  δεν  την  διαβάζω  
ολόκληρη ,  α λλά  μετά  από  πρότασή  μου ,  δηλαδή  του  Προέδρου ,  η  Διο ικούσα  
αποφάσισε  να  σου  ζητήσε ι  να  συμπεριλάβε ις  το  θέμα  αυτό  τη ς  προσφυγής  κα ι  
γενικότερα  της  επένδυσης  στη ν  περιοχή  του  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  στην  ημερήσια  
διάταξη ,  προκε ιμένου  να  συζητηθε ί  στην  επόμενη  συνεδρίαση  της  
Αντ ιπροσωπε ίας  του  τμήματος .  
 Επιπλέον  κα ι  επε ιδή  το  θέμα  αυτό  ενδ ιαφέρε ι  κατά  κύριο  λόγο  την  τοπ ική  
κο ινων ία  της  Σητε ίας ,  σε  παρακαλώ  εκ  μέρους  της  Διο ικούσας  Επιτροπής ,  να  
εξετάσε ις  το  ενδεχόμενο  η  συνεδρίαση  της  Αντ ιπροσωπείας  να  πραγματο ποιηθε ί  
στη  Σητε ία .  
 Για  να  μην  τη  διαβάσω  ολόκληρη ,  σας  διάβασα  τη ν  ουσία .  Εδώ  τώρα  ο  
Πρόεδρος ,  η  Διο ικούσα  τέλος  πάντων ,  με  κάλεσε  να  κάνω  κάτ ι  το  ο ποίο  α πό  τον  
κανονισμό  τη ς  Αντιπροσωπείας  δεν  μ πορώ  να  το  εφαρμόσω .  Δηλαδή  να  ο ρίσω  
συνεδρίαση  του  τμήματος  στη  Σητε ία  με  αυτό  το  ζήτη μα .  Εγώ  προ σωπικά  θέλω  
να  σας  ξεκαθαρ ίσω  για  να  μην  υπάρχουν  σκιές ,  ότι  ε ίμα ι  σύμφωνος  με  αυτό  κα ι  
το  διερεύνησα .  Δηλαδή  επ ικο ινώνησα  με  το  Δήμαρχο  Σητε ίας ,  επ ικο ινώνησα  με  
τη ν  Αντ ιπεριφερε ιάρχη  η  οποία  ε ίνα ι  από  τη ν  περιο χή  για  να  δούμε  πως  θα  
διασφαλιστε ί  για  το  Τεχν ικό  Επιμελητήριο  χώρος ,  υποδομή .  Έχο υμε  κατα ρχήν  
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προφορικά  τη  σύμφωνη  γνώμη  τους  κα ι  μάλιστα  η  Αντ ιπεριφερε ιάρχης  μας  
έστε ιλε  κα ι  επ ιστολή  που  μας  καλε ί  να  κάνουμε  συνεδρίαση  εκε ί .  Ο  Δήμαρχος  
Σητε ίας  προφορικά  στο  Δημοτ ικό  Συμβούλ ιο  στο  οποίο  μου  α νέφερε  ότ ι  ε ίχε  
κλη θε ί  το  ΤΕΕ /ΤΑΚ  α λλά  δεν  παρέστη  κανε ίς ,  δεν  γνωρ ίζω  αν  έφτασε  σε  κάποια  
από  τα  μέλη  της  Διο ικο ύσας  αυτή  η  πρόσκλη ση ,  γιατ ί  αναφέροντα ι  ως  
εκπρόσωποι  του  τμή ματος  για  το  θ έμα  αυτό  ο  Οδυσσέας  Σγουρός  κα ι  η  Ειρήνη  η  
Βρέντζου ,  δεν  ξέρω  αν  έφτα σε  σε  αυτά  τα  μέλη  η  πρόσκληση  του  Δημοτ ικού  
Συμβουλίου ,  αλλά  απείχε  το  ΤΕΕ /ΤΑΚ  από  αυτή  τη  συζήτηση .  Προφορικά  όμως  
ανέφερε  στο  Δημοτ ικό  Συμβούλιο  ο  Δή μαρχος  ότι  μας  καλε ί  να  συνεδρ ιάσουμε  ως  
Αντ ιπροσωπε ία  εκε ί  ώστε  να  ακουστε ί  η  γνώμη  της  τοπ ικής  κο ινωνίας .  Παρόλα  
αυτά  διαδ ικαστικά  εγώ  δεν  μπορώ  να  το  κάνω  αυτό  εκ  του  κανονισμού  εννοώ  δ εν  
μπορώ  να  ε ίνα ι  σαφές .  Η  Αντ ιπροσωπε ία  συνεδριάζε ι  στην  έδρα  της ,  εκτός  κι  αν  
το  Σώμα ,  δηλαδή  εσε ίς  αποφασίσε τε  το  αντίθε το ,  που  με  πολλή  χαρά ,  εγώ  έτσι  κι  
αλλ ιώς  ε ίχα  σκοπό  κα ι  για  ά λλο  θέμα  που  σχετίζετα ι  με  τον  ΟΑΚ  να  σας  προτε ίνω  
το  Σεπτέμβριο  μια  συνεδρίαση  στον  Άγ ιο  Νικό λαο ,  έχοντας  κα ι  την  αφορμή  ότι  
το πο θετήθηκε  ο  πρώην  Δήμαρχος  Αγίου  Νικο λάου  ο  Δημήτρης  ο  Κουνενάκης ,  να  
κάνουμε  μία  συνεδρίαση  στο ν  Άγ ιο  Νικό λαο  το  Σεπτέμβρ ιο ,  αλλά  τώρα  το  θέμα  
ε ίνα ι  πιο  επίκα ιρο  ας  πούμε  με  την  επένδ υση  του  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  για  μία  
συνεδρίαση  στη  Σητε ία .  
 Δεν  υπάρχε ι  όμως  ο  Πρόεδ ρος  εδώ  να  το  υποστηρίξε ι  αυτό  το  ζήτημα  κα ι  
να  μας  πε ι  με  ποια  ε ισήγηση  θ α  μπει  το  θέμα  αυτό  στη  συνεδρίαση .  Εγώ  έχω  
πρόταση  κα ι  σε  α υτό  το  ζήτημ α .  Αν  δ εν  υπάρχε ι  κά ποιο  από  τα  μέλη  που  
προθυμοποιε ίτα ι  να  φέρε ι  ε ισήγηση ,  μπορώ  να  επικο ινωνήσω  με  το  ομότ ιμο  
μέρος  τη  Βάνα  τη  Σφακιανάκη ,  με  πρωτοβο υλία  της  οποίας  μπήκε  στη  Διο ικούσα  
αυτό  το  θέμα ,  να  δω  α ν  ενδ ια φέρετα ι  να  μας  κάνε ι  μια  ενημέρωση .  Διαφορετ ικά  
έχω  στο  μυαλό  μο υ  ε ίτε  το  πα λιό  μέλος  της  Αντιπροσωπείας  τον  Αντώνη  τον  
Ανιψητάκη  που  έχε ι  ασχοληθε ί  ενδελεχώς  με  το  ζήτημ α ,  αλλά  κα ι  τον  μηχα νικό  
Σητε ίας  συνάδελφο  Μπάμ πη  Λεβαντάκη  ο  οποίος  ε ίνα ι  μέλος  της  μόν ιμης  
επ ιτροπής  ΤΕΕ /ΤΑΚ  Σητε ία ς ,  ο  ο πο ίος  κι  αυτός  ε ίχε  ασχοληθε ί  με  το  ζήτημα .  Θα  
μπορούσαν  όλο ι  αυτο ί  ή  όσοι  από  αυτούς  ενδ ιαφέρο ντα ι  να  ε ίνα ι  ε ισηγητές  
πιθανόν  σε  μια  τέτο ια  συνεδρ ίαση  ε ί τε  εδώ  ε ίτε  εκε ί .  Αλλά  όλα  αυτά  ε ίνα ι  εκ  
μέρους  μου  ε ικασί ες .  Το  θ έμα  έπρεπε  να  έρθε ι  με  μια  ε ισήγη ση  ή  με  έναν  
προτε ινό μενο  ε ισηγητή  για  να  μ πορώ  να  επικο ινωνήσω .  Εγώ  τέλο ς  πά ντων  
δεσμ εύομαι  σε  εσάς  ότ ι  μπορώ  στην  επόμενη  συνεδρίαση  που  θα  κά νουμε  να  το  
φέρω  ως  θ έμα  συζήτη σης  εδώ  κα ι  αν  το  Σώμ α  αποφασίσε ι  ότ ι  θέλε ι  να  συζητηθε ί  
στη  Σητε ία  ευχαρίστως .  Αν  κα ι  επαναλαμβάνω  εμένα  η  προσωπική  μου  άπο ψη  
ε ίνα ι  ότ ι  εκε ί  θα  έπρεπε  να  συζητηθε ί ,  ώστε  να  ακουστε ί  η  φωνή  της  τοπικής  
κο ινων ίας ,  όπως  θα  έπρεπε  σε  όλα  τα  ζη τήματα .  Εμείς  όμως  φέρουμ ε  την  ευθύνη  
τη ς  απόφασης  ως  Αντ ιπροσωπε ία .  
 Θα  ήθελα  πάνω  σε  αυτά  τα  θέματα  πο υ  ανέφερα  α ν  κάποιο  μέλος  της  
Διο ικούσας  έχε ι  να  απα ντή σε ι  ή  να  προ σθέσε ι  κάτ ι…  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Γιατ ί  της  Διο ικούσας ,  Αντ ιπροσωπε ία  ε ίμαστε .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Καταρχή ν  της  Διο ικούσας  ως  απάντηση  κα ι  στη  
συνέχε ια  όλα  τα  μέλη  της  Αντιπρο σωπεία ς  θα  πάρο υν  το  λόγο  γ ια  να  
το πο θετηθούν  πάνω  σε  αυτά .  Γνωρ ίζε τε  τη  διαδ ικασία .  
 Παρακαλώ  θα  ήθελε  κάποιος  από  τα  μέλη  τη ς  Διο ικούσας  να  το ποθ ετηθε ί ;  
Ο  Κώστας  ο  Μπάκιντα ς .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Απαντάε ι  η  Διο ικούσα  στο  θέμα  νούμ ερο  2  
ενημέρωση  δραστηριο τήτων  Διο ικούσας ,  απαντήσε ις .  
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ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Όλα  αυτά  που  πα ρατη ρούμε  στη  λε ιτουργία  του  Επιμελητηρίου  
ε ίνα ι  απο τελέσμα τα  της  απαξίωσης  που  έχε ι  υπάρξε ι  αυτή  την  τριε τία .  Δυστυχώς  
ακόμα  κα ι  έγγραφα  που  φεύγουν  με  τη ν  υπογραφή  του  Προέδρο υ  κα ι  λένε  για  
αποφάσεις  Διο ικούσα ς  κ .τ .λ . ,  δ υστυχώς  δεν  ε ίνα ι  αληθή .  Όπως  κα ι  πολλές  φορές  
έχουμε  κάνε ι  παρατήρηση  ότ ι  στα  πρακτ ικά ,  δεν  αποτυπώνουν  α υτά  που… ,  τ ις  
απόψεις  των  μ ελών  της  Διο ικούσας .  Δυστυχώς  υπάρχε ι  μ ια  απαξ ίωση  σε  αυτό  το  
θέμ α ,  με  τεράστ ια  ευθύνη  καταρχήν  του  Προέδρου  ο  οποίο ς  νομ ίζε ι  πως  ε ίνα ι  
μόνο ς  του  το  Επιμελητήριο  κα ι  λε ιτουργε ί  ως  ό ργανο  κα ι  κάνε ι  ό ,τι  θέλε ι ,  
εκπροσωπεί  όπως  θέλε ι ,  όπου  θέλε ι  χωρίς  συζητή σε ις  κα ι  αποφάσε ις  στη  
Διο ικούσα  Επιτροπή .  Και  σε  δεύτερο  λόγο  βεβα ίως  θα  συμφωνή σω  κα ι  με  τον  
Ορφα νό  πο υ  ε ίπε ,  κα ι  εσάς  των  παρατάξεων  που  στηρίζετε  αυτή  την  κατάσταση  
αυτά  τα  τρία  χρό νια .   Αλλά  αυτό  δεν  το  βάζω  γ ια  να  συζητηθε ί  αυτή  τη  στ ιγμή .  
Εμείς  συνεχώς  έχουμε  βάλε ι  Στέλιο  το  θέμ α  κα ι  στην  Αντ ιπροσωπε ία  κα ι  στη  
Διο ικούσα ,  ε ίμαστε  οι  μόνο ι  που  το  βάζουμε ,  έχο υμε  κουραστ ικο ί  με  α υτό  το  
θέμ α .   

Έτσι  λο ιπόν  κα ι  στη  συγκεκριμένη  περίπτωση  ο  Πρό εδρος  στη  Διο ικούσα  
απλά  ανέφερε  ότ ι  αυτός  θα  προτε ίνε ι  να  γίνε ι  Αντ ιπροσωπε ία  κ ι  εμε ίς  μόλ ις  το  
μάθαμε  στε ίλαμε  κα ι  επιστολή ,  όπο υ  διαχωρίσαμε  τη  θέση  μας…  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Σε  εμένα  ήρθε ,  δεν  ξέρω  αν  ήρθ ε  κα ι  στα  μ έλη  
τη ς  Διο ικο ύσας ,  εμένα  σίγουρα  ήρθε  η  επιστολή  κα ι  η  οποία  ανέφερε…  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Και  στα  μ έλη  της  Διο ικούσας…  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   …και  η  οποία  ανέφερε  κα ι  τον  κα νονισμ ό  που  
προφανώς…  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Και  στα  μέλη  της  Διο ικούσας  πήγε  κα ι  στο ν  Πρόεδρο  της  
Αντ ιπροσωπε ίας  πήγε .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ναι  το  διαβεβα ιώνω  αυτό .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Όπο υ  διαχωρ ίσαμε  τη  θέση  μ ας  λέγοντας  το  θέμα  το  κανο νισμού  
όπου  κα ι  ιστορικά  δεν  έχε ι  πραγματο πο ιηθε ί  ποτέ  αλλο ύ  Αντιπροσωπεία .  Όποτε  
έχε ι  γίνε ι  τα  τελευτα ία  χρόνια  τέτο ια  προ σπάθ εια  έχε ι  αποτύχε ι ,  α παρτία  δ εν  
υπήρξε .  Και  ε ίπα με  ότι  δεν  ε ίμαστε  αντ ίθε το ι  γενικότερα ,  σε  άλλο υ  τύπου  
εκδηλώσεις  κα ι  στη  Σητε ία  κα ι  οπουδήποτε  αλλού ,  όπως  για  παράδε ιγμα  για  το  
συγκεκρ ιμένο  θ έμα ,  χρόν ια  τώρα  έχουμε  πάρε ι  απόφαση  να  γίνε ι  εκε ίνο  το  
συνέδριο  για  την  περ ιοχή  αυτή  κα ι  με  ευθύνη  των  Διο ικουσών  παρατάξεων  του  
Επιμελη τηρίου  δεν  έχε ι  γίνε ι  κι  όχ ι  δική  μα ς .  
 Επο μένως  νο μ ίζω  ό τι  σου  απάντησα  για  το  συγκεκριμένο  θέμα ,  εμε ίς  
ευχαρίστως  να  το  συζητήσουμε  στη ν  Αντ ιπροσωπε ία  εδώ ,  α ν  τώρα  για  άλλου  
τύπο υ  εκδ ήλωση  δεν  έχουμε  καμ ία  αντ ίρρηση  να  γίνε ι  για  οποιοδ ήπο τε  θέμα .   
 Δεν  ξέρω  αν  κά τι  άλλο  ρώτησες  που  δεν  απάντησα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  ήσουνα  σαφής  Κώστα ,  ήσουνα  σαφής ,  
ευχαριστώ .  Το  σημαντικό  ε ίνα ι  ότι  ανέφερες  ότ ι  δεν  ήτανε  απόφαση  της  
Διο ικούσας  αυτό  το  έγγραφο  που  μου  εστάλη  από  το  ΤΕΕ /ΤΑΚ .  Αυτό  ε ίνα ι  πολύ  
σημαντ ικό .   
 Τώρα  παλαιότερα  έχω  να  σου  πω  ότ ι  έχουν  γίνε ι  Αντιπρο σωπείες  εκτός  
έδρας ,  την  οποία  εγώ  έχω  παρακολουθήσε ι  κι  ως  μη  μέλος  της  Αντ ιπροσωπε ίας  
στο ν  Άγιο  Νικόλαο ,  επ ί  Προ εδρία ς  Ριχάρδου  Ποβάσκη  κα ι  Γιώργου  Κο λυβάκη  στη  
Διο ικούσα ,  εφόσον  το  Σώμα  το  ε ίχε  αποφασίσε ι .  Και  με  επ ιτυχία ,  με  παρο υσία  κα ι  
συναδ έλφων ,  τέλο ς  πάντων  καμ ία  σχέση  με  την  ε ικόνα  που  έχουμε  εδώ ,  με  
ποσότητα  συναδέλφων .  

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 Συνεδρίαση  4 η          14 η ς   Ιουνίου    2016             σελίδα    16  
 

 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Προ  10ετ ίας  φα ντάζομαι .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Ακριβώς  10 ετ ίας .  
 Τέλος  πάντων  ε ίνα ι  όλα  κατα νοητά ,  κάποιο  ά λλο  μέλος  τη ς  Διο ικούσας  
θέλε ι  να  τοποθετηθ ε ί  ή  να  μπούμ ε  στα  υπό λο ιπα  μέλη ;  Ο  Στέλιο ς  ο  Ορφα νός  που  
έχε ι  ζητήσε ι  το  λόγο ,  ο  Γ ιώργος  ο  Αγαπάκης ,  άλλος  μετά ;  Ο  Αντώνης  ο  
Μαυρογιάννης .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Είχα με  τη  γνώμη  ότι  αυτό  το  θέμα  έπρεπε  να  το  προσπεράσο υμε  να  
μην  το  συζητήσο υμε ,  ε ίχαμε  τη  γνώμη  πριν  ότι  δεν  έπρεπε  κα θόλου  να  το  
συζητήσο υμε ,  να  το  προ σπεράσουμε  αυτό  το  θέμα  να  πάμε  παρακάτω ,  γιατί  
αποδε ίχθηκε  κα ι  α πό  τη  δ ιαδ ικασία  μέχρ ι  τώρα  ότ ι  ούτε  ο  Αντ ιπρόεδρος  της  
Διο ικούσας  μπορε ί  να  εκπροσωπήσε ι  τη  Διο ικούσα ,  το  ε ίπε ,  ο ύτε  κα ι  τα  υπόλο ιπα  
μέλη  της  Διο ικούσας ,  έπρεπε  να  ε ίνα ι  ο  Πρόεδρος  εδώ  πέρα .  Κακώς  ίσως ,  αλλά  
αυτός  εκπρο σωπεί  τη  Διο ικούσα ,  θα  έπρεπε  να  μας  πε ι .  Αυτό  δεν  σημαίνε ι  ότι  
δεν  έχουνε  γνώμη  τα  υπόλο ιπα  μ έλη  της  Διο ικούσας  κα ι  δ εν  σημαίνε ι  ότ ι  δ εν  
έχουνε  γνώμη  κα ι  τα  υπόλο ιπα  μέλη  της  Αντ ιπροσωπε ίας  κα ι  κατά  συνέπεια  
γνώμες  ό λο ι  εκφράζουν  κα ι  οι  προλαλή σαντες  μέλη  της  Διο ικο ύσας  κι  εγώ  που  
δεν  ε ίμα ι  μέλος  τη ς  Διο ικούσας ,  γνώμη ,  γνώμη  έχουμε .  Γνώμη  εκφρά ζουμε  αλλά  
ε ίμα στε  εκτό ς  θ έματος  λο ιπόν ,  γιατ ί  δεν  ε ί να ι  ενημ έρωση  από  τη  Διο ικούσα .  Κι  
έγ ινε  κα ι  μια  ενημέρωση ,  αλλά  δεν  ε ίνα ι  η  επ ίσημ η  ενημέρωση  πο υ  θα  
περιμέναμε  από  τον  Πρόεδρο  της  Διο ικούσας  κα ι  εκφράζουμε  απόψε ις  λο ιπόν  
όλο ι  εδώ  πέρα  να  πούμε  κι  εμε ίς  την  ά ποψή  μας  γιατ ί  άποψη  έχουμε .  
 Η  Ειρήνη  έβα λε  μία  διάσταση  η  ο ποία  ε ί να ι  πραγματ ική  για  να  μην  λέμε  
πολλά  λό για .  Αντ ιπροσωπεία  ε ίχε  να  γ ίνε ι  από  τον  κα ιρό  του  Νώε  κα ι  Διο ικούσα  
έχε ι  να  γ ίνε ι  από  τον  κα ιρό  του  Νώε  κα ι  διο ικε ί  μο νοπρόσωπα  ο  Πρόεδρος .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Συγγνώμη  τ ι  εννο ε ίς  Αντιπρο σωπεία  ε ίχε  να  
γίνε ι  από  τον  κα ιρό  του  Νώε ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Πόσο  κα ιρό  έχε ι  να  γ ίνε ι  Αντ ιπροσωπε ία  κα ι  ερχόμαστε  στη  δεύτερη  
με  απαρτ ία  προβληματ ική .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Στη  δ εύτερη  έχε ις  δίκ ιο ,  αλλά  ό χι  ότ ι  δεν  γ ίνε τα ι  
Αντ ιπροσωπε ία ,  παρακαλώ  έτσι ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Μην  το  παίρνε ις  προσωπικά  η  ουσία  ε ίνα ι  ότ ι  τα  όργανα  του  
Επιμελη τηρίου  δεν  λε ι τουργούνε .  Αυτή  ε ίνα ι  η  μία  πλευρά  κα ι  ε ίνα ι  πραγματ ική  
εντάξε ι ;  
 Αλλά  δεν  ε ίνα ι  μόνο  αυτό ,  δ ηλαδή  εάν  περ ιοριστούμε  σε  αυτό  τότε  
περιχαρής  ε ίπε ,  να  ε ίπε  κα ι  ο  Ορφανός  προηγούμενα  ότ ι  τον  Πρό εδρο  τον  
στή ριξε  η  παράταξη  η  ΔΚΜ ,  άρα  εμε ίς  δεν  τον  στηρίξαμε ,  εμε ίς  δεν  έχουμε  
ευθ ύνη .  Δεν  ε ίνα ι  έ τσι  το  πράγμα ,  γιατ ί  αν  δούμε  τ ι  έγινε  το  2μηνο  που  συζητάμε  
προκύπτουνε  πολύ  σο βαρότερες  ευθύνες  πέρα  από  το  ότι  δ εν  συνεδρ ίασε  η  
Διο ικούσα  κα ι  δ εν  συνεδρίασε  η  Αντ ιπροσωπεία .  Ξεχνάμε  δηλαδή  άραγε  ή  
φτιά ξαμε  ένα  κουκούλι  σαν  τον  μεταξοσκώληκα  κα ι  μπήκαμε  μέσα  κα ι  δ εν  
βλέπουμε  απέξω ;  Ότι  αυτό  το  δίμη νο  ψηφίστη κε  το  ασφαλιστ ικό  νομοσχέδ ιο   
Κυριακή ,  ψηφίστηκε  το  πολυνομοσχέδ ιο  κόφτης ;  Πού  ήτανε  το  Τεχν ικό  
Επιμελη τήριο  με  το  όποιο  όργανο  Διο ικο ύσα  ή  Αντ ιπροσωπεία ,  με  την  όποια  
παράταξη  με ιοψηφία  ή  με ιοψηφία  κα ι  εδώ  η  ΑΜΑΚ  έχε ι  σοβαρές  ευθ ύνες ,  πού  
ήτανε  λο ιπόν  το  Τεχνικό  Επιμελη τήριο  σε  αυτό  τον  ο ρυμαγδ ό  των  νέων  
αντ ιμηχα νικών  κα ι  α ντιλα ϊκών  μέτρων ;  Πού  ήτανε ;  
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 Το  Σαββατοκύριακο  της  ψήφισης  του  ασφαλ ιστικού  το  Τεχν ικό  επ ιμελητήριο  
υποτ ίθετα ι  καλυμμ ένο  πίσω  από  μία  σύγκλιση  Παντεχνικής  που  δεν  έγινε  ποτέ  
εξαφανίστηκε ,  καμ ία  10αριά  μηχανικο ί  στη  Ηράκλε ιο  ήτα νε  στη  συγκέντρωση  του  
Εργατ ικού  Κέντρου ,  δεν  ξέρω  που  ήτανε  τ ι  έγινε  στο  Λασίθ ι .  Στη  συνέχε ια  στο  
πολυνομοσχέδ ιο  πλή ρης  σιωπή ,  πλήρης  σιωπή  στον  κόφτη ,  φορολογικά  μέτρα  
περάσανε ,  πέρασε  η  ιδ ιωτικοποίηση  αεροδρομ ίων  κι  άλλα  πολλά ,  7 .0 00 σελίδ ες  
που  δεν  τ ις  έχε ι  διαβάσει  κανε ίς  ακόμα ,  ούτε  αυτο ί  που  τι ς  ψη φίσανε  στη  Βουλή .  
Ορυμαγδός  μ έτρων .  Και  έγ ιναν  στο  ί δ ιο  διάστημα  α υτών  των  ψηφίσεων  από  την  
πλευρά  της  Βουλής  κα ι  κάποιες  προσπάθε ιες  υποτ ίθετα ι  παντεχνικών  
συγκεντρώσεων  όπου  όχι  μόνο  α πόψε  που  λε ίπε ι  ο  Πρόεδρος  κα ι  λάμπει  δια  της  
απουσίας  του ,  κ ι  εκε ί  στις  κινητοποιήσε ις  των  επονομαζό μενων  παντεχνικών  
συγκεντρώσεων  έλε ιψε  το  Τεχνικό  Επιμελητήριο  με  τη ν  απο υσία  του  κα ι  όλες  οι  
παρατάξε ις  κα ι  η  Διο ικούσα  κα ι… ,  ε ,  καλά  εντάξε ι  ήτανε  κα ι  μερικά  μέλη  της  
Διο ικούσας .  Κι  εμε ίς  ήμαστα ν  δεν  ήτανε  μό νο  τη ς  ΑΜΑΚ .   Εγώ  τ ι  θέλω  να  πω… ,  
τη ς  Διο ικο ύσας  εντάξε ι .  
 Ποια  ε ί να ι  η  ουσία  δηλαδή ,  η  ουσία  ε ίνα ι  ότ ι  δεν  έχο υμε  α πλά  κάποια  
συλλογικά  όργανα  που  δεν  λε ιτουργούμ ε  με  ευθύνη  δύο  ή  τριών  παρατάξεων ,  
αλλά  έχουμε  ένα  Τεχνικό  Επιμελητήριο  συνολ ικά  που  γίνετα ι  ο  χαλασμ ός  από  
πλευράς  Κυβέρνησης  κα ι  το  Τεχνικό  Επιμελητή ριο  βολεύετα ι  από  αυτή  την  
απουσία ,  βολεύε ι  κα ι  την  ΑΜΑΚ  α υτή  η  α πουσία  από  τις  κ ινητοποιήσε ις .  Γ ιατί ;  
Γιατ ί  θ α  έπρεπε  να  συγκρουστούμε  όχι  μόνο  με  φρα στικές  αντ ιπαραθέσε ις  στην  
κατάργη ση  του  κο ινωνικού  χαρακτήρα  της  ασφάλ ισης ,  αλλά  ουσιαστ ικά  με  
κινητοποιήσε ις  θα  έπρεπε  να  αντ ιπαρατεθο ύμε ,  τουλάχ ιστον  γ ια  λογαριασμό  των  
μισθωτών  μη χανικών  ή  των  αυτο απα σχολούμενων  ή  εν  πάση  περιπτώσε ι  των  
μηχαν ικών  που  δεν  ε ί να ι  μεγαλομέτοχο ι  σε  ετα ιρε ίες .  Θα  έπρεπε  λο ιπό ν  για  
λογαριασμό  αυτών  το  Τεχν ικό  Επιμελητήριο  να  έχε ι  παίξε ι  κάποιο  ρόλο ,  κανένα  
ρόλο  δεν  έπαιξε  κα ι  βολεύετα ι  από  την  απουσία  του  το  Τεχν ικό  Επιμελητήριο .  
Όχι  μόνο  τα  συλλογικά  όργανα .  
 Στη ν  Παντεχνική  υποτ ιθέμενη  συγκέντρωση  που  έγινε  πριν  α πό  δυο  
βδομάδ ες ,  που  δεν  ήρθαν  ούτε  αυτο ί  που  προσκάλεσαν ,  ούτε  δηλα δή  τα  μέλη  της  
Διο ικούσας  το υ  Επιμελητηρίου ,  από  την  Αντ ιπροσωπεία  επ ίσης  λε ίπανε  αρκε το ί ,  
αλλά  ή τανε  κα ι  από  την  πλευρά  των  κλαδ ικών  συλλόγων  σημ αντ ικότατες  οι  
απουσίες .  Φάνηκε  ότ ι  οι  εκπρό σωποι  μα ς  στα  διά φο ρα  όργανα  ε ίτε  του  
Επιμελη τήριου  ε ίτε  των  κλαδ ικών  συλλόγων ,  ευκα ιρ ία  ψάχνουνε  να  κρύψουνε  την  
ουρά  τους  α πέξω ,  να  βγάλουνε  την  ουρά  τους  απέξω ,  γ ιατ ί  ε ίνα ι  καυτά  τα  
θέμ ατα .  Αυτά  που  εξελίσσοντα ι  τούτη  την  περ ίοδο  ε ίνα ι  καυτά  κα ι  δ εν  
συμφέρουνε  καμ ία  παράταξη  α πό  αυτές  που  έχουνε  υποστη ρίξε ι  στη ν  ουσία  
κυβερνη τικές  λύσε ις  ή  κυβερνητικά  μέτρα  ε ίτε  ευθέως  ε ίτε  πλαγίως  τα  έχουν  
υποστηρίξε ι  τα  τελευτα ία  χρόνια ,  γ ιατί  αποδε ίχνουνε  τις  ευθύνες  τους .  
 Γι ’  αυτό  δεν  λε ιτουργε ί  το  Επιμελητή ριο  κι  όχι  επε ιδή  δεν  συνεδρ ιάζουν  τα  
όργα να .  Είνα ι  διαλυμ ένο  το  Επιμελητήριο  γ ιατί  το  Επιμελητήριο  επιμένε ι  ε ίτε  δια  
τη ς  παρουσίας  του ,  μιας  ένοχης  παρουσίας  ε ίτε  δια  μιας  ένοχης  απουσίας ,  να  
λε ίπε ι  από  τα  τεκτα ινόμενα .  Να  λε ίπε ι  από  τα  συμφέροντα ,  από  τη ν  υπεράσπιση  
των  πραγματ ικών  συμ φερόντων  της  πλειοψηφίας  των  εργαζομένων  μη χανικών ,  
όχι  των  μεγαλο μετόχων  ξαναλέω  κα ι  των  επενδυτών .  Νομίζω  ότι  αυτή  ε ίνα ι  η  
πραγματ ικό τητα  τώρα ,  τ ι  καθόμ αστε  κα ι  λέμε ;   
 Ερχόμαστε  τώρα  κα ι  φέρνουμε  ένα  ψήφισμα  γ ια  τα  α ναδρομ ικά  του  2011 
κα ι  λέε ι  κα ι  το  ψή φισμα ,  τοποθετούμαι  κατευθε ίαν ,  κα ι  λέε ι  κα ι  το  ψήφισμα  ότι  
ξέρε ις  δεν  ασχο λούμαστε  τώρα  με  το  νέο  νόμο ,  διό τι  η  ενεργοποίηση  των  
αναδρομ ικών  δ εν  έχε ι  άμ εση  σχέση  με  το  νέο  νόμο .  Δηλαδή  τώρα  εδώ  έχουμε  
ένα  εντελώς  νέο  σκηνικό  όχ ι  μό νο  στο  ασφαλιστ ικό  αλλά  συνολ ικότερα  κα ι  λέμε  
ότ ι  εμε ίς  θα  αντ ιδράσο υμε  σε  ένα  μ έτρο  το  οποίο  αποτελε ί  ενεργοποίηση  
προηγο ύμενης  νομο θεσίας  αλλά  δεν  σχετίζετα ι  άμεσα  με  το  νέο  πλαίσιο  το  οποίο  
πλέο ν  ισχύε ι .  Δηλαδή  τώρα  τις  κουμπάρες  πάμε  να  παίξουμε  ή  κρυφτο ύλι ;  Στο  
οποίο  ε ίμαστε  αντίθε το ι  όχι  μόνο  σε  αυτό  στο  επ ιμέρους ,  δηλαδή  στην  
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ενεργοπο ίηση ,  ε ίμαστε  αντίθε το ι  κα ι  στην  ψήφιση  του  ασφαλιστικού  που  λε ίπατε ,  
λε ίπα τε  οι  περισσότερο ι  από  τις  κινη τοποιήσε ις .  Ε ,  μα  τ ι  λέμε  τώρα ;  
 Δεν  λέω  τίποτα  άλλο  γι ’  αυτό ,  να  πω  γ ια  τη  Σητε ία .  Επε ιδή  το  ανέφερε  ο  
Πρόεδρος  της  Αντ ιπροσωπείας .  Κο ιτάξ τε  να  δ ε ίτε ,  κά πως  μετα χρονο λογημ ένα  
ερχόμαστε  κα ι  σε  αυτό  το  θ έμα  να  αντ ιδράσουμε .  Δηλαδ ή  στη  Σητε ία  που  
θέλουμε  να  γίνε ι  η  συνεδρίαση  της  Διο ικο ύσας  ή  της  Αντ ιπροσωπε ίας  γ ια  να  
ακούσουμε ,  να  αφουγκραστούμε  τη  λα ϊκή  βάση ,  την  τοπ ική  κο ινων ία ,  έχε ι  
συνεδριάσε ι  το  Δημοτ ικό  Συμβούλιο  πρόσφατα  με  τη  συμ μετοχή  πάρα  πολλών  
φορέων  τοπ ικών ,  επ ιχε ιρηματ ιών ,  διαφόρων  ξέρω  εγώ  οι  οποίο ι  αντ ιτάσσοντα ι  σε  
ενέργε ιες  προηγούμενων  χρό νων  πο υ  ε ίχα ν  γίνε ι  από  το πικούς  φορείς ,  
οικο λογικές  οργανώσεις ,  συλλόγους  κ .τ .λ . ,  τον  Αν ιψητάκη  κ ι  άλλους  που  ε ίπατε  
εδώ  πέρα  που  λέγανε  ότ ι  θα  πρέπει  να  γίνε ι  προσφυγή  σε  σχέση  μ ε  την  ακύρωση  
τη ς  f ast  t ra ck επένδυση ς  κι  όλο ι  μα ζί  ακό μα  κα ι  μέλη  της  παρά ταξης  του  ΣΥΡΙΖΑ  
που  έκανε  στροφή  μες  στο  Δη μοτικό  Συμβούλιο  κα ι  τώρα  δικα ιο λογε ί  εκ  των  
υστέρων  την  επένδυση ,  όλο ι  μαζί  εν  χο ρώ  λένε ,  θέλουμε  νέες  θέσε ις  εργασίας  
στη  Σητε ία  γι ’  αυτό  η  επένδυση  πρέπει  να  προχωρήσε ι ,  αυτό  λέγανε .  Αν  
εξα ιρέσουμε  δ ηλαδή  τη  ΛΑΪΚΗ  ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ  κα ι  το  ΚΚΕ  που  διαφώνησε  κα ι  
διαχώρισε  τη  θ έση  του  εκε ί  σε  αυτή  τη  σύσκεψη  όλων  των  φορέων  της  Σητε ίας  
που  περιμένουν  να  ‘ ρθουν  από  τα  London  Funds,  λο ιπόν  αν  εξα ιρέσουμε  τη  
ΛΑΪΚΗ  ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ  όλο ι  οι  υπόλο ιπο ι  κάνανε  στροφή  κα ι  ε ίπανε ,  να ι  γρήγορα  
πρέπει  να  γ ίνε ι  η  επένδ υση .  Εμείς  τ ι  θα  πά με  να  κάνουμε  τώρα  δηλαδ ή ;   Το  
Τεχνικό  Επιμελητήριο  τι  θα  πάει  να  κάνε ι ;  Θα  πάμε  να  πούμ ε  κι  εμε ίς ,  ψάχνουμε  
να  βρούμε  κ ι  εμε ίς  ένα  εύσχημο  τρόπο  δηλαδή  για  να  πραγματο πο ιήσουμε  μία  
στροφή  σε  σχέση  με  πα λιότερες  ανακο ινώσεις  που  ε ίχε  κάνε ι  η  Αντιπροσωπεία  ή  
η  Διο ικούσα ;  Για  τη ν  f ast  t rack επένδυση  κα ι  για  τ ις  αρνητ ικές  επ ιδράσε ις  που  θα  
έχε ι  εά ν  προχωρήσε ι  πο υ  ε ίνα ι  κα ι  αυτό  αμ φίβολο ;  Πέρα  από  τα  ο ικολο γικά  
θέμ ατα  κα ι  στα  οικονομ ικά  ζητή ματα  της  περιοχή ς .  Ψάχνο υμε  να  βρούμε  τέτο ια  
δηλα δή  διέξοδο  δια φυγής  από  προηγούμενες  θέσε ις ;   
 Πάντως  αυτή  ε ί να ι  η  συζήτηση  που  έγ ινε  στην  τοπ ική  κο ινων ία ,  αυτή  ε ίνα ι .  
Απο υσίαζε  απ’  ό ,τι  ε ίπατε  το  Επιμελητήριο ,  δ εν  ενημέρωσε  ο  Πρόεδ ρος  της  
Διο ικούσας  ό τι  υπήρχαν  προσκλήσεις  ούτε  το  Μιχάλη ,  ούτε  ξέρω  εγώ  τα  άλλα  
μέλη  της  Διο ικούσα ς ,  δεν  το  έμ αθε  η  Διο ικούσα  κα ι  δεν  πήγε  κανε ίς .  Αλλά  αυτή  η  
συζήτηση  έγινε  κι  έγινε .  
 Λοιπόν ,  εγώ  νομ ίζω  ότ ι  δεν  έχε ι  νόημα  τώρα  εκ  των  υστέρων  να  σκαλίζουμε  
δηλα δή  κα ι  να  λέμε  ξέρε ις  να  πάμε  να  το ποθ ετηθούμε  ή  να  ‘ ρθε ι  η  Βάνα  εδώ  να  
μας  πει ,  ξέρουμε  ποιες  ε ίνα ι  οι  απόψε ις  τη ς  Βάνας ,  επ ιμένε ι  στο  ότ ι  πρέπει  να  
γίνε ι  δικαστική  προσφυγή ,  επ ιμένε ι  με  ορισμένο  σκεπτικό  στο  να  αντιδράσει ,  
ορισμένο  σκεπτ ικό  κατά  τ ις  γνώμες  περιορισμένο  στο  οικολογικό  ζήτημα  μόνο  κι  
όχι  συνο λικά  στο  οικονομ ικό  κα ι  αναπτυξ ιακό  ζήτημα  της  περιοχής  ή  της  χώρας  
εάν  θ έλε τε .  Από  αυτή  την  οπτική  γωνία  το  βλέπε ι ,  αυτό  ό μως   ευνοε ί  τι ς  απόψε ις  
που  έρχο ντα ι  από  εκε ί  πέρα  κα ι  σου  λένε  οι  τοπικο ί  φορείς ,  γρήγορα  να  γ ίνε ι  η  
επένδυση  γιατί  θέλουμε  νέες  θέσε ις  εργασίας .  Αυτό  έχουνε  καταλά βε ι ,  αυτό  λένε ,  
αυτό  φωνάζουνε .   Το  ότ ι  θ α  γίνε ι  μια  καταστρο φή  γενικότερη  εκε ί  πέρα  δεν  το  
αντ ιλαμβάνοντα ι .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Ο  Γιώργος  ο  Αγαπάκης  κα ι  μετά  ο  Αντώνης  ο  
Μαυρογιάννης ,  Γ ιώργο .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Καλησπέρα  συνάδελφοι ,  καλη σπέρα  αγαπητέ  Πρόεδ ρε  κα ι  
Αντ ιπρόεδρε ,  εγώ  βγήκα  να  πω  δυο  κο υβέντες  για  το  θ έμα  τη ς  συνεδρίασης  της  
Αντ ιπροσωπε ίας ,  α λλά  θα  ήθελα  πιο  μπροστά  να  εκφράσω  έτσι  μια  θλ ίψη ,  μια  
πικρία  για  τη ν  κατάντια  πραγματ ικά  του  Επιμελητηρίου .   Φταίμε  όλο ι ,  δεν  ε ίνα ι  
θέμ α  ότ ι  φτα ίε ι  η  μια  πλευρά  ή  η  άλλη  ή  λιγότερο  ο  ένας ,  λ ιγότερο  ο  άλλος .  
Παραπαίε ι  το  Επιμελητήρ ιο  συνάδελφοι  κα ι  το  ξέρο υμε  κα ι  το  βλέπουμε  όλο ι .  
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 Συσσωρευμ ένα  προβλήματα  που  τα  ξέρουμε  όλο ι ,  ε ίτε  λό γω  τη ς  εποχής ,  
καθη μερινότη τα ,  τα  ασφαλιστ ικά ,  η  α νεργ ία ,  ό λα  α υτά  που  τα  ξέρετε  να  μην  τα  
επανα λάβω  εγώ .  Υπάρχουν  κι  άλλα  θέματα ,  με ίζονα  θέματα  της  περιοχή ς ,  της  
Κρήτης ,  της  ανατολικής  περιοχής  για  τα  ο πο ία  δ εν  υπάρχε ι  άποψη .  Ας  πούμε  τα  
μεγάλα  έργα  λε ίπε ι  απελπιστ ικά  το  Επιμελη τήρ ιο  ποια  ε ίνα ι  η  γνώμη  το υ  κα ι  η  
θέση  σε  ό ,τι  αφορά  αυτό  που  ονομάζουμε  μεγά λα  έργα .  Απελπιστικά  λε ίπε ι  αυτό  
το  πράγμα .  Δεν  θέλω  να  πω  ο  άλφα  ή  ο  βήτα  ή  ο  γάμα  φτα ί ε ι ,  το  μ όνο  που  θέλω  
να  πω  ότ ι  εκφράζω  τη  θλ ίψη  μου  για  τα  όργανα  του  Επιμελη τηρίου  τα  οποία  
απουσιάζουν  ακόμα  κι  αν  έχουν  ο τιδή πο τε .  Έχε ι  ξανασυμβε ί  αυτό  παλαιότερα  κα ι  
δεν  ήτα ν  κα ι  τότε  καλό .   

Ειλικρινά  θα  πρέπει  όλο ι  μας  ανεξάρτητα  από  παρατάξε ις  κα ι  από  τέ το ια ,  
να  δούμε  μπροστά  πως  μπορο ύμε  να  α νασυγκροτηθούμε ,  μήπως  μ πορέσουμ ε  κα ι  
ορθώσουμε  κάποιο  λόγο  ή  κάποια  πρόταση  απέναντ ι  στις  προκλή σεις ,  στην  
αδράνε ια ,  στα  προβλήματα  κα ι  σε  τό σα  άλλα  πο υ  υπάρχουν  χρο νικά ,  τοπ ικά  
κ .τ .λ .  

Τώρα  σε  ό ,τ ι  αφορά  τη  συνεδρίαση  της  Αντ ιπροσωπε ίας  στη  Σητε ία .  
Ενδιαφέρουσα  ιδέα  ε ίνα ι ,  το  τμήμα  Ανατο λικής  Κρήτη ς  προφανώς  μπορε ί  να  
συνεδριάζε ι  οπουδή ποτε ,  η  πράξη  όμως  Πρόεδ ρε  έχε ι  δε ί ξε ι  κα ι  το  ε ίχαμε  
επ ιχε ιρήσε ι  κα ι  στο  παρελθόν ,  ότι  οι  συνεδριάσε ις  εκτός  έδρας  παρότι  όπως  
ε ίπαμε  η  έδ ρα  έχε ι  ενδ ιαφέρον ,  δίνε ι  κ ι  ένα  τόνο ,  δίνε ι  κ ι  ένα  χαρα κτή ρα  κ .τ .λ . ,  
θυμ ίζουν  περ ισσότερο  άτυπη  δ ιαδ ικασία ,  διό τι  αν  ε ίνα ι  με  την  πλήρη  
εξουσιοδό τηση  των  μελών  της  Αντιπρο σωπείας ,  τότε  μπαίνε ι  ένα  ζήτη μα  περί  
απαρτ ίας .  Δηλαδή  αν  δεν  υπάρχε ι  απαρτ ία  τ ι  γίνε τα ι ;  Συνεδρ ιάζε ι  η  διο ικούσα  κα ι  
τι  θ εσμ ική  βάση  έχε ι  το  όποιο  αποτέλεσμα  θα  έχε ι ;   

Επιχε ιρήσαμε  κα ι  στο  παρελθό ν  περισσότερο  ως  άτυπα  κα ι  εδ ώ  σε  αυτή  
τη ν  αίθουσα ,  με  την  κο ινή  συνεδρίαση  Επιμελητηρίου  Ανατολική ς  κα ι  Δυτικής  
Κρήτης  κα ι  ο υσιαστ ικά  ήτανε  μια  εκδ ήλωση  ενη μέρωσης .  Την  επ ιχε ιρήσαμε  κα ι  σε  
μια  άλλη  πριν  από  ενάμ ιση  χρόνο  στο  Ρέθυμνο ,  όπου  α πελπιστ ικά  κ ι  εκε ί  το  
Τμήμα  Ανατο λικής  Κρήτης  απουσίαζε ,  έ τσι  ήτανε  ένα  από  τα  θέματα  που  ε ίπα  
πριν .  Κάποιο ι  συγκεκριμένο ι  δ ηλαδή ,  ο  Πρόεδρος  συγκεκρ ιμένα  γ ια  να  μην  
κρυβόμαστε  τώρα .  Και  πάνω  σε  αυτό  κάνω  την  εξής  παρατήρηση ,  ό ,τ ι  δ ιαφωνίες  
κι  αν  έχε ι  κάποιος ,  ό ,τι  κα ι  να  συμβαίνε ι  ε ίσα ι  θ εσμ ικό  όργανο ,  δεν  μπορείς  να  
βάζε ις  πράγματα  πάνω  από  τ ις  θεσμ ικές  διαδ ικασίες .  

Συνάδ ελφοι  όμ ως  γ ια  να  επανέλθω  στο  θέμα  της  Αντιπρο σωπεία ς ,  οι  υγιε ίς  
δυνάμε ις  ή  εάν  θέλε τε  οι  δυνά με ις  ο ι  οποίες  θα  προωθή σουν  ζητή ματα ,  υπάρχουν  
εδώ  ε ίμα στε  να  κάνο υμε  μια  ανασυγκρότηση  απ’  όπου  κι  αν  ε ίνα ι  α υτή ,  απ’  όποια  
πλευρά  κ ι  αν  ε ίνα ι .  Ας  μην  απελπιζόμαστε  κα ι  Στέλιο  καλά  τα  λες ,  εντάξε ι  δ εν  
διαφωνεί  κανε ίς ,  αλλά  κάτ ι  πρέπει  να  κάνουμε .  

Λοιπόν  για  τη  συνεδ ρίαση  της  Αντιπροσωπείας ,  θ α  γ ίνε ι  περισσότερο  
άτυπη  Πρόεδ ρε ,  εγώ  θα  πρότε ινα  να  γίνε ι  μία  συνδ ιοργάνωση  μιας  εκδήλωσης  
τύπο υ  η μερίδ ας  ή  τύπου… ,  το  συνέδ ριο  έχε ι  την  έννο ια  περισσότερο  ενημερώνει  
κ .τ .λ . ,  ε ίτε  με  την  Αντ ιπεριφέρε ια  ε ίτε  με  το  δήμο ,  όπου  όμως  το  ΤΕΕ  θα  
συμμετέχε ι  θεσμ ικά ,  ουσιαστ ικά  κα ι  δυναμ ικά .  Έχει  ξα ναγίνε ι  στο  παρελθόν  κάτι  
ανάλογο  στη  Σητε ία  με  την  πρωτοβουλία  το υ  συλλόγου  μη χανικών  της  Σητε ίας ,  
μια  πολύ  επ ιτυχημένη  εκδήλωση  για  τα  θέμ ατα  έργων  της  Ανατολικής  Κρήτης .  

Εάν  η  οργάνωση  ε ίνα ι  έτσι  με  συγκεκριμένους  ο μ ιλητές  που  θα  ε ίνα ι  
υποχρεωμένο ι  να  πάνε ,  με  συγκεκριμένες  προτάσε ις  που  θα  συζητηθούν  κ .τ .λ . ,  
νομ ίζω  ότ ι  θ α  βγουν  κάποια  συμπερά σματα  κα ι  θα  ε ίνα ι  χρήσιμα  για  παραπέρα  
συζήτηση  κα ι  προβληματισμό .  Εγώ  αυτό  προτε ίνω  δ ιότι  περισσότερο  από  τη  
μέχρι  τώρα  διαδ ικασία  έχω  δε ι  ότι  η  θεσμ ική  οργάνωση  Αντιπρο σωπειών ,  στο  
τέλος  δ εν  παράγε ι  έννομο  αποτέλεσμα  να  το  πω  έ τσι ,  δηλαδή  θα  καταντήσε ι  μια  
άτυπη  συνεδ ρίαση  διότ ι  δεν  θα  έχε ι  απαρτ ία  κα ι  θ α  κάνουμ ε  μια  ωραία  συζήτηση  
τύπο υ  ημερ ίδας .  

Αυτά  έτσι  γενικά  κα ι  συνάδελφο ι  αυτοσυγκράτηση ,  αυτοσυγκέντρωση ,  
ηρεμ ία  κα ι  να  δ ούμε  τ ι  θα  γ ίνε ι  από  εδώ  κα ι  πέρα .  

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 Συνεδρίαση  4 η          14 η ς   Ιουνίου    2016             σελίδα    20  
 

Ευχαριστώ .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Ευχα ριστο ύμε  Γιώργο ,  εγώ  πάνω  στο  θέμα  της  
συνεδρίασης  σε  άλλη  έδ ρα ,  αυτό  που  ε ίχα  στο  μυαλό  μου  σε  περίπτωση  που  
υλο ποιούνταν ,  ήταν  να  ζητήσω  να  ψηφίσε ι  το  Σώμα  με  ονομαστική  ψηφοφορία ,  
ουσιαστ ικά  για  να  δεσμευτούν  ηθ ικά  αυτο ί  που  θα  ψηφίσουν  υπέρ  της  
συνεδρίασης  στη  Σητε ία  ότι  θα  πάνε  κα ι  να  μη ν  έχο υμε  μια  απαξ ίωση  του  
οργά νου  εκτός  έδ ρας .  Να  δουν  δηλαδή  στη  Σητε ία  ό τι  πιθανόν  δεν  έρχο ντα ι  οι  
μηχαν ικο ί .  Έχοντας  πιστεύω  ονο μαστικά  ψη φίσε ι  κάποιο ς  ότ ι  θ α  πάω ,  θα  ε ίχε  κα ι  
τη ν  ευθ ιξ ία  να  πάε ι  κα ι  κλε ίνω  την  παρένθεση .  
 Ο  λόγος  στον  Αντώνη  τον  Μαυρογ ιάννη .  
 
ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗΣ :   Συνάδελφοι  ερχόμενο ς  κανε ίς  εδώ  θα  ή θελε  να  πει  πολλά ,  στο  
τέλος  ίσως  λέε ι  δεν  θα  πω  κα ι  τ ίποτα ,  έτσι  κι  αλλ ιώς  τζάμπα  θα  τα  πω .   
 Εγώ  θα  πω  σε  πολλά  συμφωνώ  με  το  Στέλιο ,  τα  ε ίπε ,  σε  κάποια  διαφωνώ ,  
αυτό  ε ίνα ι  ένα  θέμα  όμως  ότι  λ ίγο  πολύ  έβαλε  το  πνεύμα  πάνω  –  κάτω  πού  ε ίνα ι  
κα ι  που  παίζε ι  παντού ,  ε ί τε  λέγοντα ι  Δη μοτικά  Συμβούλια  αν  πάρουμε  από  Σητε ία  
που  αρχίζουν  να  δικα ιολογούν  όλα  αυτά  κα ι  χίλ ια  δυο .  
 Να  τα  πά ρουμε  ένα  –  ένα .  Στη  Σητε ία  πάμ ε  τώρα  γιατ ί  κάποιος  σή κωσε  το  
χέρι  κα ι  λέε ι  τώρα  θέλω  στη  Σητε ία ,  πραγμα τικά  όμως  θα  πρέπει  να  βάλο με  τα  
πράγματα  ότι  αυτό  δ εν  έχε ι  σταμα τημό .  Αύριο  θα  ζητήσουνε  τη  Σπιναλόγκα ,  θα  
βρεθε ί  παιδ ιά  ο  επενδυτής  ο  μεγάλος  θ α  θ έλε ι  τη  Σπιναλόγκα ,  την  άλλη  μέρα  θα  
θέλε ι  τη ν  Ντία .  Εμε ίς  πραγματ ικά  θα  ζήσουμ ε  από  εδώ  κα ι  πέρα  πράγματα  ό ,τι  
ότ ι  επ ιθυμούν  να  αγοράζουν  θα  ακο λουθο ύμε  κα ι  θα  λέμε .  Μια  συζήτηση  πρέπει  
να  γίνε ι  γεν ικά  τι  στο  κα λό  θ έλο υμε  κα ι  πού  πάμε .  Και  κατά  πό σο  με  όλα  α υτά  
πορευόμαστε .  
 Για  τη  λε ιτο υργία  της  Διο ικούσα ς ,  προσωπικό  παιχνίδ ι  παίζουν  τώρα  όλο ι  
αυτο ί ,  βλέπο υν  μία  κατάρρευση  ενός  ΣΥΡΙΖΑ ,  σαν  τα  όρνεα  περιμένουν ,  θα  
αρπάξο υν ,  θα  γ ίνουν  νέο ι  Σπίρτζηδες  κι  όλα  αυτά ,  αυτό  ψάχνουν .  Είτε  λέγοντα ι  
Πρόεδροι  ΤΕΕ ,  ΤΕΕ /ΤΑΚ  το πικής  κι  όλο  α υτό ,  μην  παραξενευόμ αστε ,  αυτό  
θέλανε  πάντα  κ ι  αυτό  ε ίχαν  το  Τεχνικό  Επιμελητή ριο  σαν  ένα  εργαλε ίο  κα ι  για  
προσωπικό  κα ι  γ ια  τους  δ ικούς  το υς  σκοπούς .  Άρα  πραγματ ικά  δεν  ξέρω  αν  
περιμέναμε  κάτ ι  άλλο  από  αυτούς  που  το  διο ικούν ,  από  αυτό  που  βλέπο υμε ,  γιατί  
αυτό  το υς  βολεύε ι  όπως  λέε ι  κα ι  ο  Στέλ ιος  γιατί  έ τσι  περνάνε  αυτά  που  θέλουν .  
 Για  το υς  μηχαν ικούς  έχουν  γ ίνε ι  χ ιλ ιάδες ,  να  πω  το  απλό ;  Προηγούμενα  η  
Ειρήνη  ε ίπε  γιατί  η  Διεύθυνση  Πο λεοδ ομ ίας  δ εν  δέχε τα ι  αυτή  την  απόφαση .  
Κακώς  ποιος  σου  ε ίπε  ότι  δεν  τη  δέχετα ι  η  Διεύθυνση  Πολεο δομ ίας ;  Το  ίδ ιο  το  
ΤΣΜΕΔΕ  μας  απαγό ρευση  να  την  κάνουμε  δεκτή ,  το  ίδ ιο  το  ΤΣΜΕΔΕ  κα ι  έγινε  κα ι  
συζήτηση  στη  Διο ικούσα  του  κα ι  βγήκαν  μετά  κά ποιο ι  ά λλο ι  κα ι  λάλησαν  όχ ι  δ εν  
ε ίπαμε  λέε ι  γι ’  αυτό  μέσα  στη  Διο ικούσα  του  ταμε ίου  που  έγινε ,  της  διο ίκησης  
συζητήθ ηκε  κα ι  λένε  όχι  δεν  ε ίνα ι  γι ’  αυτά .  Το  πήραν  πίσω .  Ο  πώς  τον  λένε  τον  
Πρόεδρο  εκε ί  έναν… ,  κάποιος  μου  τον  ε ίπε  έναν  καραδεξ ιό  να  μην  το  πω  αλλιώς  
έτσι ;   

Δυστυχώς  αυτό  ε ίνα ι ,  έτσι  ε ίνα ι  τα  πράγματα ,  όπως  θέλουν  τα  χε ιρ ίζοντα ι ,  
όπως  θέλο υν  τα  πάνε ,  τους  βο λεύε ι  σήμερα  έτσι ,  αύριο  μπορεί  κανε ίς  φίλος  να  τη  
θέλε ι  κα ι  να  αποφασίσουν  αλλιώς ,  δεν  υπάρχουν  σήμερα  γ ιατί  δ εν  έχουν  σκασίλα  
τι  θα  κάνε ι  ο  κακο μοίρης  ο  μηχαν ικός  που  θέλε ι  να  βγάλε ι  μια  άδ ε ια  να  πάει  να  
βγάλε ι  ένα  500άρικο .  Δεν  το υς  ενδ ιαφέρε ι  αυτό ,  γ ια  τον  μ εγάλο  μελε τητή  βρήκαν  
τρόπο  αυτο ί ,  θα  το  βαφτίσο υν  fa st  t rack  όπως  θέλουν .  Άρα  όλα  ε ίνα ι  γιατ ί  δ εν  
το υς  ενδ ιαφέρε ι .  Απλά  ο  κ .  Πρόεδρος  ε ίπε  όχ ι  δ εν  ε ίμαστε  στη  συνεδρίαση ,  εγώ  
λέω  ό τι… ,  δεν  ήτα ν  λέε ι  στη ν  προηγούμενη  συνεδ ρίαση ,  το  ε ίπε  μπροστά  μας  
ήταν .  Και  ποιος  σου  λέε ι  ότ ι  ισχύε ι ;  Δεν  ισχύε ι ,  έ τσι  αποφάσισε ,  έτσι  ε ίνα ι .  Μην  
παραξενευόμαστε  κ ι  όταν  ενημερωθήκανε  τα  όργανα  πέρα  από  μια  ξερή  
ανακο ίνωση  ότι  φτα ίε ι  ο  ΣΥΡΙΖΑ ,  δεν  ξέρω  τ ι  βγήκε ,  δεν  ε ίπε  τ ίποτα  ο  Πρόεδρος ,  
πραγματ ικά  να  ση κώσε ι  τα  τηλέφωνα  να  πο υν  τ ι  συμβαίνε ι  εδώ  πέρα  κα ι  να  πάνε  
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να  το  δι εκδ ικήσουνε  γ ια  τους  μηχανικούς ,  δεν  ήτανε  φίλο ι  τους  αυτο ί  που  το  
ήθελαν .  Ένας  κακομοίρης  από  την  Ιεράπετρα  το  ήθ ελε  εκε ίνη  την  ώρα  γ ι ’  αυτό  
δεν  σκάσανε  κάποιο ι  εντάξε ι ;   

Έτσι  λε ιτουργο ύμε ,  δεν  σκάμε ,  δεν  σκάμε  καν  γ ιατί  σή μερα  μπορε ί  να  
γίνοντα ι  τόσα  στην  χώρα ,  δεν  μας  αφορά ,  εμε ίς  θα  γίνουμε  στελέχη  –  μην  
τρελαθ ούμε  –  βουλευτές  θα  μας  βγάλο υνε ,  θα  ‘ ρθ ε ι  το  κόμμα  μ ας ,  δεν  σκάμε  
όλο ι ,  η  πλε ιοψηφία .  Δεν  σκάε ι  πρα γματ ικά  να  πούμε  ό τι  σκάμ ε  γιατ ί  σημαίνε ι  για  
το υς  απλούς  μηχανικο ύς ,  δεν  θα  πω  για  τον  λαό  που  θα  πει  ο  Στέλ ιος  
περισσότερο  ή  εκε ί  που  δεν  σκάμε  κα ι  κα θόλου  έ τσ ι ;   

Ναι  εντάξε ι ,  αύριο  α πλά  αυτο ί  πο υ  λε ίπο υν  σήμερα  θα  κάνουνε  προσπάθεια  
να  ε ίνα ι  στο  Σύνταγμα  με  μια  κατσαρόλα  να  τους  πάρουν  ο ι  κάμερες ,  αυτό  
κάνουν .  Αυτο ί  που  λε ίπο υν  σήμερα  θα  προσπαθούν  να  ε ίνα ι  στ ις  κάμερες .  Στον  
Κατρούγκαλο  πήγαν ,  στις  κάμερες  γύρω  από  κά τι  κάμερες  γ ια  να  
διαμαρτυρη θούν ,  τ ι  διαμ αρτυρήθηκα ν  να  μας  το  πουν  εδώ  πέρα  τι  ε ίπανε ,  τι  
διαμαρτυρή θηκαν ;  Πραγματ ικά  δεν  μας  ε ίπανε  ποτέ  τ ι  ε ίπαν  στον  Κατρούγκαλο  
που  διαμαρτυρήθη καν ,  απλά  στα  s i te  γ ια  να  τους  βγάλε ι  μ ια  φωτο γραφία  ήτανε ,  
εκε ί  ήτανε  κα ι  ο  κ .  Χαρωνίτης ,  ο  Πρόεδρός  σα ς ,  εγώ  δεν  το ν  (… ) ποτέ .  

Ένα  θέμα ,  θα  τον  ξαναβγάλε τε ,  εδώ  ε ίνα ι  τα  πράγμα τα ,  εδώ  ε ίνα ι ,  μην  
γελιόμαστε ,  πάλι  θα  το ν  ξαναβγάλε τε  εσε ίς  γ ιατ ί  θα  ξαναπάρετε  εντολή  κι  
οτ ιδήποτε .  Το  θέμ α  ε ί να ι ,  θ έλουμε  μία  άλλη  διο ίκη ση ;  Θέλο υμε  μια  άλλη  
διαφορετι κή ;  Αν  την  θέλουμε  μάλλο ν  πρέπει  να  στρα φο ύμε  σε  άλλους  χώρους .  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Ειρήνη .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Στέλιο  να  τα  μαζέψο υμε  να ι ,  αλλά  το  πολυάπλωσες  όμως  οπότε  
αναγκαστ ικά  πρέπει  να  πούμε .  Ναι  δεν  έπρεπε  να  το  συζητήσουμε  συμφωνώ ,  
αλλά  αφού  συζητήθηκε  πρέπει  κι  εμε ίς  να  τοποθετη θούμε .  Διότ ι  εγώ  πραγματ ικά  
προσπαθώ  να  ε ίμα ι  πάρα  πολύ  ψύχρα ιμη  σε  αυτά  που  ακούω ,  αλλά  δεν  μπορώ  
να  καταλάβω  γ ιατ ί  πά ντα  υπάρχε ι  αυτή  η  διάθεση  από  όλο υς  Στέλ ιο  κι  από  
εσένα ,  του  όλο ι  ε ίμαστε  τα  ίδ ια ,  όλο ι  τα  ίδ ια  κάνα με ,  όλο ι  τι ς  ίδ ιε ς  ευθύνες  
έχουμε  κα ι  στοχοποιούμε  παρατάξε ις  πο υ  δεν  έχουνε  κα μ ία  ευθ ύνη  κα ι  δ εν  
ε ίμα στε  κα ι  ε ιλ ικρινε ίς .  Γιατ ί  αν  θέλουμ ε  να  ε ίμαστε  ε ι λ ικρινε ίς  πρέπει  να  πούμε  
κάποια  πράγματα  με  το  όνομα  το υς .  Κι  ένα  από  αυτά  ε ί να ι  η  στάση  αυτής  της  
παράταξης  που  λέγετα ι  ΑΜΑΚ  μέσα  στο  Επιμελητήρ ιο .   
 Ουδέποτε  πήρε  θέση  κα ι  ουδέποτε  στήρ ιξε  καμ ία  Κυβέρνηση .  Ουδέποτε  
ήρθε  εδώ  κα ι  να  πει  ό τι  εγώ  στηρ ίζω  αυτό  παρόλο  πο υ  ε ίνα ι  ενάντ ια  στους  
μηχαν ικούς .  Το  λέμε  κα ι  το  τον ίζουμε  ότ ι  ε ίμαστε  ανεξάρτητα  από  δεσμεύσε ις  κα ι  
από  οτ ιδήποτε  κομ ματικές  εξαρτήσε ις  κα ι  ε ίνα ι  τελ ικά  δύσκολο  να  το  καταλάβε ι  
κανε ίς .  Δηλαδή  όσο  περνάε ι  ο  κα ιρός  συνε ιδητοποιώ  ότ ι  πάρα  πολύ  δύσκολο .  
Δεν  καταλαβαίνω  γιατ ί  ρίχνετε  ευθύνη  ότ ι  εμάς  μας  βολεύε ι  κι  εμάς  μας  συμφέρε ι  
κα ι  εμε ίς  βολευόμαστε ,  σε  τ ι ;  Ποιο  ε ίνα ι  το  βόλεμα  δ ηλαδή  το  δικό  μας ;  Σε  τι  
στα θήκαμε  βολεμένο ι ;  Ποιο  ε ίνα ι  το  βόλεμα  δηλαδή  το  δικό  μ ας ;  Σε  τ ι  σταθήκαμε  
βολεμένο ι ;  Είμαστε  οι  πρώτοι  που  ήρθαμε  εδώ  κα ι  ε ίπαμε  ενάντ ια  στην  
Κυβέρνηση  αυτή  κα ι  ενάντ ια  στον  Σπίρτζη  τότε  κα ι  στα  μέτρα  που  πήρε .  Είμαστε  
οι  πρώτοι  που  φέρα με  τα  θ έματα  του  ασφαλιστ ικού .  Δεν  καταλαβαίνω  γιατί  
προκύπτε ι  α υτό  το  βολεύεστε ,  δεν  κάνε τε  τίποτα  πίσω  από  το  Τεχνικό  
Επιμελη τήριο .  
 Αν  δεν  ε ίμαστε  σε  θ έση  να  αντιληφθούμε  τ ι  σημα ίνε ι  να  έχε ι  κάπο ιος  τη  
διο ίκηση  κα ι  ποια  ε ί να ι  η  ευθύνη  του  να  έχε ις  τη  διο ίκηση  κα ι  ποια  ε ίνα ι  κα ι  οι  
ενέργε ιες  που  μπορείς  να  κά νε ις  ποιες  ε ίνα ι  σαν  διο ίκηση  κα ι  α ν  δεν  ε ίσα ι  
διο ίκηση  τότε  τ ι  να  πω ;  Στ ις  Παντεχν ικές  ήμασταν  πάντα  εδ ώ ,  αν  δε ι  κανε ίς  την  
ιστοσελ ίδα  μας  κα ταρχήν  ε ίμαστε  από  τους  πρώτους ,  γιατί  βγα ίνουν  τώρα  όλο ι  
αντ ιμνη μονιακο ί ,  αντ ί  όλο ι ,  δεν  δέχοντα ι  τη  νέα  Κυβέρνηση  που  εφαρμόζε ι  τα  
μνημό νια ,  ποιο ι  ήτανε  υπέρ  των  μνημονίων ;  Πο ιο ι  βγα ίνανε ;  Προ φανώς  έπρεπε  
να  σας  ξεκαθαρίσο υνε  ό τι  ε ίνα ι  υπέρ  των  μνημονίων  αλλά  να  τα  εφαρμόσει  
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συγκεκρ ιμένες  παρατάξε ις .  Αυτό  ήταν  το  πρό βλημα  τους  απ’  ό ,τ ι  φάνηκε .  Δεν  
καταλαβα ίνω  από  πού  προκύπτε ι  η  ευθύνη  τη ς  ΑΜΑΚ  κα ι  η  μη  καθαρή  θέση  της  
ΑΜΑΚ  απέναντ ι  στο  θέμα  ας  πούμε  του  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ .  Αν  μία  παράταξη  έχε ι  
πληρώσει  πολύ  ακριβά  την  ιστορία  που  σήκωσε  το  θέμα  του  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  αυτο ί  
ε ίμα στε  εμε ίς  κα ι  την  πλη ρώνουμε  ακόμα  κα ι  θ α  την  ξαναπληρώσο υμε .   
 Ας  έχο υμε  λο ιπόν  την  ευθ ιξ ία  να  πούμ ε  ότι ,  να ι  ρε  παιδ ιά  εσε ίς  το  
σηκώσατε  το  θέμα  αυτό ,  εσε ίς  το  φέρατε  εδώ ,  εσε ίς  το  παλέψατε  κι  εσε ίς  
συνεχίζετε  να  το  παλεύε τε .  Μόνο  καθόμαστε  κα ι  λέμε  μεσοβέζικες  λύσε ις  ότ ι  να ι ,  
δεν  ξέρε ις  κα ι  δ εν  ε ί να ι  έτσι  κα ι  δεν  ε ίνα ι  α λλιώς .  Βάζε τε  λέε ι  τα  θέματα  α πό  την  
άποψη ,  ποια  άποψη ;   Πο ιος  δ ιάβασε  τη ν  προσφυγή ;  Βεβα ίως  μπαίνουνε  
ζητήματα  κα ι  γ ια  το  χωροταξ ικό  κα ι  για  το  ΝΑΤΟΥΡΑ ,  τα  βασικά  επιχε ιρή ματα  
μπορεί  κάποιος  να  κάνε ι  προ σφυγή  κα ι  ε ίμαστε  η  μόνη  παράταξη  που  το  σηκώνει  
στα θερά  αυτό  το  ζήτημα  κ ι  έχουμε  κατηγορηθε ί  ότ ι  ε ίμαστε  ενάντ ια  στην  
ανάπτυξη ,  ότ ι ,  ότ ι ,  ότ ι .  
 Ας  ε ίμαστε  ε ιλ ικρινε ίς ,  ας  παραδεχτούμε  κάποια  στιγμή  κάπο ια  πράγματα  
που  γίνοντα ι  κα ι  μη ν  ψάχνουμε  να  βρούμε  αιτ ίες  γ ια  να  μηδενίσουμε  τη  δουλε ιά  
όλων  των  άλλων  κα ι  να  σηκώσουμε  τη  δ ικ ιά  μας .  Γιατ ί  στο  κάτω  –  κάτω  Στέλιο  
μια  πο υ  μιλάς  κα ι  προσωπικά ,  ωραία  εσε ίς  ε ίστε  ολόκληρο  κόμμ α  από  πίσω ,  τι  
κάνετε ;  Τι  κάνετε  αυτή  τη  στιγμή ,  το  κόμμα  τ ι  κάνε ι  το  δ ικό  σας  που  γίνε τα ι  χαμός  
στη ν  ελλην ική  κο ινωνία ;  Της  τρελής  γίνε τα ι  κα ι  κόφτες  έρχο ντα ι  κα ι  χίλ ια  δυο  
έρχοντα ι ,  τι  κάνε τε ;   
 Το  τι  λο ιπόν  μπορε ί  να  κάνε ι  ο  καθένας ,  να ι ,  εμε ίς  ψηφίζουμε  στη  βουλή ;  
Γιατ ί  τοποθετε ί  ο  καθένας ,  έχω  βαρεθε ί  να  έρχε τα ι  εδώ  ο  κα θένα ς  κα ι  να  
το πο θετε ί  την  ΑΜΑΚ  όπου  το ν  βολεύε ι .  Έχουμε  βαρεθ ε ί  λο ιπόν  Στέλιο  να  έρχε τα ι  
εδώ  ο  κάθε  ένας  κα ι  να  τοποθετη θε ί  την  ΑΜΑΚ  ό που  τον  βολεύε ι  κι  όπου  του  
γουστάρε ι .  Τη  μια  ήμασταν  στο  3% του  ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΥ ,  όταν  η  ΑΜΑΚ  ε ίχε  εδώ  
30%,  τώρα  ε ίμαστε  στο  ΣΥΡΙΖΑ ,  από  πού  ως  πού ,  δ ιαβάζε ι  κανε ίς  την  
ιστοσελ ίδα ;  Διαβάζε ι  τα  θέματα  που  έχουμε  φέρε ι ;  Τα  θέματα  πο υ  φέρνο υμε  εδώ ;  
 Οι  πολιτ ικές  μας  θέσε ις  λο ιπόν  ε ίνα ι  πολύ  συγκεκριμένες  κα ι  γ ι ’  αυτό  λέω  
ότ ι  πρέπε ι  να  έχουμε  γιατί  δεν  καταλαβαίνω ,  δ εν  καταλαβα ίνω  κα ι  κάτ ι  άλλο  κι  
εδώ  το  κλε ίνω ,  α πό  πού  αντλε ίτε  εσε ίς  ηθικό  πλεονέκτη μα ;  Από  πού  α ντλε ίτε  
αυτό  το  η θικό  πλεονέκτημα  απέναντι  στην  κο ινωνία  κα ι  στα  ό λα ;  Α ,  ωραία ,  
επε ιδή  λο ιπόν  δεν  έχε ι  κα νένα  ηθικό  πλεονέκτημα  για  μένα  το  ΚΚΕ  κα ι  το  ζω  
παιδ ιόθεν ,  κανένα  ηθ ικό  πλεονέκτημα  κα ι  απέναντι  στη ν  κο ινωνία  κα ι  απέναντι  
στις  θέσε ις  κα ι  στα  βολέματα  κατά  κα ιρούς  κα ι  σε  όλα  α υτά .  Δεν  εξα ιρε ίτα ι  από  
κανένα  άλλο  κό μμα .  
 Για  να  μην  ξανά ρθω  σε  αυτό  γ ιατί  πραγμα τικά  με  ενοχλε ί  πά ρα  πολύ ,  θα  
ήθελα  εδώ  πέρα  να  λέγοντα ι  αλήθε ιε ς  κα ι  με  ενο χλε ί  όταν  λέμε  όλο ι  ε ίμαστε  ίδ ιο ι  
κι  όλο ι  έχουμε  την  ί δ ια  ευθύνη  Πρόεδρε ,  πρώην  Πρόεδ ρε  της  Αντ ιπροσωπε ίας .  
Όχι  εμε ίς  δεν  έχουμε  τη ν  ίδ ια  ευθύνη ,  δεν  δεχόμαστε  ότ ι  έχουμε  τη ν  ίδ ια  ευθύνη .  
Αν  δε ι  κανε ί ς  όλες  μας  τ ις  ενέργε ιε ς ,  όλες  μας  τ ις  προσπάθε ιες ,  πο υ  ε ίμαστε  εδώ  
διαρκώς  κα ι  βά ζουμε  θ έματα ,  ερχόμ αστε  πάντα  στις  Παντεχνικές ,  ε ίμαστε  πάντα  
στις  πορε ίες ,  καλούμε  πάντα  τον  κό σμο ,  αναδε ικνύουμε  πάντα  θέμ ατα ,  παρόλο  
που  μ ένουν  στο  συρτάρι ,  παρα ποιούντα ι  ή  λέγοντα ι  ψέματα  ή ,  ή ,  ή .  Ε ,  ό χι  δ εν  
έχουμε  την  ίδ ια  ευθύνη .  Αυτή  ε ίνα ι  η  αλήθε ια  κ ι  άμα  την  πα ραδεχθούμε  κατά ματα  
τό τε  ίσως  να  έχουμε  κερδ ίσε ι  το  ότι  πού  πάμε  από  εδώ  κα ι  μετά ,  ίσως  δεν  ξέρω .   
 Όσο ν  αφορά  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ ,  η  τοποθέτησή  μας  ε ίνα ι  σαφής ,  θα  γίνε ι  
οτ ιδήποτε  εδώ ,  εμε ίς  κάνουμε  κα ι  ε ισήγηση  κι  ό ,τ ι  θέλετε  κάνουμε ,  να  γ ίνε ι  εδώ .  
Εάν  δεν  συμφωνήσει… ,  α ,  κα ι  να  απαντή σω  κιόλας  σε  μια  ερώτηση .  Ήρθε  
πρόσκληση  η  οποία  στάλθηκε  μόνο  σε  εμένα  κα ι  τον  Οδυσσέα .  Δεν  στάλθηκε  στη  
Διο ικούσα .  Αυτή  ε ί να ι  η  αλήθε ια  για  τον  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ ,  εμε ίς  κατα θέσαμε  ο ύτως  
ή  άλλως  σαν  Τεχν ικό  Επιμελητή ριο  τη ν  προσφυγή  κα ι  ε ίμαστε  ανο ιχτο ί  νομ ί ζω  ότι  
υπάρχε ι  ένα  κενό .  Εδ ώ  έχε ι  ευθύνη  τόσο  κα ιρό  η  διο ίκηση  που  δεν  έχε ι  
οργα νώσε ι  εκε ίνο  το  συνέδριο ,  διότ ι  θα  γινόταν  πραγματικά  μια  ουσιαστ ική  
δουλε ιά .  Αυτή  τη  στιγμή  για  οτ ιδήποτε  άλλο ,  επε ιδή  για  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  ε ιδ ικά  
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βγήκα  εκπροσωπώντας ,  στο  μόνο  θέμα  που  εκπροσώπησα  τη  Διο ικούσα  όλα  
αυτά  τα  χρόν ια  ήταν  αυτό .  Στην  ουσία  δ εν  έγ ινε  συζήτηση  επ ί  της  ουσίας ,  έγ ινε  
μία  στοχοποίηση  κα ι  μια  δ αιμονοποίη ση  απόψεων ,  αυτό  έχε ι  γίνε ι  δυστυχώς .  Ο  
καθένας  μπορεί  να  έχε ι  την  άποψη  του ,  αλλά  αυτό  που  πραγματικά  εμένα  με  
ενόχλησε  σε  όλη  αυτή  τη  συζήτηση  για  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  ε ίνα ι  ότ ι  μπήκαν  
ζητήματα  δημοκρατίας ,  μπήκαν  ζητήματα  αμφιβόλου  συζήτη σης ,  μπήκαν  
ζητήματα  αμφιβόλου  διαδ ικασ ιών  κα ι  οποιο σδήποτε  έχε ι  ά λλη  άπο ψη  
στο χοποιήθηκε .  Αυτό  ε ίνα ι  μέγα  λάθο ς  κα ι  δ ε ίχνε ι  κα ι  το  επ ίπεδο  της  
δημοκρατ ίας  που  κάθ ε  μέρα  καταστρα τηγε ίτα ι .   
 Αυτή  τη  στιγμή  στο  Ελληνικό  γ ια  να  πάμ ε  λίγο  μακριά ,  έχο υν  ξεσηκωθεί  οι  
Δήμαρχο ι ,  στο  Ελλη νικό  γ ι ’  α υτή  την… ,  την  έχουμε  βά λε ι  κα ι  στην  ιστοσελίδα  την  
απόφαση  που  ξεπουλήθηκε  το  Ελλην ικό  96  ευρώ  το  τετραγωνικό .  Ενώ  η  μελέ τη  
το υ  Τεχν ικού  Επιμελητηρίου  που  ε ίχε  γ ίνε ι  πριν  επ ί  Σπίρτζη  έλεγε  ότι  ε ίνα ι  λάθος  
όλη  αυτή  η  επένδυση  κα ι  θα  συμφωνήσουμε .  Όχι  ακριβώς  με  αυτή  τη  μελέ τη ,  δ εν  
τη ν  έχουμε  δε ι ,  αλλά  σίγουρα  ε ίμαστε  ενάντ ια  στο  ξεπούλημα .  Έχουν  λο ιπόν  
ξεσηκωθεί  οι  Δήμα ρχοι  εκε ί  κα ι  ε ίνα ι  ενάντια  σε  αυτή  την  επένδ υση .  Εδώ  τυχα ίνε ι  
να  ε ίνα ι  τα  πράγματα  αλλ ιώς ,  δεν  σημαίνε ι  ότι  όποιος  βάζε ι  ζητή ματα  πρέπει  
να… ,  δηλαδή  πλέον  έχουμε  φτάσε ι  να  μην  συζητάμε  κα ι  κυρίως  δεν  έχουμε  
επ ιχε ιρήματα  στο  να  συζητάμε .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Όχι  δ εν  ε ίπα  κά τι  τέτο ιο ,  ε ίπα  δεν  έχω  δε ι  τη  μελέ τη  του  Ελλην ικού  
το υ  ΤΕΕ  κα ι  δεν  έχω  άποψη .  Απλά  λέω  ότ ι  δεν  συζητάμε  με  επιχε ιρή ματα ,  
δαιμονοποιούμε  απόψε ις  κα ι  λέμε  πράγματα  για  να  λέμ ε .  Έχουμε  χάσει  την  
επ ιχε ιρηματολο γία  μας  κι  αυτό  ε ίνα ι  βασικό ,  αυτό  λέω .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Μιχάλη  θέλε ις  να  τοποθετη θε ίς ;  Ο  Μιχάλης  ο  
Γολοβάνης .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Καταρχήν  για  τη ν  Παντεχνική  θέλω  να  πω  ότ ι  προ σωπικά  
ερχόμουνα  σε  περιόδους  που  ήτα νε  αντίστροφα  τα  πράγματα ,  ήμ ουνα  μόνος  μου  
κα ι  μέλη  πο υ  ερχόντουσαν  κα ι  κατήγγε ιλαν  εκε ίνη  την  περίοδο  τώρα  ε ίνα ι  
άφαντα .  Οπότε  τελ ικά  δ ηλαδή  τα  20  άτο μα  που  μαζεύοντα ι ,  25  δεν  δίνουν  την  
ισχύ  που  θ α  ε ίχε  μία  Πα ντεχνική ,  πραγματ ική  όπως  γινότα νε  παλιότερα .  Ακόμα  
κα ι  τότε  ό μως  που  τα  πράγματα  ήτανε  αντίστροφα ,  η  παράταξή  μας  αν  θυμάστε  
πολύ  καλά ,  ε ίχε  τεθε ί  αντ ίθε τη  με  τον  3 986,  το  νόμο  κα ι  τ ις  απαράδεκτες  
αυξήσε ις .  Όμως  δεν  μπορο ύμε  να  μην  θυμηθούμε  ότ ι  στην  τελευτα ία  Παντεχνική ,  
εκτός  του  ό τι  ε ιπώθηκε  ο  νόμος  ο  3986 ήτανε  νόμος  του  Βρούτση  με  ό ,τι  
εντυπώσεις  άφηνε  αυτό ,  ε ιπώθηκε  ότι  κα ι  οι  ε ισφο ρές  ε ίνα ι  κατά  κάποιο ι  τρόπο  
μικρό τερες  από  τον  3986 . Αν  αυτή  δεν  ε ίνα ι  μία  στάση  που  ε ίνα ι  αποσπασματ ική  
κα ι  δημ ιουργε ί  μία  αποσπασματ ική  ε ι κόνα ,  τότε  τι  ε ίνα ι ;  Και  στο  τέλος  δ εν  
μπορούμε  δηλαδή  να  πιστέψουμε  ότ ι  κανένας  εδώ  μέσα  δ εν  στήρ ιξε  αυτή  την  
κατάσταση  ό ταν  σας  λέγαμ ε  ότι  όλα  αυτά  ε ίνα ι  δύσκολο  να  ανατραπούνε  αν  δ εν  
υπάρχε ι  συνοχή .  Εμείς  από  τότε  υποστη ρίζαμ ε  ό τι  ε ίμα στε  μαζ ί  κ ι  εσε ίς  λέγατε  
ότ ι  δεν  ε ίμαστε  μαζ ί  στο  θέμα  του  ασφαλ ιστικού  κι  ότ ι  έχουμε  αντ ίθετες  από ψε ις .  
 Τώρα  λο ιπόν  έρχεστε  κα ι  με  το  ψήφισμα  αυτό  που  θα  συζητήσουμε  
αργό τερα  κα ι  λέ τε  ότ ι  εμε ίς  δεν  στη ρίξαμε  καμ ία  Κυβέρνη ση .  
 Εν  πάση  περ ιπτώσει  για  να  τελε ιώσω  γ ια  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ ,  θέλω  να  πω ,  
ότ ι  στη  Διο ικούσα  η  πληρο φο ρία  που  έχω  ε ίνα ι  ότι  ο  Νικήτας  ο  Μαυράκης  ε ίπε  να  
έρθ ε ι  στην  Αντιπρο σωπεία  για  να  εκθέσο υν  τ ις  από ψε ις  τους  κα ι  άλλες  
παρατάξε ις ,  όπως  η  Παντεχνική .  Και  η  απάντηση  που  έλαβε  ε ίνα ι  ότι  ε ίνα ι  
με ιο ψηφία  κιόλας  ο  Νικήτας  κα ι  δ εν  πρέπει  να  μ ιλάε ι .  Ο  Οδ υσσέας  το  ε ίπε ,  ο  
Οδ υσσέας  το  ε ίπε ,  ας  το  πε ι  ο  Νικήτας ,  να ι  όχ ι  δεν  το  ε ίπατε  εσε ίς  κα ι  η  στάση  
που  αντ ιμε τωπίζε ι  στη  με ιοψηφία  αυτό  δε ίχνε ι  πρα γματ ικά  τη  δημοκρατία .  
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ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Βιώνε ις  α υτά  που  λέμε  εμε ίς  τόσο  κα ιρό .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Πριν  προ χωρήσουμε  στο  επόμενο  θέμα ,  εγώ  το  
μόνο  που  θα  ήθελα  να  σχολ ιάσω  ε ίνα ι  για  τη  διαδ ικασία  η  οποία  έγινε  για  το  
ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ .  Είπε  η  Ειρήνη  ότ ι  στο χοποιήθηκαν  αυτο ί  πο υ  α ντέδρασαν  κ .τ .λ . ,  
δυο  άτομα  αντέδρασαν ,  δυο  άτομα  ήτανε  η  με ιοψηφία  για  να  καταλάβουμε  ποιο ι  
ήτανε  οι  συσχετισμ ο ί ,  έξ ι  ε ίχανε  ξεκάθα ρη  άποψη ,  δύο  άτομα  ε ίχαν  δια φο ρετ ική  
άποψη .  Αυτή  ήταν  η  ψηφοφορία  στη  Διο ικούσα .  
 Επίσης  η  διαδ ικασία  ήταν  –  να ι  κα ι  ένα  λευκό  –  η  δ ιαδ ικασία  ή ταν…  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Συγγνώμη  δεν  ε ίπε  τίποτα  γ ια  Δήμαρχο ,  για  
τη λέφωνο ,  εγώ  δεν  γνωρίζω  δεν  κατάλαβα .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Δεν  ανέφερε  κάτ ι  σχετικό ,  δεν  κατάλαβα ,  δεν  το  
γνωρίζω .  Και  τέλος  πάντων  λογικό  ε ίνα ι ,  ας  έχε ι  μία  α ντ ίθετη  άπο ψη ,  ας  
διαφωνήσε ι  κα ι  ο  Δήμα ρχος ,  δεν  νομ ίζω  ότ ι  υπάρχε ι… ,  δ ηλαδή  έπρεπε  να  
συμφωνήσε ι  ο  Δή μαρχος ;  Δεν  κατάλα βα  τι  εννο ούσε .  Τέλος  πάντων .   
 Το  σημ αντ ικό  το  ο ποίο  πρέπε ι  εμε ίς  να  τονίσο υμε ,  ε ίνα ι  ότ ι  δεν  υπήρξε  
καμ ία  διαδ ικασία  διαλόγου  παρουσία σης  θετ ικών ,  αρνητ ικών  ή  οποιοδήποτε  
ζητημάτων  κι  ο  καθένας  για  την  ε ικόνα  την  οποία  ε ίχε ,  την  όποια  ε ικόνα  ε ίχε  για  
όποιο  έργο  ε ίχε ,  ψήφισε .  Καλώς  ψήφισε ,  ο  καθένας  ε ίνα ι  υπεύθυνος  για  την  
ψήφο  του  κα ι  ολο κληρώθηκε  η  διαδ ικασία .  
 Να  προ χωρήσουμε  με  το  ψήφισμα .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  δεν  έγινε  κατανοητό ,  δεν  αναφέρθη κε  καν  
κάτ ι  τέ το ιο ,  α λλά  τέλο ς  πάντων  ο  Δήμαρχος  προφανώς  κα ι  δ ικα ιούτα ι  
εκπροσωπώντα ς  την  περιοχή  του  να  έχε ι  διαφορετι κή  άποψη  κα ι  να  λέε ι  εσε ίς  
γιατ ί  έχετε  αυτή ,  όπως  πάντα  όταν  γίνε τα ι  ένας  διάλογος .  Δεν  κατάλαβα ,  κάτι  
άλλο  πο υ  θέλε ις  να  προσθέσε ις  Ειρήνη .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Νο μίζω  δεν  χρε ιάζετα ι  να  επανερχόμα στε ,  εγώ  στοχο ποίηση  εννοώ  
εμένα  κα ι  τον  Οδυσσέα  που  εκπροσωπή σαμε  το  ΤΕΕ  κα ι  κυρίως  εμένα  που  
μίλησα ,  ή μουνα  η  μό νη  που  μίλησα ,  αυτό  εννοώ .  
 Από  εκε ί  κα ι  πέρα  όταν  ακούγοντα ι  στο  ραδ ιόφωνο ,  στο  ραδ ιόφωνο  έ τσι ,  
ότ ι  ε ίδαμε  τα  mai l  που  ανταλλάξατε ,  ότι  μας  έστε ιλαν  τα  mai l  που  ε ίπατε  στη  
Διο ικούσα ,  ποια  μέρα  το  συζητήσατε ,  ποιος  το  έφερε  το  θέμα ,  γ ιατ ί  λέτε  εκε ίνο  
κα ι  γιατί  λέ τε  το  άλλο ,  συγγνώμη  αλλά  αυτό  ε ίνα ι  κατά ντια  δ ηλαδή  έ τσι ;  Εγώ  δεν  
ήθελα  τώρα  να  μπω  σε  λεπτο μέρε ιες ,  αλλά  αυτό  το  διάστημα  που  έγινε  με  το  
ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  ε ίνα ι  απαράδ εκτο .  Είνα ι  δυνατό ν  να  λέε ι  ο  «χι»  Δήμα ρχος ,  δεν  με  
ενδ ιαφέρε ι ,  πο υ  έχε ι  μία  άλλη  άποψη  κα ι  που  διαφωνεί  για  τη  στά ση  του  
Επιμελη τηρίου ,  δικα ίωμα  του  να  διαφωνήσε ι  κα ι  ό ,τι  νομ ίζε ι  να  κά νε ι  για  τον  
τό πο  του .  Να  κάθετα ι  κα ι  να  μπαίνε ι  στη  διαδ ικασία  κα ι  να  ακυρώνε ι  απόφαση  
το υ  Τεχνικο ύ  Επιμελη τηρίου  λέγοντας  ότ ι  εγώ  έχω  όλα  τα  μέ ιλ  πο υ  αλλάξατε  
μεταξύ  σας ,  τις  ημερο μηνίες ,  το  τ ι  ε ίπατε ,  ποιος  μίλησε ,  ποιος  το  έφερε  το  θέμα ,  
όχι  δεν  το  έφερες  εσύ ,  το  έφερε  ο  άλλος .  Τι  ε ίνα ι  αυτά ;  Αυτό  λέω  κι  αυτά  ε ίνα ι  
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καταγεγραμμένα  στο  ραδιόφωνο  της  Σητε ίας  πώς  λέγετα ι  FLASH δ εν  θυμάμαι ,  
FLASH RADIO κα ι  ε ίνα ι  κα ι  στην  εκπο μπή  το υ  Σαχίνη  στο  ΡΑΔΙΟ  ΚΡΗΤΗ  κα ι  
ακούστηκαν  στο  ραδιόφωνο .  Είνα ι  απαράδεκτο ,  δηλαδή  το  ελάχ ιστο  που  έχουμε  
να  κάνουμ ε  ε ίνα ι  να  διαφυλάξουμε  το  όποιο  ενα πομ είνα ν  κύρος  του  Τεχν ικού  
Επιμελη τηρίου .  Αυτό  ήθελα  να  πω .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Δεν  νομ ίζω  να  υπάρχε ι  κανε ίς  από  τα  μέλη  της  
Διο ικούσας  ο  οποίος  να  μην  υπερασπίζε τα ι  την  άποψή  το υ ,  δεν  νομ ίζω  να  
υπάρχε ι  ούτε  ένας .  Να  πω  από  τους  παρόντες  δηλαδή ,  κατάλαβα .  
 Να  συνεχίσουμε  για  να  μ ην  χάνετα ι  άλλο ς  χρόνος ,  με  το  ψήφισμα .  
 

ΨΗΦΙΣΜ Α  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Παρακα λώ  το  Γιάννη  τον  Κλάδο .  
 
ΚΛΑΔΟΣ :  Ναι  θα  διαβάσω  το  ψήφισμα  κα ι  θα  κάνω  κ ι  ένα  μικρό  –  μικρό  
σχολ ιασμό  μετά  σε  σχέση  με  πράγματα  που  ε ιπώθηκαν .  
ΨΗΦΙΣΜΑ  ΓΙΑ  ΤΗΝ  ΕΠΙΒΟΛΗ  ΤΩΝ  ΑΝΑΔΡΟΜ ΙΚΩΝ  ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΩΝ  ΕΙΣΦΟΡΩΝ  
 Αναρτήθηκαν  πριν  από  λ ίγες  μ έρες  μετά  α πό  απόφαση  του  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ  
τα  ε ιδ οπο ιητή ρια  του  Α΄  εξαμ ήνου  2016,  όπο υ  εντάσσοντα ι  κατ’  εφαρμο γή  του  
3986 του  ’11 μέρος  των  αναδρομ ικών  προσαυξη μένων  ασφαλιστ ικών  ε ισφορών .  
Συγκεκρ ιμένα  τα  υπέρ  ΟΑΕΔ  των  δύο  ε τών .  Θα  ακολουθήσουνε  κα ι  οι  υπόλο ιπες  
δόσε ις  8  τον  αριθ μό .   
 Οι  συγκεκρ ιμένες  αναδρομ ικές  αυξήσε ις  γ ια  τα  έτη  ’11- ’14,  δεν  α φο ρούν  
προφανώς  το  νέο  α σφα λιστ ικό  νόμο ,  για  τον  οποίο  βέβαια  έχουμε  εκφράσε ι  την  
αντ ίθεσή  μ ας ,  αφού  αλλά ζε ι  δ ομ ικά  τον  χαρα κτή ρα  της  κο ινωνικής  ασφάλισης  κα ι  
εξακολουθε ί  να  επ ιβαρύνε ι  σε  συνδυασμό  με  το  νέο  φορολογ ικό ,  την  άσκηση  του  
επαγγέλματος  των  μηχανικών .  
 Με  την  απόφαση  αυτή  το υ  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ  γίνετα ι  προσπάθε ια  να  
εφαρμο στούν  αναδρομ ικά  αυξήσε ις  στ ις  ε ισφορές  των  μηχαν ικών  που  
επ ιβλήθηκαν  από  ένα  νόμ ο ,  ο  οποίος  στα  συγκεκριμένα  θέματα  ήδ η  έχε ι  
αντ ικατασταθε ί  α πό  το  νέο  ασφαλ ιστ ικό .  Είνα ι  χρήσιμο  να  θυμό μαστε  ότ ι  για  
πρώτη  φορά  χρεώθη καν  οι  ασφαλ ισμένο ι  τ ις  υπέρογκες  ασφαλιστικές  ε ισφορές  
το υ  νόμου  3986 του  ’11 μ ε  από φα ση  του  ΕΤΤΑΑ  το  2012,  μ ε  τους  τότε  
εκπροσώπους  μ ας  στο  ταμε ίο ,  μετα ξύ  αυτών  κα ι  ο  σημερινός  Πρόεδ ρος  του  ΤΕΕ  
να  ψηφίζουν  ομόφωνα  την  εφαρμογή  των  αυξήσεων  αυτών .  
 Ακόμα  κα ι  σήμερα  ο  τωρινός  εκπρόσωπος  των  μηχανικών  κα ι  Πρόεδρος  της  
Διο ικούσας  Επιτροπής  του  ΕΤΤΑΑ  ΤΣΜΕΔΕ  κ .  Μακέδος ,  αρνήθηκε  να  ε ισηγηθε ί  
τη ν  από φα ση  της  Διο ικούσας  του  ΤΕΕ  για  μη  εφαρμογή  των  αναδρομ ικών  
αυξήσεων  κα ι  ανάκλη ση  της  ανάρτησης  των  ε ιδοποιητηρίων .  
 Με  το  παρόν  ψήφισμα  αιτούμαστε  τη  μη  εφα ρμογή  του  νόμου  39 86/ ’11 για  
τα  έ τη  2011 –  ’14,  για  τα  ανα δρομ ικά  κα ι  τι ς  αυξήσε ις  των  ε ισφορών ,  την  
ανάκληση  τη ς  ανάρτησης  κα ι  ισχύος  των  ε ιδοποιητηρίων  των  ασφαλιστ ικών  
ε ισφορών  των  μηχανικών  για  το  ά λφα  εξάμη νο  του  ’16 ,  κα θώς  κα ι  να  προ βεί  σε  
όλες  τις  νόμ ιμες  ενέργε ι ες  ώστε  να  στηρίξ ε ι  τις  παραπάνω  απο φάσεις  του .  Π .χ .  
πρόσθετη  γνωμο δότη ση  του  Νομ ικού  Συμ βουλίο υ  του  κράτους  κ .τ .λ .  
 Επιπλέον  να  ζητήσε ι  συνάντηση  με  το  αρμό διο  Υπουργε ίο  γ ια  τα  ζητή ματα  
αυτά ,  προκε ιμένου  να  ληφθο ύν  οι  απαραίτητες  αποφάσεις ,  νομοθετικές  
πρωτοβουλίες ,  που  θα  επ ιτρέψουν  τη ν  υλοποίηση  των  ανωτέρω .  Την  
ενεργοπο ίηση  το υ  κλάδ ου  προνοιακών  παρο χών  των  μηχα νικών  πάγιο  αί τημα  του  
ΤΕΕ  κα ι  των  μηχαν ικών ,  σύμφωνα  με  τα  προβλεπόμενα  στο  νό μο  3518 του  2006,  
να  επ ιστραφούν  οι  ε ισφορές  που  έχουν  καταβληθε ί  από  τους  μηχαν ικούς  στον  
κλά δο  της  ε ιδ ικής  προσαύξησης  που  καταργήθηκε  ή  να  συμψηφιστούν  με  
τρέχουσες  ε ισφορές .  Και  απαιτούμε  να  ακυρωθεί  η  απόφαση  του  ΕΤΤΑΑ  σχετ ικά  
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με  τα  αναδρομ ικά  του  3 986 του  ’11 κα ι  να  κατέβουν  τα  αναρτη μένα  στην  
ιστοσελ ίδα  το υ  ΤΣΜΕΔΕ  ε ιδοποιη τήρια  μέχρι  τη  διευθέ τηση  του  θ έματος .  
 Αρχικά  αυτό  κα ι  σε  σχέση ,  η  Διο ικούσα  ε ίχε  στε ίλε ι  με  το  πο υ  μπήκαν  τα  
αναδρομ ικά  μια  απόφαση  ας  πούμε  αντίθεσης  στη  συγκεκριμένη  εφαρμογή .  
Έχουμε  κάποιες  διαφοροποιήσε ις  πο υ  αφορούνε  πιο  συγκεκριμένα  πράγματα .  
Καταρχάς  επε ιδή  υπάρχε ι  μια  θολούρα  γ ι ’  αυτό  κάνουμε  κα ι  την  εξε ιδ ίκευση  να  
πούμε  ότ ι  αυτό  α φο ρά  ένα  νόμ ο ,  ο  οποίος  τον  αναφέραμε  ως  νό μο  του  Βρούτση  
καθώς  αυτό ς  τον  εφάρμοσε ,  δεν  ε ίνα ι  ο  νόμος  το υ  Βρούτση  προφανώς .  Αλλά  
έχουμε  τώρα  μ ια  κατάσταση  όπου  ο  ση μερινός  Πρόεδρος  του  ΤΕΕ  ε ίνα ι  αυτός  
που  ομόφωνα  έχε ι  στηρίξ ε ι  μαζ ί  με  τους  άλλους  δύο  εκπροσώπους  τό τε  το  
Γαμβρίλη  κα ι  τον  Βασιλε ίου ,  την  εφαρμο γή  αυτών  των  αυξή σεων  τότε ,  που  
έρχετα ι  σήμερα  να  πει  ότ ι  κακώς  εφαρμόζοντα ι .  Κα ι  επ ίσης  να  διαφοροποιήσουμε  
ότ ι  αφο ρά  προφανώς  αυτό  το  νό μο ,  ο  οποίος  έχε ι  καταργηθε ί  κα ι  με  το  κα ινούριο  
ασφαλιστ ικό ,  δ εν  αφορά  το  κα ινούριο  νόμο .  
 Δηλώνουμε  σαφώς  κα ι  για  τον  κα ινο ύριο  νό μο  έχουμε  πάρε ι  θέση ,  ότι  
διαφωνούμε  κα ι  ως  προ ς  συνολικά  εξαρχής  όσον  αφορά  τις  αλλαγές  που  φέρε ι  
δομ ικά  πλέον  στο  σύστη μα  της  δημόσιας  κο ινωνική ς  ασφάλ ισης  κα ι  πως  αυτός  
το ν  καταργε ί ,  κα ι  σε  σχέση  με  το  κομμάτ ι  των  ε ισφορών  κα ι  σε  σχέση  με  το  
κομμά τι  των  συντάξεων ,  όπο υ  εκε ί  ας  πούμε  γίνετα ι  η  σφαγή  ή  κόσμος  κα ι  
αναφέρομαι  σε  μεγαλύτερους  συναδ έλφους  που  έχουνε  πληρώσει  όλα  αυτά  τα  
χρόν ια  ή   προσαύξηση ,  ε ισφορές  κ .τ .λ .  πο υ  θα  πάρουν  ας  πούμε  
κατακρεουργημένη  σύνταξη ,  α λλά  στο  κομμ άτι  των  ε ισφορών  επε ιδή  υπάρχε ι  
γενικά  μια  παραπληροφόρηση  κα ι  έχουμε  δ ε ι  πίνακες  που  βγα ίνουνε  κα ι  πίνακες  
που  ξαναβγα ίνουνε ,  υπάρχουν  βέβαια  κα ι  οι  εκπτώσεις  που  κάνουν  τα  τρία  
πρώτα  χρόν ια  κ .τ .λ . ,  εδ ώ  αξίζε ι  να  πούμε ,  επε ιδή  το  ανέφερε  κα ι  ο  Μιχάλης ,  ότι  
οι  ε ισφορές  σε  ένα  κομμάτ ι  χα μηλού  ε ισοδήματος  μηχα νικών ,  ε ίνα ι  χαμηλότερες  
από  τον  3986 του  ’11.  Δηλαδ ή  δεν  πρέπε ι  να  το  πο ύμε  αυτό  σαν  να  ντρεπόμαστε  
να  το  πούμε .  Και  προφανώς  εξακολουθε ί  να  υπάρχε ι  ο  παραλο γισμός  της  
χρέωσης  ασφαλιστ ικών  ε ισφορών  σε  μηχανικούς  με  μηδενικό  ε ισόδημα ,  έ τσι  
πάγιο  αίτημα  ας  πούμε  το  να  αναγνωριστε ί  κα ι  να  μην  πληρώνε ι  κάποιος  
ε ισφορές  που  δεν  έχε ι  ε ισόδημα .  Αλλά  γ ια  κάποιο  κομ μάτι  χαμ ηλού  ε ισοδήματος  
ε ίνα ι  μικρότερες .  Τουλάχιστον  για  τα  τρία  πρώτα  χρό νια  που  δίνουν  τ ις  
εκπτώσεις .  
 Βέβαια  εδώ  πρέπε ι  να  πούμε  ότ ι  αυτός  θα  πληρώνε ι  αυτά  κα ι  θα  πάρει  μία  
σύνταξη  380 ευρώ  συν  100 ευρώ  αν  πάρει  από  τα  α νταπο δοτικά ,  δηλαδή  μιλάμε  
κα ι  εδώ  έγκε ιτα ι  κα ι  αν  θέλουμε  κα ι  η  αντ ίθεσή  μας ,  ένα  κομμάτ ι  αντίθεσης  σε  
σχέση  μ ε  το  τ ι  πληρώνεις  με  το ν  ανταποδοτ ικό  χαρακτή ρα  α ς  πούμε  που  ακούμε  
κα ι  που  ζητάνε  άλλο ι  να  ενταθε ί  κ .τ .λ .  των  ε ισφο ρών  κα ι  τη ς  σύνταξης .  
 Αυτά  τα  λίγα  κα ι  σαν  ενη μέρωση ,  υπάρχε ι  λ ίγο  μπερδεμένη  κατά σταση ,  
καθό τι  το  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ  θα  συνεδριάσε ι  πάλι  αύριο .  Αυτά  τα  αιτήμ ατα ,  την  
απόφαση  κα ι  η  Διο ικούσα  του  ΤΕΕ  κεντρικά  κα ι  τα  έφερε  στο  ΕΤΤΑΑ  δ εν  μπήκανε  
τη ν  προη γούμενη  φορά ,  ε ίπανε  ότ ι  θ α  συζητήσουν  για  να  κατεβάσο υν  τα  
ε ιδ οπο ιητή ρια  γιατ ί  σε  αρκε τές  κατηγορ ίες ,  σε  αρκετούς  ασφαλ ισμένους  
υπάρχουν  λά θη  στα  ε ιδοποιητήρια .  Δηλα δή  η  ί δ ια  η  Διεύθυνση  Εισφορών  του  
ΕΤΤΑΑ  λέε ι  ότ ι  δεν  ξέρω  τι  να  χρεώσω ,  λέε ι  ότ ι  έχω  βάλε ι  σε  ασφαλ ισμένους  
λάθο ς  ασφαλιστ ική  κατηγορία ,  πο υ  συνεπώς  προκύπτουν  άλλες  διαφορές  
αναδρομ ικών  κα ι  βέβαια  δ εν  έχουνε  κατέβε ι  ακό μα ,  τα  ε ιδοποιη τήρ ια  ε ίνα ι  
αναρτημένα  στο  σάιτ .  Αλλά  εκκρεμε ί  αύριο  το  ΔΣ  που  θα  αποφασίσε ι ,  αν  
αποφασίσε ι  κάτι  περί  αναστολή ς  ή  παράτασης  που  ακούγε τα ι .  
 Αυτό  ε ίνα ι  το  ψήφισμα ,  το  έχο υμε  καταθέσε ι  κα ι  στο …  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Ευχαριστούμε  Γ ιάννη ,  ερωτή σε ις  επ ί  του  
ψηφίσματος  ή  αν  δεν  υπάρχουν  ερωτήσε ις  να  πάμε  αμέσως  σε  τοποθετή σε ις .  
Υπάρχουν  ερωτή σε ις ;  Όχι ,  πάμε  αμέσως  σε  τοποθετήσε ις ,  ο  Μιχάλης  ο  
Γολοβάνης  κα ι  μετά  ο  Στέλ ιος  ο  Ορφανός .  
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ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Εγώ  συνάδελφοι  σας  ε ίπα  ότ ι  δ ιαφωνώ  με  τη  φιλοσοφία  αυτή  ότι  
οι  ε ισφορές  ε ίνα ι  μικρότερες ,  υπό  πο ια  έννο ια ;  Καταρχήν  τρώμε  το  δό λωμα  που  
μας  πετάε ι  ο  Υπουργός  πρώτον  κα ι  δ εύτερο ν  με  το  Γιάννη  συμμετε ίχαμε  σε  μία  
ομάδα  εργασ ίας  στην  ο πο ία  δουλέψαμε  συλλο γικά  κ ι  εκε ί  μ έσα  ε ίδαμε  ότι  τα  
πάγια  έξοδα  γ ια  έναν  ελεύθερο  επαγγελματία  μ ηχανικό ,  μόνο  κα ι  μόνο  γ ια  να  έχε ι  
τη  λε ιτουργ ία  του  γραφείο υ  του ,  ε ίνα ι  περ ίπο υ  18 .000 ευρώ  περίπου .  Το  θυμάσαι  
Γιάννη ;  Τι  ποσό  προκύπτε ι  λο ιπόν  για  ένα  μηχανικό  που  έχε ι  18 .000 ευρώ  
ε ισό δημα  κα ι  δεν  πίνε ι  ούτε  έναν  καφέ  τελ ικά ,  ελεύθερο  επα γγελματ ία ,  για  να  
ε ίνα ι  ανταγωνιστ ικός ;  Τι  ποσό  προκύπτε ι  με  τον  νέο  ασφαλιστ ικό  νόμο ;  Κι  αν  
ε ίνα ι  το  πο σόν  περίπου  το  ίδ ιο  κα ι  λίγο  μεγαλύτερο ,  γ ια  τους  πολύ  πιο  
χαμηλόμ ισθους ,  γ ια  τους  πολύ  πιο  με  μικρότερο  ε ισό δημα ,  τελ ικά  τι  συμβαίνε ι ;  
Πιστεύετε  δηλαδ ή  ότ ι  τα  χ ίλ ια  ευρώ  θα  τους  λε ίψουνε ;  Τα  χίλ ια  ευρώ  θ α  τους  
λε ίψο υνε  ό ταν  έχουνε  έξ ι  χιλ ιάδες  ευρώ  ε ισόδη μα ;  Θα  πάνε  να  πληρώσουν  
τέσσερ ις  χ ιλ ιάδες  ευρώ  ασφαλιστ ικές  ε ισφορές  ή  θα  κο ιτά ξουν  να  επ ιβιώσουν ;  
Δηλαδή  η  φιλοσοφία  αυτή  ότ ι  ευνοε ί  τους  χαμηλό μ ισθούς  ε ίνα ι  μ ια  πα γίδα  κα ι  δεν  
μπορώ  να  μην  σχολ ιάσω  πάλ ι  την  ε ικό να  που  περιγράφει  εδώ  πέρα ,  στο  ψήφισμα  
που  κατέθεσε  η  ΑΜΑΚ ,  όπου  δεν  αναφέρετα ι  πουθενά  η  Κυβέρνηση  ΣΥΡΙΖΑ  –  
ΑΝΕΛ ,  πουθενά ,  ενώ  σε  παλαιότερα  ψηφίσματα  θ υμόμαστε  όλο ι  πως  με  έντονο  
τρόπο  έδε ιχνε  την  κατεύθυνση  τη ν  οποία  σήμερα  εμμέσως  στηρ ίζε ι .   Και  επ ίσης  η  
παράγραφο ς  α υτή  που  μιλάε ι  ο υσιαστ ικά  για  τις  ευθύνες  του  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ  κα ι  
απαλλά σσει  από  τ ις  ευθύνες  τους ,  τους  ση μερινούς  κυβερνώντες .   

Δεν  διαφωνώ  ως  προς  τα  αι τούμ ενα  στο  παρόν  ψήφισμα ,  α ν  νομ ίζετε  ότι  
μπορεί  γ ια  την  ενότητα  του  ΤΕΕ  να  βρούμε  μέσα  σε  α υτό  το  ψήφισμα  τα  
πράγματα  που  μας  ενώνουνε ,  ό πως  το  κάναμε  κι  εμε ίς  παλαιό τερα  κα ι  να  
βγάλουμε  ένα  ψήφισμα  κο ινό ,  τότε  ε ίνα ι  καλοδεχούμενο .  Αν  επ ιμένετε  να  το  
αφήσετε  έ τσι  όπως  ε ίνα ι  εγώ  δια φωνώ  κα ι  υποστη ρίζω  την  αρχική  μου  θέση ,  ότι  
ε ίνα ι  αποσπασματ ικό  κα ι  ότι  δημ ιο υργε ί  μία  πλασματ ική  ε ικό να  υπέρ  του  
Υπουργού  κα ι  της  Κυβέρνησης .  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Ο  Στέλιος  ο  Ορφανό ς .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Έτσι  όπως  ε ίνα ι  δεν  το  ψη φίζουμε  κι  εμε ίς ,  ε ίνα ι  πονηρούτσικη  ό ντως  
η  διατύπωση  κα ι  να  το  προσέξουμε  αυτό  το  πράγμα  τώρα ,  γιατ ί  ό πο ιος  καε ί  στο  
χυλό  φυσάε ι  κα ι  το  γ ιαούρτ ι  τώρα  κα ι  πρέπει  αυτά  που  έλεγε  η  Ειρήνη  
προηγο ύμενα  να  τα  α ποδ ε ίχνετε  κά θε  στ ιγμή .   
 Τι  θέλω  να  πω ,  εδώ  τώρα  παρακάμπτετε  ή  απο σιωπάτε  το  γεγονός  ότι  οι  
προηγο ύμενο ι  α σφα λιστ ικο ί  νόμο ι  ό πως  του  ’06 ή  του  ’11  με  το  νέο  ασφαλιστ ικό  
νόμο  επικυρώνοντα ι ,  εφαρμόζοντα ι  κα ι  προ σαυξάνοντα ι .  Δεν  ανα κλήθη κε  
πουθενά  παράδε ιγμα  η  δ ιάταξη  του  ’11,  του  39 86 το υ  ’11 σε  σχέση  με  την  
ενεργοπο ίηση ,  την  αναδρο μ ική  ενεργοποίηση  των  ασφαλιστ ικών  ε ισφορών ,  δ εν  
ακυρώθηκε  από  τον  κα ινούριο  νόμο ,  επ ικυρώθηκε .   
 Άρα  η  διατύπωση  της  δεύτερης  παραγρά φο υ  που  λέε ι  συγκεκρ ιμένες  
αναδρομ ικές  αυξήσε ις ,  δεν  αφορούν  προ φανώς  το  νέο  α σφα λιστ ικό  νόμο  κα ι  
λάθο ς  ε ίνα ι  κα ι  εκ  του  πονηρού .  Να  μας  επ ιτρέψετε  λο ιπό ν  να  το  υπο ψιαζόμαστε  
κα ι  να  λέμε  ότ ι  αυτό  πρέπε ι  να  φύγε ι  από  τη  μέση .  Και  να  εκφραστε ί  η  αντ ίθεση  
κα ι  στην  ενεργοποίηση ,  την  αναδρομ ική  ενεργοποίηση  του  νό μου  του  ’11,  ο  
οποίος  επικυρώθηκε  από  το  νέο  ασφαλιστικό  νόμο  κα ι  θα  πρέπει  κατά  συνέπεια  
να  ζητήσουμε  να  μην  ενεργοποιη θούν  αναδρο μ ικά  α υτές  ο ι  ε ισφο ρές  κα ι  
τα υτό χρονα  να  ακυρωθε ί  κα ι  ο  νέο ς  ασφαλ ιστ ικός  νόμο ς  κα ι  να  υπάρξε ι  σαφής  
τέ το ια  αναφορά .  Ένα  αυτό .  
 Δεύτερον ,  εδώ  όντως  το  να  επικεντρώνε ις  στ ις  διο ικήσε ις  των  τα με ίων  ή  σε  
προηγο ύμενες  απο φά σεις  του  ΤΕΕ  κα ι  να  βγάνε ις  έξω  από  το  στόχαστρο  την  
κυβερνη τική  πολ ιτι κή  τη  σημερινή ,  ε ίνα ι  πάλι  εκ  του  πονηρού .  Δηλαδή  εδώ  λέμε ,  
για  να  μετριαστούνε  οι  αρνη τικές  ε ικόνες  από  την  α ντίθεση  το υ  ψηφίσματος  σε  
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σχέση  με  το  ΤΕΕ ,  λέε ι  στα  αιτήματα  στο  τρία ,  ενεργοποίηση  του  κλάδου  
προνοια κών  παροχών ,  πάγ ιο  αίτημα  του  ΤΕΕ .  Τώρα  ξαφνικά  λο ιπόν  βρ ισκόμαστε  
υπέρμα χοι  των  πάγιων  παλαιών  θέσεων  του  ΤΕΕ  πο υ  ε ίχε  βάλε ι  πλάτη  σε  όλους  
το υς  αντ ιασφαλ ιστικούς  νόμους  του  παρελθόντος  κα ι  για  να  φανε ί  τάχα  μου  ότ ι  κι  
εμε ίς  πάμε  να  κινη θούμε  με  ενωτικό  πνεύμα  με  τη  μέχρι  τώρα  πορεία  του  ΤΕΕ ,  
λέμε  πά γιο  αίτη μα  του  ΤΕΕ  κα ι  το  υπο στηρ ίζουμ ε  κα ι  να  προσαυξάνουμε .  Γ ιατί ;  
Γιατ ί  να  το  πούμ ε  αυτό  το  πράγμα ;  Δη λαδή  το  ότ ι  ε ίχε  κάνε ι  όχι  μ όνο  στην  
ενεργοπο ίηση  του  κλάδου  προνοιακών  παροχών ,  ε ίχε  πάρει  θέση  το  ΤΕΕ  παλιά ,  
αλλά  κα ι  σε  άλλες  αρνη τικές  διατάξε ις  του  3518 του  2006,  να  το  αφήσουμε  στην  
άκρη ;  
 Έτσι  όπως  α ναφέρετα ι  επ ιλεκτι κά  κα ι  αποσπασματ ικά  φαίνε τα ι  ότι  
δικα ιώνο υμε  ή  συμπαρατασσόμαστε  με  την  τότε  θέση  του  ΤΕΕ ,  συνολικά  δ ηλαδή  
στο υς  αντ ιασφαλιστ ικούς  νόμους  λέμε  ότ ι  να  κα ι  εμ ε ίς  ε ίδ ατε  αφού  το  έλεγε  το  
ΤΕΕ  τότε  το  λέμε  κι  εμε ίς  τώρα .   Άρα  θα  πρέπε ι  να  εκφραστε ί  αυτή  η  αντ ίθεση .  
 Και  να  πω  κάτ ι  άλλο ,  οι  αναφορές  στην  αντ ίθεση  στον  ασφαλιστ ικό  νόμο  
όπως  ε ίνα ι  στη  δεύτερη  παράγραφο  που  ε ίπα  κιόλας  ότ ι  πρέπε ι  να  φύγε ι ,  να  
αλλάξε ι ,  λέε ι ,  δεν  αφορούν  προφανώς  το  νέο  α σφα λιστ ικό  νόμο ,  για  τον  οποίο  
βέβαια  έχουμε  εκφράσει  την  αντίθεσή  μας .  Το  να  το  πεις  α υτό  το  πράγμα  ή  να  το  
επ ικα λε ίσα ι  κάθε  φορά  που  δ ιατυπώνε ις  ένα  ψή φισμα  δεν  αρκε ί ,  έχουμε  εκφράσει  
τη ν  αντ ίθεσή  μας .  Δηλαδή  ποια  αντίθ εσή  μας ;  Έχουμ ε  εκφράσει  την  αντίθεσή  μας  
τα υτό χρονα  ό μως  έχουμε  συμ μετάσχε ι  στο  δ ιάλογο  γύρω  από  το  αν  ε ίνα ι  οι  
ε ισφορές  μεγάλες  ή  μικρές ,  αυτό  το  δό λωμα  που  μόνο ι  σας  το  ε ίπατε  κα ι  το  ε ίπε  
κα ι  ο  Γολοβάνης ,  το  δόλωμα  που  δίνε ι  για  τα  τρ ία  πρώτα  χρό νια ,  που  έχω  
βαρεθε ί  να  ακούω  τον  Μπάκ ιντα  να  το  λέε ι  κα ι  στη ν  Παντεχνική ,  ότι  ε ίνα ι  
λιγότερες  οι  αυξήσε ις ,  μα  το  διαφημ ίζε ις  συνέχε ια .  Δηλαδή  αυτό  το  δολωματάκι  
που  λέμε  προκε ιμένου  να  εξασφαλιστούν  κα ι  κάποιες  συναινέσε ις ,  το  δολωματάκι  
τη ς  Κυβέρνησης  το  λέμε  συνέχε ια  κα ι  λέμε ,  να ι  πράγμ ατι  ε ίνα ι  χαμηλότερες  
ε ισφορές ,  άρα  πρέπε ι  να  αποδεχθούμ ε  το  νόμο .  Ιδ ια ίτερα  ο  Μπάκιντας  που  θ α  το  
ξαναπεί  τώρα ,  να ι  θα  το  ξαναπεί  γιατ ί  επ ιμένε ι  δηλαδή ,  εντάξε ι .  Μα  κάτσε  τώρα  
ε ίνα ι  χαμηλότερες ,  κα ι  λες  ας  πούμε  ότ ι  στο  πέταξε  κα ι  αυτό  το  πράγμα  για  να  
ε ίνα ι  πιο  ευκολοκατάπιοτο  το  δηλητήριο  ας  πούμε  να  έχε ι  γεύση  λεμον ιού ,  αλλά  
όμως  το  απο δεχό μαστε ,  τι  θα  πε ι  αυτό  το  πράγμα ;  Τι  θα  πει  αυτό  το  πράγμα ;  
 Δεν  ε ίνα ι  όμως  μόνο  αυτό ,  εδώ  συνολικά  έχε ι  ανο ίξ ε ι  διάλογος  μετά  την  
ψήφιση  του  νό μου ,  γ ια  την  ανταποδο τικότη τα  το υ  συστήμ ατος  κα ι  γ ια  επ ιμέρους  
πλευρές  που  θα  πρέπει  να  μας  κάνουν  ας  πο ύμε  πιο  ευνο ϊκά  διατεθε ιμένους  στην  
εφαρμ ογή  το υ  νέου  νό μου ,  για  τη ν  ανταποδοτ ικότητα ,  πράγμα  που  ευθέως  
ανατρέπε ι  την  όλη  συζήτηση  περί  κο ινων ικού  χαρακτήρα  πο υ  θ α  έπρεπε  να  έχε ι  
ασφάλιση ,  που  θα  έπρεπε .  Γιατ ί  να  σας  πω  το  εξής  τώρα ,  γ ιατί  λέμε  για  νέους  
μηχαν ικούς  τ ι  ε ισφορές  θα  δίνο υμε  κ .τ .λ .  Δη λαδή  ε ίνα ι  α τομ ικό  πρό βλημα ;  Είνα ι  
ατομ ικό  πρόβλη μα  ενός  ελεύθερο υ  επαγγελματ ία  μηχαν ικού  το  ότ ι  δεν  κ ινε ίτα ι  η  
οικο δομή ;  Είνα ι  α τομ ικό  πρό βλημα  του  εργο λάβου ,  ενός  μικρού  εργολάβου  
δημοσίων  έργων  το  ότ ι  δεν  γίνο ντα ι  έργα ,  δεν  βγα ίνουν  έργα ;  Είνα ι  ατομ ικό  
πρόβλη μα ;  Είνα ι  ατο μ ικό  πρόβλημα… ,  μόνο  ατο μ ικό ;  Και  ατομ ικό ,  δηλαδ ή  άμα  
υπήρχανε  δουλε ιέ ς ,  δηλαδή  αν  δεν  ήτανε  η  οικονομ ία  έτσι  σε  α υτή  την  κατάσταση  
που  ε ίνα ι  τώρα ,  την  κατάσταση  της  κρίσεως  κα ι  της  ύφεσης  τόσα  χρόν ια  δεν  θα  
ε ίχανε  δουλε ιά  κα ι  οι  μηχανικο ί ,  δεν  θα  ε ίχανε  δουλε ιά  κι  άλλο ι ;  Είνα ι  ατομ ικό  
πρόβλη μα ;  Και  θ α  καθ όμαστε  να  συζητάμε  για  την  α ντα ποδ οτικότητα  των  
ε ισφορών  κα ι  των  παροχών  α ντίστο ιχα ;  Αυτό  ευθέως ,  η  συζήτηση  αυτή  ευθέως  
παραπέμπει  σε  α τομ ική  βάση  αντ ιμετώπισης  τη ς  ασφάλισης  κα ι  ανα ιρε ί  κα ι  
καταργε ί  κάθ ε  συζήτηση  περί  κο ινωνικού  χαρακτήρα  που  θα  έπρεπε  να  έχε ι .  
Προφανώς  ε ίνα ι  κο ινωνικό  το  πρόβλημα  το  ότ ι  υπάρχε ι  αυτή  η  καταβαράθ ρωση  
το υ  κατασκευαστικού  κλά δου  μαζί  με  ά λλους  κλάδο υς  της  οικο νομ ίας ,  ε ίνα ι  
κο ινων ικό  πρόβλημα  κα ι  δεν  μπορε ί  να  αντ ιμε τωπίζε τα ι  ατομ ικά .  
 Λοιπόν ,  θα  α νο ίγο υμε  συζήτη ση  περί  αντα ποδ οτικότητας ,  περ ί  ισο ρροπίας  
προσφορών ,  παρο χών  κα ι  περ ί  εκπτώσεων  τα  τρία  πρώτα  χρόνια ,  για  να  
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ανα ιρούμε  λο ιπόν  τον  κο ινων ικό  χα ρακτήρα  που  θα  έπρεπε  να  έχε ι ,  ο  οπο ίος  έχε ι  
ανα ιρεθε ί  με  το  νόμο  τον  τελευτα ίο .  
 Εν  πάση  περ ιπτώσει  συνοψίζω  κα ι  λέω  το  εξής ,  εμε ίς  θα  το  ψηφίζαμε  αν ,  
έλεγε  ότ ι  συγκεκριμένες ,  στη  δ εύτερη  πα ράγραφο ,  συγκεκριμένες  αναδρομ ικές  
αυξήσε ις  πο υ  επ ικυρώθ ηκαν  μ ε  το  νέο  ασφαλιστ ικό  νόμο  μας  βρίσκουν  
αντ ίθε τους ,  ένα .  Και  στα  αιτήματα  στη  συνέχε ια  να  μην  έλεγε  μόνο  τη  μη  
εφαρμο γή  του  3986  α λλά  να  έλεγε  κα ι  την  ακύρωση  του  νέου  α σφα λιστ ικού  
νόμο υ .  Πρέπει  να  ακυρωθε ί  κα ι  ο  νόμος ,  ο  νέο ς  ασφαλιστικός  νόμος  κα ι  να  
αποφύγε ι  την  επ ιλεκτ ική  αναφορά  σε  ενεργοποίηση  του  κλάδ ου  προ νοιακών ,  σε  
αποσπασματ ική  ενεργοποίηση  κάποιων  άρθρων  του  νόμου  3518  του  20 06 που  
ήταν  πάγιο  αίτημα  του  ΤΕΕ .  Δηλαδή  θα  πρέπει  να  εκφρα στε ί  μια  συνολ ική  
αντ ίθεση  σε  όλη  αυτή  τη  φιλοσοφία  που  εκφράστηκε  κα ι  στον  κα ινούριο  κα ι  στους  
παλιότερο υς  ασφαλ ιστικούς  νόμους .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ο  Κώστας  ο  Μπάκ ιντας .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Για  να  μην  έχε ι  παράπο νο  ο  Στέλιο ς  ο  Ορφανός  θα  επα ναλάβω  για  
άλλη  μια  φορά  α υτό  για  τ ις  ε ισφορές  που  του  αρέσε ι  πολύ  που  το  λέω  εγώ  
συνέχε ια .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Δεν  μου  αρέσε ι .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Να  τον  ενοχλήσω  λο ιπό ν  άλλη  μια  φορά ,  γ ια  να  τον  επ ιβεβα ιώσω  
όμως  ότ ι  το  λέω  συνέχε ια  να  το  πω  κα ι  σήμερα .  
 Το  μεγάλο  λά θος  που  γίνετα ι  πραγματ ικά  α πό  όσους  κά νουν  α υτή  τη  στ ιγμή  
στε ίρα  αντ ιπο λίτευση  στην  Κυβέρνηση ,  γιατ ί  στε ίρα  αντ ιπολίτευση  κάνουν ,  δ εν  
κάνουν  αντ ιπολίτευση  ουσιαστική ,  σε  αντίθεση  μ ε  εμένα  Στέλ ιο  που  κά νω  
ουσιαστ ική  αντιπολ ίτευση ,  ε ίνα ι  ό τι  λένε  ψέμ ατα  κα ι  χάνουν  το  ουσιαστ ικό  κα ι  το  
πολιτ ικό  πλεονέκτημ α  κα ι  ηθ ικό ,  όπως  θέλε τε  πέστε  το ,  απέναντι  στο  νέο  
ασφαλιστ ικό  νόμο .  Δηλαδή  ενώ  ε ίνα ι  αλήθε ια  κα ι  το  ξαναλέω ,  ότ ι  το  90% των  
ελεύθερων  επαγγελματ ιών ,  το  9 0 ,  έλεγα  70 , τώρα  κάθ ισα  κα ι  τα  υπολόγισα  κα ι  
ε ίνα ι  πολύ  περισσότερο ,  ε ίνα ι  το  90% των  ελεύθερων  επαγγελματ ιών ,  μέχρι  κα ι  
το  2020 θ α  πληρώνουν  λιγότερες  ε ισφορές  σε  σχέση  με  το ν  3986  τώρα  που  
βάζουν  τα  αναδρομ ικά .  Ενώ  λο ιπόν  γίνετα ι  αυτό  αντί  να  πούμε ,  να  κάτσο υμε  να  
δούμε  πρα γματ ικά  γιατ ί  γίνετα ι  αυτό  κα ι  ότ ι  ο υσιαστ ικά  ε ίνα ι  το  τέλος  των  
παροχών  κα ι  των  συντάξεων  η  α λλαγή  α υτή  που  γίνετα ι  στον  ασφαλ ιστ ικό  νόμο ,  
που  έγ ινε  κα ι  καταργήθηκε  η  ε ιδ ική  προ σαύξη ση  κα ι  δεν  ξέρουμε  καν  κα ι  τι  
γίνοντα ι  κα ι  τα  λεφτά  που  έχουν  δ οθε ί  μέχρι  τώρα  για  το υς  μετά  το  ’93 
ασφαλισμένους  οι  ο ποίο ι  δεν  έχουν  κλε ίσε ι  κα ι  10ε τίη  ασφάλιση  σε  αυτό  τον  
κλά δο .  Αντ ί  λο ιπόν  να  εστιά σουμε  στο υς  τομε ίς  που  πραγματικά  υπάρχε ι  
πρόβλη μα  κα ι  θα  πάρουμε  πετσο κομμένες  συντάξε ις ,  καθ όμαστε  κα ι  λέμε  
ψέματα .  Βγήκε  το  Οικονομ ικό  Επιμελητήριο  κι  έλεγε  ψέματα .  Βγαίνε ι  η  ΤΕΕ ,  η  
Διο ικούσα  του  ΤΕΕ /ΤΑΚ  ας  πούμε  κα ι  λέε ι  κατηγο ρε ί  για  τις  ε ισφορές  το  νόμο  τον  
κα ινούριο  κα ι  εδώ  έχω  ρε  παιδ ιά  τα  δικά  μου  ε ιδο πο ιητή ρια  που  ε ίχα ν  φτάσει  
3 .000 ευρώ  το  6μηνο ,  χώρια  το  3% που  δίνουμε  επ ί  του  τζίρο υ  μας ,  ε ίχε  πάει  
2 ,454 πριν  από  τα  3  χιλ ιάρικα  κα ι  μετά  με  το  νόμο  Στρατούλη  με  τη  χαμη λότερη  
ασφαλιστ ική  κα τηγορία  2 .075 κα ι  τώρα  μου  ήρθε  1 .816  μαζ ί  με  τα  240 που  μας  
βαρέσανε  α πό  πάνω  τα  αναδρο μ ικά  του  ΟΑΕΔ .  
 Δηλαδή  αυτή  τη  στ ιγμή  έχουνε  με ιωθε ί  οι  ε ισφο ρές  προσωρινά  πάρα  πολύ  
σε  σχέση  με  πριν ,  στο  50% σχεδ όν ,  γιατ ί  τελε ιώνουν  ο ι  παροχές ,  τελε ιώνουν  οι  
συντάξε ις ,  τελε ιώνουν  ό λα .  Αντί  να  το  δούμε  έτσι  καθό μαστε  κα ι  λέμε  ψέματα  κα ι  
τι  κάνουν  όλο ι  οι  πίνακες  που  κυκλοφορούν  στο  διαδ ίκτυο  κα ι  στη ν  τηλεόραση  
δεν  ντρέποντα ι  να  το  λένε ,  οι  πιο  αντ ικε ιμενικο ί  ας  πούμε  α φα ιρούν  από  το  
φορολο γητέο ,  από  το  ε ισόδη μα  το  φορο λογητέο  του  κάθε  επαγγελματ ία  δύο  
φορές  το  ΤΣΜΕΔΕ  την  ίδ ια  χρον ιά ,  αυτό  κάνουν ,  ε ίνα ι  φοβερό .  Σου  λέε ι  με  
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φορολο γητέο  λέε ι  ε ισόδημα  20 .000 ευρώ  με  το  νέο  α σφα λιστ ικό  μετά  που  θα  
καταργη θούν  οι  εκπτώσεις ,  μετά  το  2020,  ’ 21,  θα  έχε ις  λέε ι  7 .60 0 ευρώ  ε ισφορές  
κα ι  τόσο  αυτό ,  τόσο  ο  φόρος  ε ισοδήμα τος  που  με ιώθ ηκε  γ ια  το  κά τω  των  20 .000 
σε  22%.  Τελ ικά  σου  λέε ι  έχε ις  7 0% φορολογία ,  ε ισφοροφορολογία .  Ενώ  έχε ι  
αφαιρεθε ί  ήδη  το  ποσό  που  έχε ι  πληρωθε ί  στο  ΤΣΜΕΔΕ ,  δηλαδή  την  ίδ ια  χρονιά  
αφαιρούνε  δύο  φο ρές  το  ποσό  του  ΤΣΜΕΔΕ .  
 Αυτά  ε ίνα ι  γελο ία  πράγματα  αντ ί  να  βγούμε  κα ι  να  πούμε  πρώτον ,  δ εν  
νοε ίτα ι  αυτές  οι  με ιώσε ις  να  καταργηθούν  κα ι  να  προλάβω  το  Μιχάλη  που  ε ίπε  
πριν  ότ ι  κάτι  που  ακούστηκε  ε ίνα ι  ό τι  οι  εκπτώσεις  αυτές  θα  θεωρηθούν  ο φε ιλή .  
Καταρχήν  προβλέπετα ι  από  το  νόμο ,  οι  εκπτώσε ις  για  τους  κάτω  5ε τίας  να  
θεωρηθο ύν  οφειλή .   
 Ακούστηκε  λο ιπόν  μετά  την  ψήφιση  του  νόμου  ότ ι  στ ις  νομοετεχνικές  
βελτιώσεις  ε ίπαν  ότ ι  γενικά  θα  θ εωρηθούν  οφε ιλή  κα ι  δόθ ηκε  η  ερμ ηνε ία  ότ ι  κα ι  
αυτές  ο ι  εκπτώσε ις  όλων  των  Ελεύθερων  Επαγγελματιών .  Όμως  εγώ  διαβάζοντας  
τι ς  νομοτεχνικές  βελτ ιώσε ις  δεν  αναφερότανε  στο  άρθ ρο  καθόλου  των  εκπτώσεων  
αυτών .  Αν  κάνω  λάθο ς ,  δηλαδή  α ν  δεν  ε ίνα ι  αυτές  οι  νομοτεχν ικές  βελτ ιώσε ις  
που  έχω  δε ι  τότε  ε ίνα ι  απαράδεκτο  δ ιπλά ,  διότι  έγ ινε  κατόπιν  τη ς  ψήφιση ς  του  
νόμο υ  έ τσι ;  Αν  δηλα δή  α υτές  οι  εκπτώσε ις  ε ίνα ι  οφειλή  Πρόεδρε ,  θεωρώ  ότ ι  κα ι  
δικαστικά  θα  κα ταπέσε ι ,  διότ ι  δεν  γ ίνε τα ι  μ ε  νομοτεχν ική  βελτ ίωση  να  γ ίνε τα ι  
αυτό  μετά  την  ψήφιση  έτσι ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Φαντάζομαι  ότι  σε  άρθρο  στο  δ ιαδ ίκτυο  θα  το  
διαβάσετε ,  δεν  θα  ήμουνα  ο  μόνος  πο υ  το  διάβασε .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Πο λλο ί  το  διάβασαν  κα ι  πολλά  άρθρα  το  γράψανε  αλλά  όταν  
δημοσιεύε τα ι…  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Το  θέμα  ε ίνα ι  τι  λέε ι  τελ ικά  ο  νόμος  κα ι  οι  
νομο τεχνικές…  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Ακριβώς .  
 Θέλω  λο ιπόν  να  πω  ότι  γι ’  αυτό  το  λό γο  επε ιδ ή  τώρα  αναφερόμα στε  στην  
επ ιβολή  των  α ναδρομ ικών  ασφαλ ιστικών  ε ισφορών  που  ε ί να ι  το  μεσο πρόθεσμο ,  
γι ’  αυτό  το  λόγο  κ ι  επε ιδή  υπάρχε ι  αυτή  η  μανία  να  λέμε  για  τ ις  ε ισφορές  ότι  ε ίνα ι  
υψηλότερες  του  νέου  νόμο υ ,  αντί  να  λέμε  για  τα  προβλήματα  που  δημ ιουργε ί  ο  
νέος  νόμος  σε  άλλους  τομε ίς .  Γι ’  αυτό  το  λόγο  λέμε  ότ ι  δεν  αναφερόμ αστε  αυτή  
τη  στ ιγμ ή  στο  νέο  ασφαλιστ ικό ,  στο  οποίο  εκφράζουμε  την  αντ ίθεσή  μ ας .  Δηλαδή  
επε ιδή  τη ν  εκφράζουμε  την  αντ ίθεσή  μας  κατηγορούμαστε .  
 Θα  δεχθώ  το  ότ ι  με  κάποιο  τρόπο  θα  μπορούσαμ ε  να  πούμε  για  τ ις  ευθύνες  
τη ς  Κυβέρνησης  κα ι  γι ’  αυτό ,  δηλαδή  το  ότ ι  δ εν  το  ανατρέπει  για  το  παρελθόν ,  
συμφωνώ  όπως  επ ίσης  κα ι  το  ότι  κάτ ι  που  σκέφτηκα  τώρα ,  ε ίνα ι  ότ ι  στο  ΔΣ  του  
ΕΤΤΑΑ  που  τ ις  επ ιβάλε ι  αυτές  τ ις  ε ισφορές ,  γ ιατί  αυτές  οι  ε ισφορές  τώρα  
επ ιβλήθηκαν  με  απόφαση  το υ  ΕΤΤΑΑ ,  με  βάση  βέβαια  το  νόμο  του  ’11 . Ο  οποίος  
τώρα  έχε ι  αλλάξε ι ,  δ ηλαδή  δεν  μπορεί  τώρα  να  αναγνωρίζε ι  ο  νόμ ος  ότ ι  υπάρχε ι  
κρίση  κ ι  ό τι  οι  ε ισφορές  ε ίνα ι  χαμ ηλότερες  κα ι  να  μας  ζητάνε  αναδρομ ικά  από  το  
’11 αυξημένες  ε ισφο ρές .  Θα  μπορο ύσε  λο ιπόν  να  αναφερθε ί  ότι  κα ι  οι  
εκπρόσωποι  της  Κυβέρνησης  σε  αυτό  το  ΔΣ  που  υπάρχουν ,  ότ ι  τα  ψήφισαν  α υτά .  
Φυσικά ,  δεν  έχουμε  καμ ία  αντ ίρρηση  γι ’  αυτό ,  δεν  προσπαθούμε  να  καλύψουμε ,  
απλά  δ εν  μας  αρέσε ι  να  λέμε  ψέματα ,  μας  αρέσε ι  να  λέμε  τα  πράγματα  όπως  
ε ίνα ι ,  κα ι  επε ιδή  έχε ι  γίνε ι  χαμός  με  το  θέμα  των  ε ισφορών  που  πράγματ ι  Μιχάλη  
ε ίνα ι  λάθος  έτσι  όπως  έχε ι  γίνε ι  κα ι  χάνομε  την  ουσία .  Δεν  ισχύε ι  αυτό ,  μέχρι  
25 .000 γ ια  όσους  δεν  το  ξέρουν ,  μέχρι  25 .000  απο τέλεσμ α ,  δηλαδή  καθαρά  
κέρδη  ε ίνα ι  μικρότερες  οι  ε ισφορές  από  ότι  ήταν  πριν .  Γι ’  αυτό  λο ιπόν  δεν  το  
αναφέρουμε  αυτό .  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Κώστα  πριν  κα τέβε ις ,  αν  μπορε ίς  σε  παρακα λώ  
να  μας  πεις  το  ψήφισμα  αυτό  τ ι  δ ιαφοροποιήσε ις  έχε ι  α πό  την  επ ιστολή  πο υ  η  
Διο ικούσα  α πέστε ιλε  ήδ η  γ ι ’  αυτό  το  ζήτημα ,  γιατ ί  αυτό  το  ζήτημα  ήδη  η  
Διο ικούσα  το  επεξεργάστηκε  μα ζί  με  άλλο  ένα  ίσως  μπορε ίτε  να  μας  πείτε  κ ι  ένα  
παράλληλο  κα ι  έστε ιλε  επ ιστολές .  Άρα  ο  λόγος  που  ξαναμπαίνε ι  σαν  ψήφισμα  
αφού  ήδη  έχε ι  σταλε ί  για  το  ζήτη μα  αυτό .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Ένα  που  θυμάμαι ,  γι ’  αυτό  κι  εμ ε ίς  το  βάζουμε  στην  
Αντ ιπροσωπε ία ,  ένα  που  θυμάμαι  ε ίνα ι  αυτό  πο υ  λέω  τώρα ,  έλεγε  ότ ι  οι  ε ισφορές  
ουσιαστ ικά ,  παρέπεμ πε  στον  κα ινούριο  νόμο  γ ια  τ ις  ε ισφορές  αυτές ,  ενώ  ε ίνα ι  
λάθο ς .  Ένα  ε ίνα ι  αυτό .  
 Ξέχα σα  να  πω  ότ ι  δεν  έχο υμε  κανένα  πρόβλη μα  το  να  μην  μπει  το  πάγιο  
αίτημα  του  ΤΕΕ ,  ότι  ή τανε  πάγιο  αίτη μα  το υ  ΤΕΕ ,  αυτό  το  πήραμε  από  την  
ανο ιχτή  συνέλευση  κα ι  από  το  ΤΕΕ  το  κεντρικό  που  προσπαθούσαν  τώρα  να  το  
περάσουν  κα ι  θεωρο ύμε  ότι  τα  αιτήματα  μπορούσα ν  να  ε ί να ι  έ τσι  λίγο  μαζ ικά .  
Αλλά  δεν  έχο υμε  κανένα  θ έμα  να  φύγε ι  αυτό .  Δεν  συμφωνούσαμε  κι  εμε ίς  έτσι  κι  
αλλ ιώς  με  τον  3518  του  20 06 το  νόμο .  
 Αυτά  νομ ίζω  κα ι  επ ίσης  το  θέμα  της  ε ιδ ικής  προσαύξησης  το  οποίο  δεν  έχε ι  
ξαναμπεί .  Νο μίζω  ότ ι  πρέπει  υποχρεωτ ικά  να  το  βάλουμε ,  δεν  ε ίνα ι  δυνατόν  να  
πληρώναμε  τόσα  χρόν ια  ε ιδ ική  προσαύξη ση  από  το  2007 μέχρι  σήμερα  ε ιδ ικά  οι  
μετά  του  ’93 ασφαλ ισμένο ι ,  κα ι  να  τα  χάσουνε  όλα  αυτά  τα  λεφτά  έτσι ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Παρακαλώ  να  καταγράφεσαι  Γιώργο .  Μα  δ εν  
ακούγεσαι ,  δ εν  θα  γραφτε ί  στα  πρα κτικά .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Συνάδελφε  Κώστα ,  στον  Κώστα  θέλω  να  κάνω  μ ια  ερώτη ση  παρά  τη  
διαδ ικασία .  Εγώ  δεν  ξέρω  καλά  τ ις  διατάξε ις  του  ασφαλ ιστι κού  κ .τ .λ .  καθότ ι  δ εν  
ε ίμα ι  κα ι  ελεύθερος  επα γγελματ ίας ,  αλλά  έ τσι  όπως  μας  τα  παρουσίασες  βρε  
Κώστα  ενώ  βοά  όλος  ο  κόσμος ,  όλο ι  οι  κλάδ οι ,  άπαντες  από  τους  μη χανικούς  
μέχρι  το υς  δικηγόρους ,  εσύ  έ τσι  που  μα ς  τα  παρο υσίασες ,  εγώ  κατάλαβα  ότι  ε ίνα ι  
καλός  ο  νό μος .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Όχι  δεν  ε ίπα  αυτό .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Διευκρίν ισέ  μας  λο ιπόν  ε ίνα ι  καλός  ή  κακός ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Περίπου  αυτό  πάντως  ακούστηκε  κα ι  το  90% 
των  συναδέλφων…  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Όχι  μισό  λεπτό  Κώστα  διευκρίν ισέ  μας ,  ε ί να ι  καλός  ή  κακός ;  Πρέπει  
να  κα ταψηφιστε ί ,  πρέπε ι  να  ακυρωθε ί  ή  όχι ;  Αυτή  ε ίνα ι  η  ερώτηση .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Να  συμπληρώσω  Γιώργο ,  άλλο  ε ίνα ι  αν  θα  
πρέπει  να  ακυρωθεί  ή  όχι  κι  άλλο  ε ίνα ι  αν  οι  ε ισφορές  ε ίνα ι  υψηλότερες  κ ι  άλλο  
ε ίνα ι  αν  οι  συντά ξε ι ς  ε ίνα ι  λιγότερες ,  καλά  τα  λέω  Κώστα ;  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Βεβαίως ,  σε  αυτό  τον  ασφαλ ιστι κό  νόμο  υπάρχο υν  πο λλά  θέματα  
στα  οποία  δυστυχώς  δ εν  έχουμε  εστ ιάσε ι  κι  ούτε  καν  τα  ξέρουμ ε  α κριβώς  πως  
ε ίνα ι  με  τη  νο μοθεσία .  Γ ια  τι ς  ε ισφο ρές  Πρόεδρε  μίλησα  μ όνο ,  μόνο  για  τ ις  
ε ισφορές  μίλησα  κα ι  μη ν  ξεχνάτε  ό τι  τυχα ίνε ι  τώρα  για  τους  μηχανικο ύς  που  ε ίχαν  
υπέρμετρες  ε ισφορές  για  να  καταλάβουμε  όλο ι  πως  έχε ι  γίνε ι  αυτό  τώρα  που  έχε ι  
γίνε ι .  Οι  μη χανικο ί  ε ίχαμε  φάε ι  σφαλιάρα  για  να  το  πούμε  λα ϊκά ,  ε ίχαμε  3 .000 
ευρώ  το  εξάμηνο  συν  3% επ ί  του  τζ ίρου .  Οι  υπόλο ιπο ι  κλάδο ι  δεν  ε ίχαν  τέ το ι ες  
ε ισφορές ,  ε ίχανε  πολύ  λιγότερες ,  τώρα  ήρθ αμε  στο  ίδ ιο  όλο ι .  Για  όλους  λο ιπόν  
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το υς  ελεύθερους  επαγγελματ ίες  ήρθαμ ε  στο  ίδ ιο .  Άρα  λο ιπόν  οι  μηχαν ικο ί  όσον  
αφορά  στις  ε ισφο ρές  κα ι  μόνο  ευνοήθηκαν  σε  σχέση  μ ε  το  πώς  ήτανε  πριν ,  η  
πλειο ψηφία  τους .  
 Επίσης  να  πω  για  να  ε ίνα ι  ξεκάθαρο ,  κάτ ι  που  το  έχω  αναφέρε ι  πολλές  
φορές  στην  Πα ντεχνική ,  από  εδώ  κα ι  από  εκε ί ,  ότ ι  ενώ  ε ισάγε ι  καλώς  κατά  τη  
γνώμη  μου  την  ιδ έα  να  το  πω  έτσι ,  της  ανα λογικότη τας ,  δηλαδή  το  ότ ι  δεν  μπορεί  
να  πληρώνουν  όλο ι  το  ί δ ιο ,  παρόλα  αυτά  όμως  κα ι  με  τέτο ια  πο σοστά  που  βάζε ι  
καταντάε ι  φορολογ ικός  ο  νόμος  αυτός  κι  όχι  ασφαλ ιστ ικός  κα ι  επομένως  σε  
συνδ υασμό  κα ι  με  το  φο ρολογ ικό ,  τελ ικά  στερε ί  κάθ ε  ό νε ιρο  από  τον  ελεύθερο  
επαγγελματία .  Δηλαδή  αφήνε ι  τους  μικρο ύς  να  επ ιβιώσουν  αλλά  μόνο  να  
επ ιβιώσουν .  Μόλ ις  πε ις  ότι  εγώ  θέλω  σαν  στόχο  ελευεροεπαγγελματία ς  να  πω  
25 .000 ευρώ  ότ ι  θα  βάλω  στην  τσέπη  μ ου  το  χρό νο ,  στην  τσέπη  μου ,  κέρδη  
καθαρά  δη λαδή  στη ν  τσέπη  μετά  φόρο ,  μετά  α πό  όλα  από  ε ισφορές  κ .τ .λ . ,  τότε  
αρχίζε ις  κα ι  το  ξεχνάς ,  γιατί  ανεβα ίνε ι  τόσο  ψη λά  το  τζίρος  που  πρέπε ι  να  κάνε ις  
που  καταντά  απαγορευτ ικός .  
 Άρα  λο ιπόν  αντ ιανα πτυξ ιακός  φυσικά ,  να ι  κα ι  επαναλαμβάνω  ότι  σε  τέτο ια  
νούμερα  ποσοστά  που  έχουν  μπει  ε ισφορών ,  ο υσιαστ ικά  γίνετα ι  φο ρολογ ικό .  Θα  
μπορούσε  να  βρεθούν  άλλο ι  μέθοδοι  σε  κλίμακες  ή  σε  ένα  μικρό  ποσοστό  επί  του  
τζ ίρου  όπως  ή τανε  πριν  που  πληρώναμε  το  3% έτσι  ώστε  να  πληρώνουν  κα ι  οι  
ετα ιρε ίες  γ ιατί  τώρα  οι  ε τα ιρε ίε ς  τη ν  κάνουνε ,  μένουν  απέξω  διότι ,  να ι  ορ ισμένες  
ετα ιρε ίες  μένο υν  απέξω .  Άλλο  ε ί να ι  το  ότ ι  οι  ε τα ιρε ίε ς  οι  προσωπικές  έχουν  
βάρος  διότ ι… ,  επε ιδή  ρώτησες  για  το  νόμο  να ι .  Να  πω  κι  εγώ  την  άποψή  μου  
λο ιπόν ,  να  μην  θεωρηθε ί ,  δεν  τον  ξέρω  τον  κύριο .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Ωραία  τα  λέε ι  ο  Κώστας ,  ωραία  τα  λέε ι  κα ι  ο  
Στέλιος ,  τώρα  νομ ίζω  το  έθεσε  σε  ορθότερη  βάση  πάντως  ο  Κώστας ,  το  έθεσε  σε  
ορθότερη  βάση  τώρα  το  ασφαλ ιστι κό  σύστημα  κα ι  για  το  θέμα  των  συντάξεων  
ε ίπε  ό τι  πλέον  ε ί να ι  σε  πολύ  χαμηλά  επ ίπεδα ,  αλλά  κα ι  το  θέμα  των  ε ισφο ρών  ότι  
ουσιαστ ικά  όποιος  πάε ι  να  ξεφύγε ι  λίγο  πάνω  από  το  όριο  επ ιβίωσης ,  οι  
ε ισφορές  του  αυξά νοντα ι  σε  καταστροφικό  επ ίπεδο .   Δηλαδή  τελ ικά  ε ίτε  ε ίσα ι  
μέτριος  ε ίτε  ε ίσα ι  κακός  ε ίτε  ε ίσα ι  καλός  με  ασφάλ ιση  κα ι  φορολογ ία  τα  ίδ ια  
λεφτά  θα  σου  με ίνουνε  στο  τέλος .  Αυτό  ε ίνα ι  ένα  γεν ικό  συμπέρασμα  που  νομ ίζω  
ότ ι  δεν  μ πορεί  να  το  αρνηθε ί  κανε ί ς .  
 Λοιπόν  για  να  συνεχίσουμε  ο  Μιχάλης  ο  Γολο βάνης .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Γ ιατί  ακούστηκαν  εδώ  πέρα  πράγματα  τα  ο ποί  δ ημ ιουργούν  άλλου  
ε ίδ ους  εντυπώσε ις ,  Ειρήνη  συγγνώμη ,  όχ ι .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Επί  της  διαδ ικασίας  ρε  πα ιδ ιά .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Επί  της  διαδ ικασίας  Ειρήνη .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Με  συγχωρείς ,  ακούστηκαν…  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Επί  της  διαδ ικασίας  Μιχάλη .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Ειρήνη  δεν  γίνετα ι  έτσι  ο  διάλογος .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Δεν  κατάλαβα  δεν  μπορώ  να  μιλήσω  επ ί  τη ς  διαδ ικασίας ,  εγώ  πήρα  
το ν  λόγο  από  τον  Πρό εδρο .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Σου  το ν  έδωσε  το  λόγο ;  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Ναι  μου  τον  έδωσε  να ι .  
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ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Τον  έδ ωσες  Μιχάλη ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Ειρήνη  ξέρε ις  ότ ι  ανέβηκες  στο  βήμα  αφο ύ  τον  
ε ίχα  δώσε ι  το  λόγο ,  αλλά  επε ιδ ή  οι  κυρί ες  προηγούντα ι  κα ι  επ ιτρέπετα ι  να  
παρεμβαίνουν ,  δίνουμε  το  λόγο  στην  Ειρή νη  να  τοποθετηθε ί  επ ί  της  δια δ ικασίας .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Θα  πρέπε ι  Πρόεδρε  να  κρατάς  τη  διαδ ικασία ,  δεν  μπορε ί  ο  καθένας  
ό ,τ ι  ακο ύε ι  να  σηκώνετα ι  να  το  λέε ι .  Ξέρε ις  πόσες  φο ρές  έχουμε  ακούσει  εμε ίς  
εδώ  διάφορα ,  κλε ισίματα  με  ψέματα  κα ι  χίλ ια  δυο  κα ι  κάνο υμε  τα  νεύρα  μας  
τσα τάλ ια  κα ι  φεύγο υμε ,  δεν  κατάλαβα .  Είπε  κάτι  ο  Κώστας ,  ό ,τι  ε ίπε ,  ε ίπε  ο  
Στέλιος  ό ,τι  ε ίπε .  Τέλος ,  κάνουμε  κλε ίσιμο ,  τελε ιώσαμε ,  ο  καθένας  θα  βγα ίνε ι  να  
απαντάε ι ;  Όχι  αν  ε ί να ι  έτσι  να  το  ξέρω ,  ποιος  κλε ίνε ι ;  Κλε ίνουμε  εμε ίς  στο  τέλος ,  
δεν  μπο ρεί  ο  καθένας  να  βγα ίνε ι  να  λέε ι .  Ειπώθη κε  κά τι  επί  προσωπικού ;  
Τελε ιώσαμε .  
 Πρόεδρε  οφείλε ις  να  κρα τήσε ις  τ ις  διαδ ικασίες .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Να  μη ν  πω  ότ ι  λέε ι  κάποιο ς  ψέματα ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  διάλογο ς  πα ρακαλώ ,  όχι  διάλογος .  Θέλω  να  
πιστεύω  ό τι  γενικώς  εγκρ ίνετε  τον  τρόπο  με  τον  οποίο  κ ινώ  τη  διαδ ικασία ,  
επ ιτρέπω  σε  δ ιάφορους  να  δ ευτερο λογήσο υν  χωρίς  να  ξεφύγε ι  το  ζήτημα .  Αν  
θέλετε  ας  πούμ ε  ότ ι  Μιχάλης  ο  Γολοβάνης  εκ  της  παράταξη ς  αναλαμβάνε ι  ε ιδ ι κός  
ε ιση γητής  για  να  δευτερολογήσε ι ,  παρακαλώ  να  μην  καθυστερούμε  περισσότερο  
τη  δ ιαδ ικασία ,  Μιχάλη  πάρα  πολύ  σύντομα  κλε ίσε  με  την  τοποθέτη σή  σο υ ,  για  να  
δευτερολογήσε ι  κα ι  η  ΑΜΑΚ  να  το  κλε ίσουμε .  Αν  θέλετε  ένα  δίλεπτο  διάλλε ιμα  για  
να  κά νετε  κάπο ια  συνεννόη ση  ευχαρίστως .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Ναι  αλλά  να  ε ίνα ι  το  κλε ίσιμο  εκ  τη ς  πα ράταξης  
ώστε  να  κλε ίσε ι  μετά  κα ι  η  ΑΜΑΚ  να  προχωρήσο υμε  σε  ψήφιση .   
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Ήδη  έχουμε  καταθέσε ι  την  πρότασή  μας  κα ι  συμφωνούμε  με  τ ις  
προσθήκες  κα ι  τι ς  α φα ιρέσε ις  του  Στέλ ιου  του  Ορφανού ,  συν  μία  αφαίρεση  που  
έχουμε  κάνε ι  στην  παράγραφο .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ναι  συγγνώμη  θα  πρέπει  να  τη  διαβάσε ις .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Ωραία  θα  τη  διαβάσω ,  όταν  θα  ε ίνα ι  η  ώρα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Τώρα  ε ίνα ι  η  ώρα .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Επίσης  η… ,  (δεν  αποδίδ ετα ι  καθαρά ,  τα  μικρόφωνα  ε ίνα ι  
κλε ιστά ) .  Δηλαδή  έτσι  όπως  το  ε ίπε ,  δ εν  μας  ε ίπε  όμως  ο  Κώστα ς  ότ ι  μ ε  τον  
κα ινούριο  νόμο  οι  ε ισφορές  που  θα  το υ  έρθουνε  που  λέε ι  ότ ι  ε ίνα ι  λιγότερες ,  
έρχοντα ι  κα ι  τα  αναδρομ ικά  τα  οποία  τελ ικά  θεωρεί  υπεύθ υνο  μόνο  το  ΔΣ  κα ι  
τραβάε ι  έξω  την  ουρά  της  Κυβέρνηση ς .  Έρχοντα ι  κα ι  5 00άρες  Κώστα  εκε ί  πέρα .  
 Λοιπόν ,  επ ίσης  πρέπει  να  καταλάβετε… ,  εντάξε ι  ρε  Κώστα ,  εντάξε ι .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   …που  αρνήθ ηκε  να  το  βά λε ι  στην  ε ισήγηση .  (Δεν  αποδίδε τα ι  
καθαρά ,  μιλάε ι  εκτός  μικροφώνου )  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Εγώ  χα ίρο μαι  που  όλο ι  μίλησαν  κρατώντας  την  ιδεολο γία  κα ι  τη  
φιλοσοφία  των  παρατάξεών  τους ,  πραγματ ικά  δηλαδ ή  εμε ίς  κρατήσαμε  τη  στάση  
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που  κρατούσαμε  μέχρι  σήμ ερα ,  που  ε ίμα στε  α ντίθετο ι  πλήρως  με  το  νέο  νόμο .  Ο  
Στέλιος  ο  Ορφανό ς  μίλησε  με  την  πάγια  κα ι  εσύ  Κώστα  μίλησες  ως  Κυβερνητικός  
πρώτη  φορά  το  βλέπω  αυτό .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Πρέπει  να  καταλάβετε  ότ ι  οι  αυξήσε ις  των  φόρων ,  γιατ ί  φόροι  
ε ίνα ι ,  μετατρέπετα ι  το  ασφαλ ιστι κό  σε  φορολογικό  κ ι  αν  μας  λέε ι  ο  Κώστας  ότι  
αυτό  ε ίνα ι ,  μετατρέπε ι  τ ις  ε ισφο ρές  με  βάση  τον  3986 σε  λιγότερες ,  με  ό λες  τ ις  
υπόλο ιπες  αυξήσε ις  που  έχουν  έρθε ι  κι  έχε ι  φορολογ ικοποιηθ ε ί  κα ι  έχε ι  
ποινικοποιηθε ί  πλέον  το  κέρδος ,  δεν  μπορείς  να  επ ιβιώσεις  κα ι  οδηγε ί  όχι  μόνο  
σε  α ντιαναπτυξ ιακές  πορείες  της  χώρας  μελλοντ ικά ,  αλλά  κα ι  σε  τάσε ις  
φοροδιαφυγής .  Πρέπε ι  να  μας  πε ι  επ ιτέλους  δηλαδ ή  κα ι  η  ΑΜΑΚ  αν  ε ίνα ι  ο  νόμος  
αυτός  ένας  νόμος  που  πρέπε ι  να  καταργηθ ε ί  άμ εσα  κα ι  ε ίνα ι  ασφαληστρ ικός ,  
όπως  τον  έλεγε  ο  3986 που  ήταν  ασφαληστρικός ,  το  τονίζω .  
 Και  επίσης  δ εν  υπάρχε ι  ελάχιστο  όριο  δ ιαβίωσης ,  προσέξτε  το  αυτό ,  δ εν  
υπάρχε ι  ελάχιστο  όρ ιο  διαβίωσης  στο  νέο  νόμ ο .  Δηλαδή  αν  έχε ις  6 .0 00 ευρώ  
πάλι  τα  4  χ ιλ ιάρικα ,  πόσο  ε ίνα ι  3  σου  ζητάε ι .  Ενώ  προς  τα  πάνω  έχε ι  βά λε ι  
φρένο .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Μιχάλη  έκανες  μόνο  σχολιασμό  κα ι  δεν  
ανάγνωσες  τη  συμπλήρωση  του  ψηφίσματος  που  θέλε ις  να…   
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Αναρτήθηκαν  πριν  από  λ ίγες… ,  α  να  το  πω  έτσι ,  προτε ίνω  στη  
δεύτερη  παράγραφο  να  προστεθ ε ί  εκε ί  που  λέε ι ,  με  την  απόφαση  αυτή  του  ΔΣ  
το υ  ΕΤΤΑΑ  υπό  την  πίεση  της  Κυβέρνησης  ΣΥΡΙΖΑ  –  ΑΝΕΛ  κα ι  τον  α σφα ληστρικό  
νόμο  που  ψήφισαν ,  γίνετα ι  προσπάθεια  να  εφαρμοστούν  αναδρομ ικά  οι  αυξήσε ις  
στις  ε ισφορές  των  μηχανικών ,  που  επ ιβλή θηκαν  κα ι  επικυρώθηκαν  με  το  νέο  
νόμο  στα  συγκεκριμ ένα  θέματα ,  όχι  στο  τέλος ,  που  επ ικυρώθ ηκαν ,  κα ι  τ ις  
αυξήσε ις  που  επικυρώθηκαν  κα ι  τις  α ναδρομ ικές  ε ισφορές  που  επ ικυρώθηκαν  με  
το  νέο  νόμο .  
 Και  επ ίσης  στο  τέλος  το  5 , ζη τάμε  να  προστεθε ί  η  άμεση  κατάργηση  του  
νέου  ασφαληστρ ικού  νόμου  κι  ως  προς  τ ις  αφαιρέσε ις ,  ζητάμε  να  αφαιρεθε ί  η  
παράγραφο ς  που  αφήνε ι  μία  αποσπασματική  ε ικόνα  για  την  πορεία  του  
ασφαλιστ ικο ύ  κα ι  μεταφέρε ι  τ ις  ευθύνες  αποκλε ιστικά  στο  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Εγώ  εν  συντομ ία  επ ί  προσωπικού  θα  πω .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Ο  Κώστας  ο  Μπάκ ιντας  να ι .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Ότι  δεν  ε ίνα ι  δυνατόν  να  με  κατη γορε ίς  Μιχάλη  εμένα  ως  
κυβερνη τικό .  Είνα ι  δηλαδή … ,  να ι ,  λο ιπόν ,  ό ταν  εκφράζω  ανο ιχτά  την  αντ ίθεσή  
μου  στο  νόμο ,  όταν  λέω  ότ ι  ε ίνα ι  απαράδεκτος  ο  κα ινούριο ς  νόμος ,  όταν  λέω  όλα  
αυτά  που  λέω ,  επε ιδή  δεν  λέω  τα  ψέμα τα  που  θέλε ις  να  πω  για  τι ς  ε ισφορές ,  με  
λες  κυβερνητ ικό .  Να  μάθουμε  να  λέμε  αλήθε ιες  εδώ  πέρα  κι  εγώ  εδώ  πέρα  ήρθα  
κα ι  ε ίπα  προσωπικά  δ εδομένα  στο  βήμα  κα ι  ε ίπα  τ ι  πληρώνω .   
 Και  να  πω  για  την  ερώτηση  αυτή ,  αν  ε ίνα ι  το  κα ινούριο  ή  το  παλιό  
ασφαλιστ ικό  αυτό  που… ,  η  μ ε ίωση  α υτή .  Το  παλιό  ασφαλ ιστικό  το  ξέρουμ ε  όλο ι ,  
3 .000 ευρώ  ήταν  το  6μηνο ,  αυτό  εδώ  ε ίνα ι  ενδ ιάμεσο  έχοντας  κατα ργηθε ί ,  ε ίνα ι  
το  ά λφα  το υ  2016 δηλαδή ,  το  τελευτα ίο ,  έχοντας  καταργηθ ε ί  η  ε ιδ ική  
προσαύξηση ,  που  αυτό  πρέπει  να  αναρωτηθούμε  γιατ ί  έχε ι  καταργηθε ί  κα ι  τι  
σημαίνε ι  αυτό  κι  εκε ί  να  εστ ιάσουμε  την  αντ ιπολίτευσή  μας  κ ι  όχι  σε  ψέματα  έ τσι ;  
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ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Υπάρχε ι  χα ρτί  της  (… ) που  λέε ι  ότ ι  πάε ι  στο  χρέος ,  τ ι  συζητάμε ;  
Το  έχομε  παρουσιάσε ι  εδώ  μέσα ,  το  έχε ι  πε ι  ότ ι  πάε ι  στο  χρέο ς .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Πο ιο  λες  εσύ ;  Για  το  ’12 λες  τώρα ,  εδώ  λέμε  τώρα  για  την  
κατάργη ση  της  ε ιδ ικής  προσαύξησης .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  διάλογος  παρα καλώ ,  όχι  διάλογος .  
 
ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :  Και  τα  αναδ ρομ ικά  τα  οποία  επ ιβλήθηκαν  κα ι  βεβα ίως  εγώ  δ εν  έχω  
καμ ία  αντίρρηση  να  μπει  εδώ  πέρα  η  ευθύνη  κα ι  τη ς  σημερ ινής  Κυβέρνησης  με  το  
νέο  νόμο  που  δ εν  ανέτρεψε  αυτές  τ ις  ε ισφορές  του  ’11 κα ι  επ ίσης  κα ι  στη  
δεύτερη  παράγραφο ,  θα  μας  τα  πε ι  ο  Γ ιάννη ς  να  μπει  κι  εκε ί  πέρα  παντού  η  
ευθ ύνη  κα ι  της  σημερινή ς  Κυβέρνη σης .  Αλλά  να  μά θουμε  να  λέμε  αλήθε ια  εδώ  
πέρα  κα ι  να  μην  κάνο υμε  χαρακτηρισμούς  κυβερνητ ικούς  ανέξοδα .  Κι  εάν  θ ες  
Μιχάλη  να  μα ς  πεις  εσύ  πόσο  θα  πληρώνε ις  ε ισφορές ,  πόσο  πλη ρώνεις  με  το  νέο  
ασφαλιστ ικό  για  να  δούμε  ποια  ε ίνα ι  η  αλήθ ε ια .  Γιατ ί  δεν  λέε ι  κανε ίς  άλλος  
στο ιχε ία ;  Εδώ  ε ίμαστε  να  μας  πε ίτε  στο ιχε ία ,  ποιος  έχε ι  στο ιχε ία  για  το  ποιες  
ε ίνα ι  οι  ε ισφορές  κα ι  να  μας  πει  ένας  ότ ι  θα  πληρώσει  υψηλότερες  ε ισφορές  α π’  
ό ,τ ι  πριν ,  να  μας  το  πεί τε ,  με  στο ιχε ία .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Ο  Γιάννης  φαντάζομαι  ό τι  κάνε ι  το  κλε ίσιμο  
τώρα .  
 
ΚΛΑΔΟΣ :   Για  τ ις  αλλαγές ,  να ι ,  κα ι  επ ί  του  ψηφίσματος ,  όπως  ε ίπε  κα ι  ο  Κώστας  
κα ι  σε  σχέση  με  αυτά  που  ε ίπε  ο  συνάδελφος  ο  Ορφανός  πριν ,  στη  δεύτερη  
παράγραφο  ε ίπαμε ,  ξεκαθαρίσαμε  μ ιλούσαμε  για  τι ς  αυξήσε ις ,  τυπ ικά  ότι  
αφορούνε  τ ις  αυξήσε ις  του  νό μου  του  ’11.  Εκε ί  να  μ πε ι  για  την  ευθύνη  της  
συγκυβέρνησης  ας  πούμε  ΣΥΡΙΖΑ  –  ΑΝΕΛ…  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Αν  θέλετε  μπορώ  να  σας  δώσω  δυο  λεπτάκια  
να  τα  συμπλη ρώσετε  κα ι  να  διαβάσετε  μετά  το  τελ ικό ,  για  να  μην  γίνετα ι  ο  
διάλο γος  από  το  βήμα .  
 
ΚΛΑΔΟΣ :   Οι  συγκεκριμ ένες  ανα δρομ ικές  αυξήσε ις  για  τα  έ τη  20 11-2014 οι  
οποίες  δεν  καταργήθ ηκαν  α πό  την  πα ρούσα  Κυβέρνηση  ΣΥΡΙΖΑ  –  ΑΝΕΛ  κα ι  
επ ικυρώθ ηκαν  με  το  νέο  ασφαλιστ ικό  νόμο .  Τώρα  το  δεν  α φο ρούν  σαν  τέ το ιο  δ εν  
ξέρω  αν  θ έλουμε  να  το  βγάλουμε ,  προφανώς  δεν  αφορούν .  Για  το ν  οποίο  έχουμε  
εκφράσει  τη ν  α ντ ίθεσή  μας ,  αφού  αλλάζε ι  δο μ ικά  το ν  χαρακτήρα  της  κο ινωνικής  
ασφάλιση ς  κα ι  εξακολουθε ί  να  επιβαρύνε ι  κ .τ .λ .  Αυτή  ε ίνα ι  η  μία  προσθήκη  εκε ί .  
 Με  την  απόφαση  αυτή  το υ  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ  γίνετα ι  προσπάθε ια  να  
εφαρμο στούν  αναδρομ ικά  οι  αυξήσε ις  στ ις  ε ισφορές  των  μηχανικών .  
 Επίσης  στη ν  Τρ ίτη  παράγραφο ,  αυτή  που  ζήτησε  δηλαδή  ο  Μιχάλης ,  εμε ίς  
θεωρούμ ε  ότ ι  πρέπει  να  με ίνε ι  σίγουρα  ως  έχε ι  κα ι  να  προ στεθούνε  οι  
κυβερνη τικο ί  εκπρόσωπο ι  στη  Διο ικούσα  του  ΕΤΤΑΑ  ΤΣΜΕΔΕ ,  καθώς  κα ι  αυτο ί  
σε  συνεργασία  με  αυτούς  έγινε  προ φα νώς  η  εφαρμογή  αυτών  των  αυξήσεων .  
Επίσης  να  προστεθε ί  σα ν  αίτημα ,  η  ακύρωση  του  νέου  ασφαλιστ ικού  νό μου ,  η  
κατάργη σή  του .  Και  ό σον  αφορά  την  ενεργοποίηση  του  κλάδ ου  προ νοικών  
παροχών ,  δεν  ξέρω ,  το  να  μην  υπάρχε ι  το  πάγιο  αίτημα  ή  να  καταργηθε ί  τελε ίως ,  
δεν  ξέρω ,  εμε ίς  το  βάλαμε ,  την  ενεργοποίηση  το υ  κλάδο υ  προ νοιακών  παροχών .  
Ναι  δεν  έχουμε  ζήτη μα  στο  να  φύγε ι  αυτό ,  σας  ε ίπα ,  να ι  ε ί να ι  λ ίγο  άσχετο  το  
βάλαμ ε  στο  πλαίσιο  ας  πο ύμε  για  να  έχουμε  κο ινά  αι τήμα τα .  Ναι  ε ίνα ι  κα ι  άκυρο  
με  το  τέτο ιο .  
 
(υπάρχ ει  κενό )  
 

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 Συνεδρίαση  4 η          14 η ς   Ιουνίου    2016             σελίδα    36  
 

ΜΠΑΚΙΝΤΑΣ :   Ενη μερωτικά  να  πο ύμε  κα ι  κά τι ,  ότ ι  δ εν  ψήφισαν  όλο ι  στο  ΔΣ  του  
ΕΤΤΑΑ ,  θα  μπορούσαν  δηλαδή  να  μη ν  ψηφίσουν  κα ι  οι  υπόλο ιπο ι .  
 
(υπάρχ ει  κενό )  
 
ΚΛΑΔΟΣ :   Μισό  λεπτό  να  δο ύμε  το…  
 
(υπάρχ ει  κενό )   
 
ΚΛΑΔΟΣ :   Η  πρώτη  παράγραφος  δεν  άλλαξε  κάτ ι ,  στη  δεύτερη  παράγραφο  
αναφέρουμε  συγκεκριμένες  αναδρομ ικές  α υξήσε ις  για  τα  έτη  2011 –  2014,  δεν  
αφορούν  το  νέο  ασφαλ ιστ ικό  νόμο ,  γ ια  τον  οπο ίο  βέβαια  έχουμε  εκφράσε ι  την  
αντ ίθεσή  μ ας ,  αφού  αλλά ζε ι  δ ομ ικά  τον  χαρα κτή ρα  της  κο ινωνικής  ασφάλισης  κα ι  
εξακολουθε ί  να  επιβαρύνε ι  σε  συνδυασμό  με  το  νέο  φορολογικό  την  άσκη ση  του  
επαγγέλματος  των  μη χανικών .  Με  την  απόφαση  αυτή  του  ΔΣ  του  ΕΤΤΑΑ ,  με  τη  
σύμφωνη  γνώμη  της  Κυβέρνηση ς ,  γ ίνε τα ι  προσπάθε ια  να  εφαρμοστούν  
αναδρομ ικά  αυξήσε ις  στις  ε ισφορές  των  μη χανικών  πο υ  επιβλήθηκαν  από  ένα  
νόμο  κα ι  οι  ο πο ίες  δεν  καταργή θηκαν  αλλά  επ ικυρώθη καν  με  το  νέο  ασφαλιστ ικό  
νόμο  της  συγκυβέρνησης  ΣΥΡΙΖΑ  –  ΑΝΕΛ .  
 Είνα ι  χρή σιμο  να  θυμόμαστε  ότ ι  για  πρώτη  φορά  χρεώθ ηκαν  οι  
ασφαλισμένο ι… ,  η  3 η  παράγραφο ς  μένε ι  ως  έχε ι ,  αφαιρέσαμε  το  όνομα  του  
Προέδρου  της  Διο ικούσας  Επιτροπής  το υ  ΕΤΤΑΑ  ΤΣΜΕΔΕ ,  γιατί  δεν  γνωρίζουμε  
κα ι  τα  ονόματα  ούτε  των  κυβερνη τικών  εκπροσώπων ,  ο ύτε  των  υπολο ίπων  που  
ψήφισαν  ομόφωνα .   
 Και  στο  παρόν  ψήφισμα  αιτούμαστε  τη  μη  εφαρμογή  του  νόμου  3 986/2011 
για  τα  έ τη  2011 –  ’14 για  τα  αναδρομ ικά  κα ι  τις  αυξήσε ις  ε ισφο ρών ,  την  
ανάκληση  της  ανάρτησης  όπως  υπάρχε ι  το  2 ,  στο  3  βγα ίνε ι  αυτό  κα ι  μπαίνε ι  η  
κατάργη ση  του  νέου  ασφαλιστ ικού  νόμο υ  ως  αί τημα ,  στο  4  να  επ ιστραφούν  οι  
ε ισφορές  που  έχουν  καταβληθε ί  από  τους  μηχαν ικούς  στον  κλάδο  της  ε ιδ ι κής  
προσαύξησης  που  καταργήθηκε  ή  να  συμψηφιστούν  με  τρέχουσες  ε ισφορές  κα ι  
απαιτούμε  να  ακυρωθ εί  η  από φα ση  του  ΕΤΤΑΑ  σχετ ικά  με  τα  αναδρομ ικά  κα ι  να  
κατέβο υν  τα  ανα ρτημ ένα  στην  ιστοσελίδα  του  ΤΣΜΕΔΕ  ε ιδοποιητήρια .  Τα  δύο  
συγκεκρ ιμένα  αιτήματα  α φο ρούν  καθαρά  το  δ ιαδ ικαστ ικό  κο μμάτι  των  αυξήσεων  
των  ε ισφορών .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Να  μου  το  στε ίλε ις  αύρ ιο  πληκτρολογημένο .  
 
(υπάρχ ει  κενό )  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Να  τελε ιώνουν  οι  διαβουλεύσε ις ,  να  
τελε ιώνουνε .  Να  προχωρήσο υμε .  
 Ο  Γιάννης  ο  Κλάδο ς  διά βασε  το  ψή φισμα  το  οποίο  συνδ ιαμορφώθηκε  αν  
κατάλαβα  καλά  από  την  ΑΜΑΚ  κα ι  τη  ΔΚΜ.  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Και  ο  Στέλ ιος ,  όχι ;  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Επε ιδή  οι  αντιφάσε ις  διατηρούντα ι  στ ις  διατυπώσε ις  θα  ψη φίσουμε  
παρών .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  θα  επιμ ε ίνω  εάν  θέλετε  να  κάνετε  κάποια  
συμπλήρωση .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Ε ,  τώρα  η  2 η  παράγραφος  ε ίνα ι  μια  πρό ταση ,  ανα ιρε ί  τη  δεύτερη .  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  θα  πρότε ινα  εάν  θες  Στέλιο  να  καθ ίσετε  
μαζ ί  να  την  συμπληρώσετε ,  πάντα  το  κά νω  κα ι  θα  επιμένω  να  το  κάνω  ασχέτως  
εάν  εσε ίς  θα  επ ιμένε τε  σε  κάτ ι  άλλο .  
 Ωραία ,  προχωρούμε  στην  ψηφοφορία .  Κατά  το υ  ψηφίσματος  ψηφίζουν  οι ,  
μηδέν ,  παρών  ψηφίζουν  δύο ,  υπέρ  ψηφίζουν  14  υπέρ ,  οπό τε  εγκρίθηκε  το  
ψήφισμα ,  να  μου  αποσταλε ί  αύριο  παρακα λώ  ψηφιακά  να  το  στε ίλουμε  στο  
Επιμελη τήριο .  
 

ΘΕΜΑ 4 ο  
 

Ανάπτυξη  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Και  προ χωρούμε  στην  ανάγνωση  της  πρώτης  
ε ισή γησης  γ ια  την  ανάπτυξη .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :  Μην  πάμε  σε  α νάγνωση  για τί  ε ί να ι  7 -8  σελ ίδες  τώρα ,  να  πά με  σε  μια  
συνο πτ ική  παρο υσίαση ,  ούτως  ή  άλλως  το  θέμα  δεν  θα  τελε ιώσε ι  σήμερα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Είνα ι  βέβαιο  ότ ι  το  θέμα  δεν  θα  τελε ιώσει  
σήμερα ,  α ν  το  Σώμα  προτιμά  να  γίνε ι  ανάπτυξη  από  έναν  ε ισηγητή  από  την  κάθε  
παράταξη  κάποιων  α ξόνων  τη ς  φιλοσοφίας  κάθε  παράταξης  στο  θέμα  της  
ανάπτυξη ς  εγώ  δεν  έχω  α ντ ίρρηση .  Αν  έχε τε  συμ φωνία  σε  αυτό  ώστε  να  
προχωρήσουμε  τη  δ ιαδ ικασία  πο υ  επαναλαμβάνω  δεν  θα  κλε ίσε ι  σή μερα .   
 Αν  πάλι  θέλετε  να  αναγνωστούν  οι  ε ιση γήσε ις  ό ,τ ι  απο φα σίσε ι  το  Σώμα .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Πρόεδρε  εάν  κάνουμ ε  σή μερα  την  παρουσίαση  κα ι  μετά  
επανέλθο υμε  να  ξανασυζη τήσουμε ,  μισο δουλε ιές  θα  κά νουμε .  Να  ξεκινήσουμε  
μια  κα ι  καλή .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Να  δώσουμε  μια  ευκα ιρία  να  έρθο υνε  κα ι  οι  άλλο ι  ρε  παιδ ιά .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  πάντως  εάν  θέλετε  ότ ι  από  αυτή  τη  στ ιγμή  
σας  λέω  ότ ι  επε ιδή  καταλαβαίνουμε  ό τι  δεν  θα  κλε ίσε ι  το  θέμα  σήμερα ,  η  
επόμενη  συνεδρίαση  στα  μέσα  του  Ιουλίου  κα ι  η  τελευτα ία  του  καλο κα ιριού ,  θα  
έχε ι  θέμ α  κα ι  αυτό  κα ι  ας  μ ην  έρθ ουν  ξανά  όπως  ε ίπες  Μανώλη  οι  υπό λο ιπο ι ,  κα ι  
το  θέμα  του  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  ελπ ίζοντας  ότι  κάποιος  θα  φέρε ι  μια  ε ισήγηση .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Και  τα  δύο ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Και  τα  δύο .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Δεν  θ α  γ ίνε ι  κο υβέντα ,  το  ΚΑΒΟ  ΣΙΔΕΡΟ  θέλε ι  μια  συνεδρίαση ,  η  
ανάπτυξη  θ έλε ι  άλλη  μία ,  δεν  γ ίνε τα ι .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Όχι  η  ανάπτυξη  δεν  θ έλε ι  μία ,  θ έλε ι  πολλές ,  γιατ ί  κ ι  εσε ίς  ένα  
πλαίσιο  έχετε  βάλε ι .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Συγγνώμη  η  ανά πτυξη  τ ι  ε ίνα ι ;  Θα  φέρετε  γενικολογί ες  κα ι  κάτι  
αοριστολο γίες ;  Θα  πο ύμε  συγκεκριμένα  πράγματα .  Εγώ  Πρόεδρε  προτε ίνω  να  
μην  διαβαστούν ,  δεν  πρόκε ιτα ι  να  κάνουμε  συζήτηση  ουσια στική .  
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ΟΡΦΑΝΟΣ :  Ή  καλύτερα  να  ε ίνα ι  μια  συνεδρία ση  συνεχ ιζόμ ενη  με  μ όνο  θέμ α  την  
ανάπτυξη  μέχρι  να  τελε ιώσει  το  θέμα ,  πρόταση  διαδ ικαστ ικά ,  γ ιατί  αν  βάζουμε  
μπροστά  ψηφίσματα ,  αν  βάζουμε  άλλα  θέματα  δεν…  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  Ο  ΔΙΑΛΟΓΟΣ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Μου  ζητήθηκε  α πό  τη  Διο ικούσα  ή  μάλλον  από  
το ν  Πρό εδρο  της  Διο ικο ύσας  να  κάνω  συνεδρίαση .  Εγώ  δεν  θέλω  να  πω  ό τι  εγώ  
αρνο ύμαι  να  τη ν  κάνω ,  κατα λαβαίνετε  τι  εννοώ ,  έχω  μία  επ ιστολή  από  το  
ΤΕΕ /ΤΑΚ .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Τι  σκοπό  θα  έχε ι  αυτό  το  πράγμα ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Θέλετε  να  σας  διαβάσω  όλη  την  επ ιστο λή  του  
Προέδρου ;  Η  ανάλυση  του  ζητήματος…  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Πρόεδρε  έγινε  μια  διαδ ικασία  εγώ  την  κατάλαβα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :   Στη  Διο ικούσα .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Καλώς ,  κακώς .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Και  η  Διο ικούσα  επαναλαμβάνω  μόνο  ο  
Πρόεδρος  τη ς  Διο ικούσα ς  μου  αποστέλλε ι  μία  επ ιστολή  για  να  ε ισάγω  θ έμα .  Δεν  
μπορεί  ο  Πρόεδ ρος  να  αρνη θε ί  τη  συζήτηση  ενός  θέματο ς ,  απλά  δεν  έχω  
ε ισή γηση .  
 
ΔΕΝ  ΑΠΟΔΙΔΕΤΑΙ  ΚΑΘΑΡΑ  Ο  ΔΙΑΛΟΓΟΣ  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Προσέξτε ,  θα  σας  πω  το  εξής ,  αν  δεν  έχω  εγώ  
ε ισή γηση  από  το ν  Πρόεδρο  που  τη  ζή τησε  δεν  θ α  το  ε ισάγω  προ ς  συζήτηση  τόσο  
απλά .   
 Αν  έχετε  τη  διάθεση  εγώ  προτε ίνω  να  συνεχίσουμε .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Μισές  δουλε ιές  Πρόεδρε ;   
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Μιχάλη  μισό  λεπτό  να  πω  κάτι ,  να  πω  κάτι  εκ  μέρους  της  
παράταξης .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  θ α  έλεγα  κα ι  το  εξής ,  ίσως  επε ιδή  την  
ε ισή γηση  της  ΔΚΜ  την  έχουμε  λάβε ι ,  ίσως  θα  μπορο ύσε  να  αναγνωστε ί  μόνο  της  
ΑΜΑΚ  ώστε  να  υπάρχε ι  κα ι  από  εκε ί  μια  ενημέρωση .  
 
ΟΡΦΑΝΟΣ :   Της  ΑΜΑΚ  δεν  έχε ι  σταλε ί ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :  Όχι  γιατ ί  ή ρθε  τώρα ,  ήρθε  στην  αρχή  της  
συνεδρίασης ,  στην  ένα ρξη  της  συνεδρίασης .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :  Έχω  το  λόγο  Μιχάλη ;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣ ΩΠΕΙΑΣ :  Παρακα λώ  ο  Μιχάλης  ο  Γολοβάνη ς .  
 
ΓΟΛΟΒΑΝΗΣ :   Εγώ  θα  έλεγα  να  σταματή σουμε  εδ ώ  πέρα ,  γιατ ί ;  Εμε ίς  ως  ΔΚΜ 
θέσα με  ένα  πλαίσιο  κα ι  μ ες  στη ν  ε ισήγησή  μας  μιλά με  γ ια  συνεχ ιζόμενη  
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Αντ ιπροσωπε ία .  Γνωρίζουμε  ότι  τα  επ ιμέρο υς  μέτρα  κα ι  προτάσε ις  που  θα  
ε ιπωθούν  θα  ε ίνα ι  πάρα  πολλά .  Σε  άλλα  μ πορεί  να  συμφωνήσουμε ,  σε  άλλα  
μπορεί  να  διαφωνήσουμε .  Σήμ ερα  ε ίδα  τη ν  ε ισήγη ση  της  ΑΜΑΚ  που  μπορώ  να  
πω  ό τι  ξεκάθαρο  ότι  ε ίνα ι  σε  ένα  άλλο  πλαίσιο  διαφορετ ικό  α πό  το  δικό  μας ,  
αλλά  επ ιχε ιρηματολογε ί  πάνω  σε  ένα  άλλο  πλαίσιο .  Θα  ήθελα  να  τη  δ ιαβάσω  πιο  
προσεκτικά .  Όχι ,  όχ ι  Νίκο  κα ι  να  δώσουμε  την  ευκα ιρ ία  να  εν ισχυθε ί  η  
συνεδρίαση  κα ι  με  άλλες  απόψεις  κα ι  με  άλλες  θέσε ις ,  ενδεχομένως  κα ι  μ ε  ένα  
άλλο  πλαίσιο .  Που  αυτό  μπο ρεί  το  πλαίσιο  αυτός  να  ήτανε  ο  λό γος  που  έχουμε  
κα ι  τόσες  απουσίες  κα ι  σήμ ερα .  
 Χρειάζετα ι  πάντως  να  υπάρχε ι  περισσότερος  κόσμ ος  για  να  τα  ενισχύσουμε  
κα ι  ε ίμ α ι  σίγουρος  ότ ι  θα  βρούμε  κα ι  στη  συνέχε ια  των  συνεδ ριάσεων  κα ι  μέτρα  
που  θα  συμφωνήσουμε ,  δεν  θα  ε ίνα ι  μ όνο  σε  μία  συνεδρίαση  όμ ως  αυτό  Μιχάλη  
κα ι  προτε ίνω  να  διακόψουμ ε  τώρα .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Εγώ  πάντως  θα  πρότε ινα  να  ξεκινήσουμε  την  
ανάγνωση  της  ε ισήγηση ς  της  ΑΜΑΚ ,  επ ιμένω  στην  πρότα σή  μου  μιας  κα ι  της  
ΔΚΜ την  έχετε  ήδη  λάβε ι  κα ι  τη ν  έχετε  ήδη  διαβάσει…  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Πρόεδρε  δεν  ε ίνα ι  σωστό ,  να  διαβάσο υμε  τη ν  ε ισήγη ση  της  
ΑΜΑΚ… ,  (δ εν  αποδίδ ετα ι  καθαρά ,  μ ιλάε ι  εκτός  μικροφώνου )  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Α ,  ευκα ιρ ία  να  πω  κάτ ι  εδ ώ ,  κάτσε  τώρα  Πρόεδρε ,  ε ίσα ι  κα ι  
Πρόεδρος  της  Αντιπρο σωπείας  δη λαδή  κάτσε ,  μισό ,  μισό .  Πρώτα  απ’  όλα  δ εν  
έπρεπε  να  φύγε ι  η  πρόσκληση  κα ι  το  έκανα  παρατήρηση ,  δεν  φεύγε ι  ποτέ  η  
πρόσκληση  της  Αντιπρο σωπεία ς  με  ε ισηγητή ,  γιατ ί  από  τη  στ ιγμ ή  που  το  θεσμ ικό  
πλαίσιο  ορίζε ι  ότ ι  πριν  τη  συνεδρίαση  μπορούν  να  κατατεθούν  ε ισηγή σε ις ,  
σημαίνε ι  ότ ι  οι  ε ισηγητές  μπο ρεί  να  ε ίνα ι  περισσότερο ι .   
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :   Δεν  συμφωνώ  καθόλου  μαζί  σου ,  με  συγχωρε ίς .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:  Πώς  δεν  στέκε ι ;  Ποτέ  δεν  έφυγε… ,  εσύ  δ εν  έστελνες  ε ισηγη τή ,  όχι  
δεν  λέμε  την  άπο ψή  μας ,  λέμε  τι  λέε ι  αυτή  η  στ ιγμή  έφυγε  μία  πρόσκλη ση  που  
λέε ι  ε ισηγητή ς  τάδε ,  επε ιδή  κατέθεσε  μια  ε ισήγηση .  Έχω  όμως  το  δικα ίωμα  εγώ  
να  κατα θέσε ι ,  έχε ι  το  δικα ίωμ α  οποιοσδήποτε  να  καταθ έσε ι ,  άρα  οι  ε ισηγητές  
ε ίνα ι  παραπάνω .  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Ναι  αλλά  ποιος  προκάλεσε .  
 
ΒΡΕΝΤΖΟΥ:   Τι  ποιος  προ κάλεσε ;  
 
ΑΓΑΠΑΚΗΣ :  Ποιος  το  πρότε ινε .  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Ειρή νη  νο μ ίζω  ότ ι  καθυστερούμε  κα ι  η  
καθυστέρηση  αυτή  δεν  βοηθά  τη  δια δ ικασία  κα ι  τη  συνεδρίαση  το υ  οργάνου .  Το  
σκεπτ ικό  ποιο  ε ίνα ι ;  Ότι  κάποιος  καημένος  συνάδελφο ς  δούλεψε ,  ασχολήθηκε  κα ι  
έστε ιλε  κάτ ι .  Αυτό  δεν  τον  κατατά σσει  πάντως  σε  βασικό  ε ισηγητή ,  τη  δια δ ικασία  
τη ν  ξέρε τε  μ πορεί  να  ψηφιστε ί  κάποια  άλλη  ε ισήγη ση .  Τον  κατατάσσε ι  όμως  σε  
καταρχήν  ε ισηγητή  γ ιατί  μόνο  εκε ίνη  η  ε ισήγηση  υπήρχε  όταν  εστάλη  η  
πρόσκληση .  
 Ας  μην  μένουμε  σε  αυτά  τα  ζητήματα ,  ας  μένουμε  στην  ουσία .  Εγώ  μάλ ιστα  
ε ίδ ατε  ό τι  παρεκκλ ίνω  της  τυπ ικής  διαδ ικασίας  κα ι  μο υ  κάνε ι  κα ι  την  παρατήρηση  
ο  πρώην  Πρόεδρος  κα ι  μου  λέε ι ,  μα   πώς  θ α  διαβάσε ις  τη  δεύτερη  ε ισήγηση  
πρώτη .  Αλλά  επε ιδή  ήδη  θεωρώ  ότι  τα  μέλη  έχουν  ενημερωθ εί  έχοντας  στο  e -
mai l  τους  την  ε ισήγηση  της  ΔΚΜ κα ι  γ ια  επ ιτάχυνση  της  δια δ ικασίας  πρό τε ινα  να  
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διαβαστε ί  τώρα  της  ΑΜΑΚ  γ ιατ ί  μπορε ί  σε  μισή  ώρα  να  μην  έχουμε  απαρτ ία  κα ι  
να  αναγκαστούμε  να  διακόψουμε .  
 
(υπάρχ ει  κενό )  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ :   Αν  αντέξουμε  ευχαρ ίστως ,  αν  αντέξουμ ε  εγώ  θα  
κάτσω  μέχρι  αύρ ιο  το  πρωί  δεν  με  νο ιάζε ι .  Εγώ  ως  Πρό εδρος  τα  αντέχω  όλα ,  
τώρα…  
 Λόγω  κόπωση ς  το υ  Σώματος  λύετα ι  η  συνεδρ ίαση .  
 Καληνύχτα  σας ,  ευχαριστώ  πολύ  για  την  παρουσία  σας .  
    
 
                         
  
 
 

  
 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ  ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΕΙΑΣ  ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
 

ΧΩΡΑΦΑΣ  ΜΙΧΑΗΛ  
 
 

 

 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  

 
ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ  ΚΩΝ/ΝΟΣ  

 
 

 
 
 
 
 

 
ΓΕΝΙΚΟΣ  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  

 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ  
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